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2 

00:05:48.300 --> 00:05:52.400 

Otwieram LVIII zwyczajną sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie VIII 

 

3 

00:05:52.400 --> 00:05:53.800 

kadencji. 

 

4 

00:05:53.800 --> 00:05:56.819 

Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa Pana 

Wojciecha Sołtysa. 

 

5 

00:05:56.819 --> 00:05:58.168 

- Dzień dobry, witam Państwa. 

 

6 

00:05:58.168 --> 00:06:01.000 

- Zastępcę Burmistrza Pana Marcina Górznego. 

- Dzień dobry. 

 

7 

00:06:01.000 --> 00:06:05.400 

- Zastępcę Burmistrza i Sekretarza Gminy Sulechów Panią 

Magdalenę Klucznik. 

 

8 

00:06:05.400 --> 00:06:09.600 

- Dziś Pani Magdalena nie będzie, nie będzie Pana 

Skarbnika 

 

9 

00:06:09.600 --> 00:06:12.900 

też od razu powiem. Będzie reprezentowała Pana 

Skarbnika zastępczyni, 

 

10 

00:06:12.900 --> 00:06:14.000 

Pani Małgorzata Wodejko. 

 

11 

00:06:14.000 --> 00:06:15.900 

- To witam Panią Małgorzatę. 

 

12 

00:06:15.900 --> 00:06:19.600 

Witam sołtysów sołectw Gminy Sulechów, 

 

13 

00:06:19.600 --> 00:06:21.200 

kierowników wydziałów urzędu miejskiego, 

 

14 

00:06:21.200 --> 00:06:23.700 

obsługę prawną i kierowników jednostek 

organizacyjnych. 

 

15 

00:06:23.700 --> 00:06:28.100 

Serdecznie witam mieszkańców Gminy Sulechów oraz 

wszystkich Państwa 

 

16 

00:06:28.100 --> 00:06:31.200 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

17 

00:06:31.200 --> 00:06:32.400 

Szanowni Państwo, informuję Państwa, 

 

18 

00:06:32.400 --> 00:06:35.800 

że sesja jest transmitowana, nagrywana i publikowana. 

 

19 

00:06:36.300 --> 00:06:43.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie kworum i 

potwierdzenie 

 

20 

00:06:43.000 --> 00:06:45.000 

swojej obecności w sposób elektroniczny. 

 

21 

00:06:49.000 --> 00:06:50.400 

Na razie za mało. 

 

22 

00:06:54.900 --> 00:07:02.000 

2, 4, 6, 8, 9, 10, 15 osób powinno być. 

 

23 

00:07:12.900 --> 00:07:16.300 

Panie Wiesławie, bardzo prosimy kliknąć. 

 

24 

00:07:16.300 --> 00:07:18.600 

Panie Piotrze, potwierdzić kworum. 

 

25 

00:07:18.600 --> 00:07:20.300 

Nie możemy na razie, tak? 

 

26 

00:07:20.300 --> 00:07:21.800 

Ale jesteśmy, tak? 

 

27 

00:07:21.800 --> 00:07:23.700 

Za kogo? 

 

28 

00:07:23.700 --> 00:07:27.000 

Za Pana Wiesława i za Piotra, Piotr już kliknął, 

 

29 
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00:07:27.000 --> 00:07:29.100 

tak? 

 

30 

00:07:30.200 --> 00:07:31.900 

Sebastian? Też już zaraz zdążysz, tak? 

 

31 

00:07:42.600 --> 00:07:44.100 

Czyli ilu? 

 

32 

00:07:44.100 --> 00:07:45.400 

15. 

 

33 

00:07:45.400 --> 00:07:47.000 

Wysoka Rado. 

 

34 

00:07:47.000 --> 00:07:50.100 

Stwierdzam na podstawie sprawdzenia w sposób 

elektroniczny kworum, 

 

35 

00:07:50.100 --> 00:07:53.200 

że na ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

36 

00:07:53.200 --> 00:07:57.000 

na dzisiejszej sesji obecnych jest 15 radnych. 

 

37 

00:07:57.000 --> 00:08:01.100 

W związku z tym stwierdzam, że obrady LVIII sesji VIII 

kadencji Rady 

 

38 

00:08:01.100 --> 00:08:03.600 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

39 

00:08:03.600 --> 00:08:07.100 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, a więc nie będę 

odczytywać 

 

40 

00:08:07.200 --> 00:08:08.500 

porządku. 

 

41 

00:08:08.500 --> 00:08:12.600 

Czy do proponowanego porządku obrad sesji ktoś z 

Państwa radnych 

 

42 

00:08:12.600 --> 00:08:15.100 

lub Pan Burmistrz zgłasza jakieś propozycje? 

 

43 

00:08:17.600 --> 00:08:22.400 

No ja się zgłosiłem, bo tak jak ustaliliśmy do porządku 

obrad 

 

44 

00:08:22.400 --> 00:08:25.900 

wprowadzimy dwie uchwały, które wyszły z Komisji Skarg, 

 

45 

00:08:25.900 --> 00:08:28.000 

Wniosków i Petycji. 

 

46 

00:08:28.000 --> 00:08:30.100 

I jedna uchwała związana z deklaracją, 

 

47 

00:08:30.100 --> 00:08:31.400 

tak? 

 

48 

00:08:31.400 --> 00:08:37.900 

Czyli proponuję Szanowni Państwo, proponuję w punkcie 

9. 

 

49 

00:08:37.900 --> 00:08:39.100 

podpunkt 14. 

 

50 

00:08:39.100 --> 00:08:44.400 

wprowadzić druk numer 581 w sprawie sposobu 

załatwienia petycji. 

 

51 

00:08:48.100 --> 00:08:50.500 

Dobrze by było jakby Panie Bartku tam wyświetlacz, 

 

52 

00:08:50.500 --> 00:08:53.600 

nie? Czyli druk numer 581. 

 

53 

00:08:53.600 --> 00:08:56.800 

On jest już tutaj zamieszczony w punkcie drugim. 

 

54 

00:08:57.500 --> 00:09:00.600 

Jak byście Państwo sobie zobaczyli to te wszystkie druki 

są 

 

55 

00:09:00.600 --> 00:09:04.000 

zamieszczone w punkcie drugim i dopiero jak je 

przegłosujemy, 

 



Strona 3 z 96 

Załącznik do Protokołu nr BR.0002.12.2022 

Z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 20 września 2022 r. 

 

56 

00:09:04.000 --> 00:09:08.000 

one będą w odpowiednim miejscu w porządku obrad, 

 

57 

00:09:08.000 --> 00:09:11.000 

tak? Czyli najpierw druk nr 581. 

 

58 

00:09:11.000 --> 00:09:14.000 

Uchwała w sprawie sposobu załatwienia petycji. 

 

59 

00:09:14.000 --> 00:09:16.000 

To jest uchwała z Komisji Skarg, 

 

60 

00:09:16.000 --> 00:09:19.100 

Wniosków i Petycji. To jest pierwsza poprawka do 

porządku obrad. 

 

61 

00:09:19.100 --> 00:09:22.500 

Drugą poprawkę, którą chciałbym zaproponować 

Państwu. 

 

62 

00:09:22.500 --> 00:09:25.500 

Również poprawka, która wyszła z Komisji Skarg, 

 

63 

00:09:25.500 --> 00:09:29.600 

Wniosków i Petycji to jest wprowadzenie w podpunkcie 

dziewiątym 

 

64 

00:09:29.600 --> 00:09:31.700 

podpunktu 15. 

 

65 

00:09:31.700 --> 00:09:35.500 

Druk numer 582 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

66 

00:09:36.000 --> 00:09:37.300 

Tak? 

 

67 

00:09:37.300 --> 00:09:39.800 

To też jest uchwała, która wychodzi z Komisji Skarg, 

 

68 

00:09:39.800 --> 00:09:41.500 

Wniosków i Petycji. 

 

69 

00:09:41.500 --> 00:09:46.100 

Komisja rozpatrzyła skargę i tutaj chcemy dochować 

czasu ustawowego, 

 

70 

00:09:46.100 --> 00:09:49.200 

żeby tą skargę rozpatrzyć zgodnie na czas. 

 

71 

00:09:49.200 --> 00:09:57.100 

I trzecia zmiana w porządku obrad to jest zmiana 

wynikająca 

 

72 

00:09:57.100 --> 00:10:02.400 

z głosowania przez Państwa na komisji związana z 

deklaracją. 

 

73 

00:10:02.400 --> 00:10:03.900 

Panie Bartku, jak byśmy mogli wyświetlić. 

 

74 

00:10:03.900 --> 00:10:05.600 

Na razie nie możemy, tak? 

 

75 

00:10:05.600 --> 00:10:09.000 

Chodzi o deklarację w sprawie poparcia stanowiska 

Związku Gmin Śląska 

 

76 

00:10:09.000 --> 00:10:12.900 

Opolskiego podjętego przez Zgromadzenie Związku Gmin 

Śląska 

 

77 

00:10:12.900 --> 00:10:18.400 

Opolskiego w Opolu w dniu 24 sierpnia 2022 roku wobec 

ogromnych cen 

 

78 

00:10:18.400 --> 00:10:20.600 

za energię elektryczną dla miast, 

 

79 

00:10:20.600 --> 00:10:24.400 

gmin i instytucji komunalnych, które zostały w ofertach 

przetargowych 

 

80 

00:10:24.400 --> 00:10:27.800 

zaproponowane przez państwowe koncerny 

energetyczne. 

 

81 

00:10:27.800 --> 00:10:34.500 

I taką deklarację, przegłosowaliście na komisjach taką 

decyzję, 

 

82 

00:10:34.500 --> 00:10:36.400 
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żeby tą deklarację wprowadzić do porządku obrad. 

 

83 

00:10:36.400 --> 00:10:40.000 

Więc byłem zobligowany, żeby treść tej deklaracji 

Państwu 

 

84 

00:10:40.000 --> 00:10:42.500 

zaproponować. Ona została do Państwa mailowo. 

 

85 

00:10:42.500 --> 00:10:45.100 

Wczoraj już była zaopiniowana przez Panią Mecenas. 

 

86 

00:10:45.100 --> 00:10:49.500 

Natomiast, jeżeli chodzi o tą deklarację, tu Pan Bartek 

nam 

 

87 

00:10:49.500 --> 00:10:51.600 

nie wyświetla, a szkoda. 

 

88 

00:10:51.600 --> 00:10:53.700 

Musimy ją uzupełnić komu tą deklarację chcemy wysłać. 

 

89 

00:10:53.700 --> 00:10:54.900 

Tak? 

 

90 

00:10:54.900 --> 00:10:56.400 

Tego nie zdecydowaliście Państwo. 

 

91 

00:10:56.400 --> 00:11:00.300 

Ja ją na razie tutaj, jeżeli byśmy przegłosowali do 

porządku obrad, 

 

92 

00:11:00.300 --> 00:11:01.800 

to przegłosujemy ją w tej treści, 

 

93 

00:11:01.800 --> 00:11:03.200 

która jest zamieszczona. 

 

94 

00:11:03.200 --> 00:11:05.400 

Czyli nie mamy wpisane, gdzie ta deklaracja pójdzie, 

 

95 

00:11:05.400 --> 00:11:07.200 

tak? 

 

96 

00:11:07.200 --> 00:11:10.800 

Ale jeżeli Państwo radni przegłosuje, to trzeba będzie to 

ustalić 

 

97 

00:11:10.800 --> 00:11:14.000 

i zmienimy wtedy w trakcie dyskusji nad tą deklaracją. 

 

98 

00:11:14.000 --> 00:11:16.200 

Teraz nie będziemy tego, ale trzeba ustalić, 

 

99 

00:11:16.200 --> 00:11:18.600 

tak? Czy to ma trafić do Prezesa Rady Ministrów, tak? 

 

100 

00:11:18.600 --> 00:11:22.300 

Do tego Związku Gmin czy do minister? 

 

101 

00:11:22.300 --> 00:11:24.800 

Tak, adresatów, gdzie to chcemy wysłać, 

 

102 

00:11:24.800 --> 00:11:26.700 

nie? Klimatu, tak? 

 

103 

00:11:26.700 --> 00:11:30.700 

Czy jakiś urząd regulacji energetyki, no trzeba to ustalić, 

 

104 

00:11:30.700 --> 00:11:34.200 

nie? 

 

105 

00:11:34.200 --> 00:11:36.800 

Szanowni Państwo. Czy jeszcze do porządku obrad ktoś z 

Państwa 

 

106 

00:11:36.800 --> 00:11:39.300 

radnych lub Pan Burmistrz chciałby zaproponować jakieś 

zmiany? 

 

107 

00:11:39.300 --> 00:11:41.000 

Nie widzę. 

 

108 

00:11:41.000 --> 00:11:42.200 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

109 

00:11:45.100 --> 00:11:49.200 

Tak, Pan Piotr, Pan radny Piotr Miszkiewicz doszedł do 

nas. 

 

110 
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00:11:49.200 --> 00:11:50.300 

Bardzo prosimy w międzyczasie. 

 

111 

00:11:51.300 --> 00:11:52.800 

Zawiesiło się, tak? 

 

112 

00:11:52.800 --> 00:11:55.100 

Ale już widzimy, że jest nas 16, 

 

113 

00:11:55.100 --> 00:12:00.500 

tak? Za chwilę jak to będzie możliwe to Pan Bartek to 

kworum włączy. 

 

114 

00:12:00.500 --> 00:12:01.900 

Tak? 

 

115 

00:12:01.900 --> 00:12:03.200 

Panie Piotrze, bo chciałby Pan głosować, nie? 

 

116 

00:12:03.200 --> 00:12:04.300 

Nad zmianami porządku. 

 

117 

00:12:07.800 --> 00:12:09.600 

Ale już jest to możliwe czy nie? 

 

118 

00:12:11.600 --> 00:12:13.100 

Ma Pan już przygotowane, no to czekamy. 

 

119 

00:12:14.800 --> 00:12:16.500 

O. 

 

120 

00:12:16.500 --> 00:12:22.900 

Zadziałało coś, tak? 

 

121 

00:12:22.900 --> 00:12:25.400 

Panie Burmistrzu, tyle czasami wydajemy na tę 

informatykę, 

 

122 

00:12:25.400 --> 00:12:26.900 

nie? 

 

123 

00:12:26.900 --> 00:12:28.100 

Milionowe czasami projekty, nie, 

 

124 

00:12:28.100 --> 00:12:31.200 

ale coś tu z zasięgiem. 

 

125 

00:12:33.100 --> 00:12:35.500 

- Póki co na sieci nie mamy jeszcze, 

 

126 

00:12:35.500 --> 00:12:37.700 

jeszcze wpływu, z naciskiem na jeszcze. 

 

127 

00:12:41.100 --> 00:12:45.200 

- Bardzo proszę Państwa radnych o jeszcze raz 

potwierdzenie swojej 

 

128 

00:12:45.200 --> 00:12:48.300 

obecności na sesji poprzez elektroniczne sprawdzenie 

kworum. 

 

129 

00:12:48.300 --> 00:12:50.300 

Mamy już 16? 

 

130 

00:12:51.400 --> 00:12:57.400 

Nie mamy. 

 

131 

00:12:57.400 --> 00:12:59.700 

Pan Bartek klika za wszystkich, tak? 

 

132 

00:12:59.700 --> 00:13:03.000 

Dobra. 16, tak? 

 

133 

00:13:03.000 --> 00:13:05.600 

Zatem możemy przejść do głosowania zmian w porządku 

obrad. 

 

134 

00:13:05.600 --> 00:13:11.300 

Na początek głosowanie dotyczące zmiany porządku 

obrad wprowadzenia 

 

135 

00:13:11.300 --> 00:13:12.500 

w punkcie 9. 

 

136 

00:13:12.500 --> 00:13:16.700 

podpunktu 14. druk numer 581 w sprawie sposobu 

załatwienia petycji. 

 

137 

00:13:16.700 --> 00:13:20.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach 
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138 

00:13:20.900 --> 00:13:22.000 

elektronicznych. 

 

139 

00:13:22.000 --> 00:13:23.400 

Druk numer 581. 

 

140 

00:13:29.400 --> 00:13:32.200 

Bardzo proszę o zagłosowanie Pani radna. 

 

141 

00:13:32.200 --> 00:13:34.500 

Kliknąć głosowanie jak się nie wyświetla. 

 

142 

00:13:37.400 --> 00:13:41.500 

Za 15 radnych, 1 radny przeciw. 

 

143 

00:13:41.500 --> 00:13:43.800 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta. 

 

144 

00:13:43.800 --> 00:13:45.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

145 

00:13:45.600 --> 00:13:48.400 

głosowania kolejnej zmiany w porządku obrad. 

 

146 

00:13:48.400 --> 00:13:51.900 

Zmiana dotycząca wprowadzenia w punkcie 9. 

 

147 

00:13:51.900 --> 00:13:53.100 

podpunktu 15. 

 

148 

00:13:53.100 --> 00:13:56.300 

Druk numer 582 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

149 

00:13:56.300 --> 00:13:59.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

150 

00:14:03.400 --> 00:14:05.700 

Za 16 radnych. 

 

151 

00:14:05.700 --> 00:14:08.100 

Stwierdzam, że zmiana została przyjęta jednogłośnie. 

 

152 

00:14:08.100 --> 00:14:10.400 

I ostatnia zmiana. 

 

153 

00:14:10.400 --> 00:14:14.800 

Wniosek o zmianę, o wprowadzenie do porządku obrad w 

punkcie 

 

154 

00:14:14.800 --> 00:14:16.200 

9 podpunktu 16. 

 

155 

00:14:16.200 --> 00:14:17.700 

Druk numer 583. 

 

156 

00:14:17.700 --> 00:14:19.500 

To jest ta deklaracja. 

 

157 

00:14:19.500 --> 00:14:23.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

158 

00:14:23.300 --> 00:14:25.900 

Druk numer 583. 

 

159 

00:14:34.200 --> 00:14:36.500 

Bardzo proszę Pani radna o kliknięcie. 

 

160 

00:14:40.700 --> 00:14:44.100 

Za 14 radnych, 2 radnych było przeciw. 

 

161 

00:14:44.100 --> 00:14:46.900 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad została 

przyjęta. 

 

162 

00:14:46.900 --> 00:14:48.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

163 

00:14:48.300 --> 00:14:50.300 

punkt trzeci. 

 

164 

00:14:50.300 --> 00:14:52.400 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Sulechowie o działaniach 

 

165 

00:14:52.400 --> 00:14:55.200 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
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166 

00:14:55.200 --> 00:14:59.500 

Szanowni Państwo, taką informację otrzymaliście w 

niedzielę 

 

167 

00:14:59.500 --> 00:15:01.000 

wieczorem, kilka stron. 

 

168 

00:15:01.000 --> 00:15:03.300 

Niektórzy z Państwa na pewno ją przeczytali, 

 

169 

00:15:03.300 --> 00:15:08.400 

bo jakieś zmiany pojawiły się w tej deklaracji, 

 

170 

00:15:08.400 --> 00:15:10.500 

także one zostały zaktualizowane, tak? 

 

171 

00:15:10.500 --> 00:15:13.300 

Jeżeli ja tutaj nie będę jej odczytywał, 

 

172 

00:15:13.300 --> 00:15:16.300 

ona również została udostępniona mieszkańcom w 

sposób elektroniczny 

 

173 

00:15:16.300 --> 00:15:18.300 

za pomocą naszego profilu Facebook-owego. 

 

174 

00:15:18.600 --> 00:15:22.500 

Jeżeli ktoś z Państwa radnych ma pytania, 

 

175 

00:15:22.500 --> 00:15:25.400 

to bardzo proszę. 

 

176 

00:15:25.400 --> 00:15:28.300 

Punkt 3. Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

177 

00:15:28.300 --> 00:15:32.500 

Punkt 4, informacja Przewodniczących Komisji Rady 

Miejskiej 

 

178 

00:15:32.500 --> 00:15:36.100 

w Sulechowie z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

179 

00:15:36.100 --> 00:15:37.800 

Coś tu Panie Bartku skacze, tak? 

 

180 

00:15:39.500 --> 00:15:41.800 

Punkt czwarty. 

 

181 

00:15:41.800 --> 00:15:47.200 

Na początek poproszę Piotr, nie? 

 

182 

00:15:49.300 --> 00:15:52.600 

Pana Piotra Bodnara, Przewodniczącego Komisji do Spraw 

Wsi 

 

183 

00:15:52.600 --> 00:15:55.500 

o przedstawienie sprawozdania z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym. 

 

184 

00:15:55.500 --> 00:15:58.200 

- Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, 

 

185 

00:15:58.200 --> 00:16:01.400 

Szanowni Zgromadzeni. 

 

186 

00:16:01.400 --> 00:16:03.700 

Połączone obrady komisji, czyli budżetu i gospodarki 

 

187 

00:16:03.700 --> 00:16:08.100 

oraz do spraw wsi odbyły się w dniu 13 września. 

 

188 

00:16:08.100 --> 00:16:10.100 

Następujący porządek obrad. 

 

189 

00:16:10.100 --> 00:16:17.500 

Na początku przyjęliśmy, udzieliłem głosu mieszkańcom 

sołectwa Mozów 

 

190 

00:16:17.500 --> 00:16:20.100 

w sprawie drogi wojewódzkiej przebiegającej przez 

[niesłyszalne] 

 

191 

00:16:20.100 --> 00:16:26.400 

oraz kanalizację. Te 2 kwestie i Pani Sołtys Sołectwa 

Karczyn 

 

192 

00:16:26.400 --> 00:16:30.700 

też rozmawiała z nami w sprawie świetlicy w tejże 

miejscowości. 
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193 

00:16:32.900 --> 00:16:36.700 

Punkt trzeci to była opinia w sprawie przystąpienia Gminy 

Sulechów 

 

194 

00:16:36.700 --> 00:16:38.400 

do Związku Samorządów Polskich z siedzibą, 

 

195 

00:16:38.400 --> 00:16:40.000 

w siedzibie w Tomaszowie Lubelskim. 

 

196 

00:16:40.000 --> 00:16:44.700 

Komisje obie wydały negatywną opinię w sprawie apelu o 

poparcie 

 

197 

00:16:44.700 --> 00:16:47.200 

stanowiska Związku Gmin Śląska Opolskiego, 

 

198 

00:16:47.200 --> 00:16:50.000 

wobec ogromnych cen za energię elektryczną dla miast, 

 

199 

00:16:50.000 --> 00:16:52.500 

gmin i instytucji komunalnych, które zostały w ofertach 

przetargowych 

 

200 

00:16:52.500 --> 00:16:55.400 

zaproponowane przez państwowe koncerny 

energetyczne. 

 

201 

00:16:55.400 --> 00:16:57.900 

Tutaj była dosyć burzliwa dyskusja. 

 

202 

00:16:57.900 --> 00:17:07.300 

Ogólnie zakończyła się tym, że Komisja do Spraw Wsi 

poparła ten apel. 

 

203 

00:17:10.400 --> 00:17:15.400 

Kolejna informacja o przebiegu wykonania budżetu dla 

Gminy Sulechów. 

 

204 

00:17:15.400 --> 00:17:16.900 

Tutaj przez aklamację komisja przyjęła, 

 

205 

00:17:16.900 --> 00:17:20.200 

również przez aklamację przyjęła punkt szósty, 

 

206 

00:17:20.200 --> 00:17:22.900 

czyli informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej 

 

207 

00:17:22.900 --> 00:17:27.100 

Gminy Sulechów za pierwsze półrocze 2022 i 

sprawozdanie z działań 

 

208 

00:17:27.100 --> 00:17:29.700 

podjętych w celu realizacji programu współpracy Gminy 

Sulechów 

 

209 

00:17:29.700 --> 00:17:33.100 

z organizacjami pozarządowymi. 

 

210 

00:17:33.100 --> 00:17:34.200 

W punkcie 8. 

 

211 

00:17:34.200 --> 00:17:36.100 

rozpatrzenie, przepraszam. 

 

212 

00:17:36.100 --> 00:17:37.900 

Rozpatrzenie i głosowanie poszczególnych uchwał. 

 

213 

00:17:37.900 --> 00:17:41.800 

Druk nr 568 w sprawie projektu uchwały dotyczącej 

strategii rozwoju 

 

214 

00:17:41.800 --> 00:17:43.200 

Gminy Sulechów. 

 

215 

00:17:43.200 --> 00:17:45.400 

Komisje nie opiniowały druku. 

 

216 

00:17:45.400 --> 00:17:48.800 

Druk numer 569 w sprawie projektu uchwały dotyczącej 

programu 

 

217 

00:17:48.800 --> 00:17:50.900 

współpracy Gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi. 

 

218 

00:17:50.900 --> 00:17:54.400 

Komisja do spraw wsi poparła. 

 

219 
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00:17:54.400 --> 00:17:59.700 

Druk nr 570 w sprawie opinii dotyczącej objęcia przez 

Gminę Sulechów 

 

220 

00:17:59.700 --> 00:18:02.200 

udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa, 

 

221 

00:18:03.800 --> 00:18:07.400 

Komisja do Spraw Wsi jednogłośnie za. 

 

222 

00:18:07.400 --> 00:18:10.900 

Druk numer 571 w sprawie metod ustalenia opłaty za 

gospodarowanie 

 

223 

00:18:10.900 --> 00:18:14.800 

odpadami oraz stawek opłaty na, 

 

224 

00:18:14.800 --> 00:18:18.900 

tutaj też dosyć burzliwa dyskusja. 

 

225 

00:18:18.900 --> 00:18:22.400 

Ogólnie rzecz biorąc było kilka wniosków. 

 

226 

00:18:22.400 --> 00:18:25.600 

Dyskusja się przedłużyła. 

 

227 

00:18:25.600 --> 00:18:29.200 

W związku z tym Pan Przewodniczący Radosław 

Murkowski zaproponował, 

 

228 

00:18:29.200 --> 00:18:30.600 

aby zakończyć tą dyskusję. 

 

229 

00:18:30.600 --> 00:18:33.000 

I tutaj obie komisje poparły ten wniosek, 

 

230 

00:18:33.000 --> 00:18:35.400 

żeby już dyskusję zakończono, przejść do głosowania. 

 

231 

00:18:36.600 --> 00:18:40.800 

Wyniki głosowania, jeszcze oprócz tego był wniosek 

radnego Romana 

 

232 

00:18:40.800 --> 00:18:43.600 

Rakowskiego w sprawie zmiany stawki z 37,50 na 35. 

 

233 

00:18:43.600 --> 00:18:49.000 

I tutaj ten wniosek nie został poparty i już całość 

głosowania 

 

234 

00:18:49.000 --> 00:18:50.800 

Komisja do Spraw Wsi poparła. 

 

235 

00:18:50.800 --> 00:18:55.400 

Druk nr 572 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami 

 

236 

00:18:55.400 --> 00:18:58.600 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty 

 

237 

00:18:58.600 --> 00:19:02.500 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

238 

00:19:02.500 --> 00:19:06.300 

Komisja do Spraw Wsi poparła. 

 

239 

00:19:06.300 --> 00:19:10.700 

Druk nr 573 w sprawie nadania nazwy skwerowi 

położonemu w obrębie 

 

240 

00:19:10.700 --> 00:19:13.600 

001 Miasta Sulechów. 

 

241 

00:19:13.600 --> 00:19:14.800 

Komisja do Spraw Wsi jednogłośnie za. 

 

242 

00:19:14.800 --> 00:19:19.000 

Druk numer 574 w sprawie nadania nazwy ulicy 

położonej w obrębie 

 

243 

00:19:19.000 --> 00:19:22.600 

Brzezie koło Sulechowa, jednogłośnie za Komisja do 

Spraw Wsi. 

 

244 

00:19:22.600 --> 00:19:26.700 

Druk nr 575 w sprawie odpłatnego nabycia prawa 

własności 

 

245 

00:19:26.700 --> 00:19:30.300 

nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym 

Gminy Sulechów 
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246 

00:19:30.300 --> 00:19:32.200 

jednogłośnie za. 

 

247 

00:19:32.200 --> 00:19:36.000 

Druk numer 576 w sprawie czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania 

 

248 

00:19:36.000 --> 00:19:39.000 

i opieki oraz opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego przez 

 

249 

00:19:39.000 --> 00:19:42.100 

uczniów w wieku do lat 6 w placówkach prowadzonych 

przez Gminę 

 

250 

00:19:42.100 --> 00:19:44.100 

Sulechów jednogłośnie za. 

 

251 

00:19:44.100 --> 00:19:47.500 

Druk nr 577 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej, 

 

252 

00:19:47.500 --> 00:19:50.300 

nazw ulicy położonych w obrębie Krężoły. 

 

253 

00:19:50.300 --> 00:19:51.600 

To jest ta nasza strefa. 

 

254 

00:19:51.600 --> 00:19:54.000 

Wynik głosowania jednogłośnie za. 

 

255 

00:19:54.000 --> 00:19:58.600 

Druk numer 578 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na rok 

 

256 

00:19:58.600 --> 00:20:01.100 

2020 jednogłośnie za. 

 

257 

00:20:01.100 --> 00:20:05.500 

Druk nr 579 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej 

 

258 

00:20:05.500 --> 00:20:11.400 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2022-32 

jednogłośnie za. 

 

259 

00:20:11.400 --> 00:20:15.900 

Druk nr 580 w sprawie projektu uchwały o zmianie 

uchwały w sprawie 

 

260 

00:20:15.900 --> 00:20:18.600 

regulaminu przyznawania dodatków i innych elementów 

wynagrodzenia 

 

261 

00:20:18.600 --> 00:20:22.600 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez 

 

262 

00:20:22.600 --> 00:20:28.300 

Gminę Sulechów, jednogłośnie za. I w sprawach różnych 

kilka tematów 

 

263 

00:20:28.300 --> 00:20:29.400 

poruszanych. 

 

264 

00:20:29.400 --> 00:20:32.300 

Radny Przemysław Mikołajczyk zwrócił się z zapytaniem o 

organizację 

 

265 

00:20:32.300 --> 00:20:35.500 

wyjścia do kina przy SDK dla uczniów. 

 

266 

00:20:35.500 --> 00:20:38.500 

Radny Zbigniew Trompa przedstawił opinię mieszkańców 

na temat bardzo 

 

267 

00:20:38.500 --> 00:20:41.100 

ich zdaniem skromnych obchodów rocznicy powstania 

warszawskiego. 

 

268 

00:20:41.100 --> 00:20:46.400 

Przewodniczący Pan Radosław 

 

269 

00:20:46.400 --> 00:20:49.000 

Murkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do 

obecnych 

 

270 

00:20:49.000 --> 00:20:52.200 

o wytypowanie uczestnika zespołu opiniującego zadanie 

zgłoszone 

 

271 

00:20:52.200 --> 00:20:53.600 



Strona 11 z 96 

Załącznik do Protokołu nr BR.0002.12.2022 

Z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 20 września 2022 r. 

 

do budżetu obywatelskiego. 

 

272 

00:20:53.600 --> 00:20:57.100 

Zgodę na pracę w zespole wyraził radny Wiesław 

Kołakowski. 

 

273 

00:20:57.400 --> 00:21:03.600 

Ja tutaj zgłosiłem uwagę na wytyczenie i Pani Wojewoda 

zdaje się, 

 

274 

00:21:03.600 --> 00:21:05.700 

tak zgłosiła się? Tutaj akurat nie mam tego w protokole, 

 

275 

00:21:05.700 --> 00:21:08.900 

ale zostałem, że tak powiem przywołany do wymienienia, 

 

276 

00:21:08.900 --> 00:21:10.000 

więc wymieniam jak najbardziej. 

 

277 

00:21:10.000 --> 00:21:16.700 

Ja, zwróciłem uwagę na brak oznakowania części przejść 

dla pieszych 

 

278 

00:21:16.700 --> 00:21:21.800 

w okolicach Liceum Ogólnokształcącego i tego przejścia 

przez Netto 

 

279 

00:21:21.800 --> 00:21:27.100 

w kierunku SP2. 

 

280 

00:21:27.100 --> 00:21:31.300 

I tutaj mówi mi też radny Trompa o też zgłoszeniu przez 

niego 

 

281 

00:21:31.300 --> 00:21:33.500 

odnośnie przejścia, tak dla pieszych? 

 

282 

00:21:33.500 --> 00:21:36.800 

Radni poruszyli także problem aut parkujących niezgodnie 

z przepisami 

 

283 

00:21:36.800 --> 00:21:38.600 

na ulicy Żeromskiego. 

 

284 

00:21:38.600 --> 00:21:40.000 

To wszystko, bardzo dziękuję. 

 

285 

00:21:40.000 --> 00:21:41.200 

- Dziękuję. 

 

286 

00:21:41.200 --> 00:21:44.400 

To ja może tylko uzupełnię, że do komisji dotyczącej 

budżetu 

 

287 

00:21:44.400 --> 00:21:45.900 

obywatelskiego weszło trzech radnych. 

 

288 

00:21:45.900 --> 00:21:49.100 

Pan Wiesław Kołakowski, który na komisji wyraził swoją 

chęć, 

 

289 

00:21:49.100 --> 00:21:52.200 

ale wcześniej również Pan Zbigniew Trompa i Pani radna 

Izabela 

 

290 

00:21:52.200 --> 00:21:53.400 

Wojewoda. 

 

291 

00:21:53.400 --> 00:21:56.000 

I tak tylko podkreślę, 17 wniosków wpłynęło, 

 

292 

00:21:56.000 --> 00:21:57.800 

jeżeli chodzi o budżet obywatelski. 

 

293 

00:21:57.800 --> 00:22:00.200 

To znaczy, że jednak dobry moment był, 

 

294 

00:22:00.200 --> 00:22:04.200 

żeby to do tego projektu wrócić, ponieważ 

zapotrzebowanie na to było. 

 

295 

00:22:04.200 --> 00:22:07.500 

Pan radny Przemysław Pokład, tak? 

 

296 

00:22:07.500 --> 00:22:12.000 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony 

 

297 

00:22:12.000 --> 00:22:14.400 

Środowiska, bardzo proszę o przedstawienie 

sprawozdania. 

 

298 
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00:22:14.400 --> 00:22:19.000 

I ja mam informację, że również Pan odczyta 

sprawozdanie Komisji 

 

299 

00:22:19.000 --> 00:22:20.800 

Budżetu, tak i Gospodarki, tak? 

 

300 

00:22:20.800 --> 00:22:23.500 

Czy nie? [niesłyszalne], nie ten Przemysław, 

 

301 

00:22:23.500 --> 00:22:25.200 

dobra. 

 

302 

00:22:25.200 --> 00:22:27.400 

To już się pomieszało, tak, ale dobrze. 

 

303 

00:22:27.400 --> 00:22:28.500 

To teraz Pan Piotr Bodnar. 

 

304 

00:22:28.500 --> 00:22:31.000 

Pan Przemysław Pokład, bardzo proszę. 

 

305 

00:22:31.000 --> 00:22:35.800 

- Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, 

 

306 

00:22:35.800 --> 00:22:38.100 

Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. 

 

307 

00:22:38.100 --> 00:22:44.400 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska miała 

wspólne 

 

308 

00:22:44.400 --> 00:22:48.600 

posiedzenie z Komisją Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych w dniu 15 września 

 

309 

00:22:48.600 --> 00:22:49.800 

bieżącego roku. 

 

310 

00:22:52.900 --> 00:22:56.800 

Opinie w sprawie przystąpienia Gminy Sulechów do 

Związku Samorządów 

 

311 

00:22:56.800 --> 00:22:59.400 

Polskich z siedzibą w Tomaszowie Lubelskim, 

 

312 

00:22:59.400 --> 00:23:04.600 

komisja zaopiniowała to negatywnie. 

 

313 

00:23:04.600 --> 00:23:08.800 

1 głos był za, 2 sprzeciwy i 2 głosy wstrzymujące się. 

 

314 

00:23:08.800 --> 00:23:13.200 

Apel o poparcie stanowiska Związku Gmin Śląska 

Opolskiego wobec 

 

315 

00:23:13.200 --> 00:23:15.700 

ogromnych cen za energię elektryczną dla miast, 

 

316 

00:23:15.700 --> 00:23:20.200 

gmin i instytucji komunalnych, które zostały w ofertach 

przetargowych 

 

317 

00:23:20.200 --> 00:23:22.700 

zaproponowane przez państwowe koncerny 

energetyczne. 

 

318 

00:23:22.700 --> 00:23:27.200 

Ten apel Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska 

 

319 

00:23:27.200 --> 00:23:30.600 

przyjęła pozytywnie. 2 głosy za, 

 

320 

00:23:30.600 --> 00:23:33.400 

0 sprzeciwów, 3 głosy wstrzymujące się. 

 

321 

00:23:33.400 --> 00:23:37.900 

Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Sulechów za pierwsze 

 

322 

00:23:37.900 --> 00:23:42.300 

półrocze komisje obydwie przyjęły przez aklamację. 

 

323 

00:23:43.700 --> 00:23:47.000 

Także przez aklamację przyjęto informację o 

kształtowaniu się 

 

324 

00:23:47.000 --> 00:23:50.100 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulechów za 

pierwsze półrocze 
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325 

00:23:50.100 --> 00:23:52.000 

bieżącego roku. 

 

326 

00:23:52.800 --> 00:23:57.600 

Sprawozdanie z działań objętych w celu realizacji 

programu współpracy 

 

327 

00:23:57.600 --> 00:24:01.400 

Gminy Sulechów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami 

 

328 

00:24:02.500 --> 00:24:08.700 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2021 też przyjęto 

 

329 

00:24:08.700 --> 00:24:15.400 

przez aklamację. 

 

330 

00:24:15.400 --> 00:24:17.700 

Było, było. 

 

331 

00:24:17.700 --> 00:24:19.200 

Tak, tak. 

 

332 

00:24:19.200 --> 00:24:20.700 

Nie głosowaliśmy Pani radna. 

 

333 

00:24:20.700 --> 00:24:29.800 

Kolejnie żeśmy przeszli do opiniowania uchwał na 

dzisiejszą sesję 

 

334 

00:24:29.800 --> 00:24:32.000 

i tak druk 568. 

 

335 

00:24:32.000 --> 00:24:33.900 

Komisja tego druku nie opiniowała. 

 

336 

00:24:34.000 --> 00:24:38.300 

Druk 569. 

 

337 

00:24:38.300 --> 00:24:43.400 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

przyjęła pozytywnie 

 

338 

00:24:43.400 --> 00:24:47.200 

trzy głosy za, zero sprzeciwów, dwa głosy wstrzymujące 

się. 

 

339 

00:24:47.200 --> 00:24:52.700 

Druk 570 w sprawie opinii dotyczącej objęcia przez Gminę 

Sulechów 

 

340 

00:24:52.700 --> 00:24:56.500 

udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa 

Sulechów, 

 

341 

00:24:56.500 --> 00:24:59.400 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

342 

00:24:59.400 --> 00:25:02.900 

Tutaj Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

 

343 

00:25:02.900 --> 00:25:05.300 

także przyjęła ten projekt uchwały, 

 

344 

00:25:05.300 --> 00:25:08.400 

zaopiniowała pozytywnie 5 za, 0 sprzeciwu, 0 

wstrzymujących się. 

 

345 

00:25:08.400 --> 00:25:12.900 

Druk 571 w sprawie metod ustalenia opłaty za 

gospodarowanie 

 

346 

00:25:12.900 --> 00:25:15.400 

odpadami oraz stawek opłaty. 

 

347 

00:25:15.400 --> 00:25:19.100 

Tutaj był wniosek Pana radnego Romana Rakowskiego. 

 

348 

00:25:19.100 --> 00:25:30.100 

Zmiany kwoty z 37,50 zł na 35 zł i tutaj ten wniosek 

komisja 

 

349 

00:25:30.100 --> 00:25:35.400 

zaopiniowała pozytywnie 3 za, 1 sprzeciw, 1 

wstrzymujący się głos. 

 

350 

00:25:35.400 --> 00:25:39.900 

I całą tą uchwałę już z tą zmianą komisja 

 

351 

00:25:39.900 --> 00:25:44.100 
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także zaopiniowała pozytywnie 3 za, 1 sprzeciw, 1 głos 

wstrzymujący 

 

352 

00:25:44.100 --> 00:25:46.000 

się. 

 

353 

00:25:46.000 --> 00:25:49.100 

Druk 572 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami 

 

354 

00:25:49.100 --> 00:25:53.500 

komunalnymi i z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty 

 

355 

00:25:53.500 --> 00:25:54.900 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

356 

00:25:54.900 --> 00:25:59.200 

Tutaj Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

przyjęła, 

 

357 

00:25:59.200 --> 00:26:01.600 

też pozytywnie zaopiniowała. 

 

358 

00:26:01.600 --> 00:26:05.200 

Cztery głosy za, zero sprzeciwu, 1 głos wstrzymujący się. 

 

359 

00:26:05.200 --> 00:26:12.800 

Druk 573 w sprawie nadania nazwy skwerowi 

położonemu w obrębie 001 Miasta 

 

360 

00:26:12.800 --> 00:26:15.200 

Sulechów. 

 

361 

00:26:15.200 --> 00:26:18.400 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała 

 

362 

00:26:18.400 --> 00:26:21.100 

pozytywnie, 5 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. 

 

363 

00:26:21.100 --> 00:26:24.700 

Druk 574 w sprawie nadania ulicy, 

 

364 

00:26:24.700 --> 00:26:27.500 

nazwy ulicy położonych w obrębie Brzezie koło 

Sulechowa. 

 

365 

00:26:27.900 --> 00:26:31.800 

Druk został tutaj, ten projekt zaopiniowany pozytywnie. 

 

366 

00:26:31.800 --> 00:26:35.000 

5 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

367 

00:26:35.000 --> 00:26:42.400 

Druk 575 w sprawie odpłatnego nabycia prawa własności 

nieruchomości 

 

368 

00:26:42.400 --> 00:26:45.300 

będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Sulechów. 

 

369 

00:26:45.300 --> 00:26:50.200 

Komisja zaopiniowała pozytywnie 5 za, 0 sprzeciwów, 0 

wstrzymujących 

 

370 

00:26:50.200 --> 00:26:55.100 

się. Druk 576 w sprawie czasu bezpłatnego nauczania, 

 

371 

00:26:55.100 --> 00:26:58.700 

wychowania i opieki oraz opłat za korzystanie z 

wychowania 

 

372 

00:26:58.700 --> 00:27:02.700 

przedszkolnego przez uczniów w wieku do lat 6 w 

placówkach 

 

373 

00:27:02.700 --> 00:27:05.100 

prowadzonych przez Gminę Sulechów. 

 

374 

00:27:05.100 --> 00:27:08.800 

5 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

375 

00:27:08.800 --> 00:27:11.300 

Projekt został zaopiniowany pozytywnie. 

 

376 

00:27:11.300 --> 00:27:18.000 

Druk 577 w sprawie nadania ulic położonych w obrębie 

Krężoły. 

 

377 

00:27:18.000 --> 00:27:21.300 

5 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 
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378 

00:27:21.300 --> 00:27:30.000 

Druk 578 o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów 

na rok 2022 komisja 

 

379 

00:27:30.000 --> 00:27:32.300 

zaopiniowała pozytywnie. 5 za, 0 wstrzymujących się, 

 

380 

00:27:32.300 --> 00:27:34.400 

0 sprzeciwów. 

 

381 

00:27:34.400 --> 00:27:38.500 

Druk 579 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy 

 

382 

00:27:38.500 --> 00:27:41.100 

Finansowej Gminy Sulechów na lata 2022-2032. 

 

383 

00:27:43.200 --> 00:27:47.800 

Komisja także zaopiniowała pozytywnie 5 za, 0 sprzeciwu, 

0 wstrzymujących 

 

384 

00:27:47.800 --> 00:27:49.600 

się. 

 

385 

00:27:49.600 --> 00:27:53.300 

Druk 580 w sprawie projektu uchwały o zmianie uchwały 

w sprawie 

 

386 

00:27:53.300 --> 00:27:56.900 

regulaminu przyznawania dodatków i innych elementów 

wynagrodzenia 

 

387 

00:27:56.900 --> 00:28:00.200 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez 

 

388 

00:28:00.200 --> 00:28:01.400 

Gminę Sulechów. 

 

389 

00:28:01.400 --> 00:28:03.700 

Także komisja zaopiniowała pozytywnie, 5 za, 0 

sprzeciwu, 0 wstrzymujących 

 

390 

00:28:03.700 --> 00:28:05.400 

się. 

 

391 

00:28:05.400 --> 00:28:08.300 

I w sprawach różnych radny Wiesław Kołakowski zwrócił 

się 

 

392 

00:28:08.300 --> 00:28:12.400 

z zapytaniem o uszkodzone drzewa cisy w miejscowości 

Nowy Świat, 

 

393 

00:28:12.400 --> 00:28:15.800 

które jak poinformował radny zostały przecięte z 

naruszeniem 

 

394 

00:28:15.800 --> 00:28:17.400 

przepisów. 

 

395 

00:28:17.400 --> 00:28:21.900 

Drzewa te to pomniki przyrody zaznaczył radny i radny 

Roman Rakowski 

 

396 

00:28:21.900 --> 00:28:24.800 

zwrócił się w zapytaniu uporządkowania pod względem 

oznakowania 

 

397 

00:28:24.800 --> 00:28:27.700 

skrzyżowaniu na ulicy Olbromskiego i Radka. 

 

398 

00:28:27.800 --> 00:28:30.900 

Więcej nie było spraw różnych. 

 

399 

00:28:30.900 --> 00:28:31.900 

Dziękuję bardzo. 

 

400 

00:28:31.900 --> 00:28:36.100 

- Dziękuję. Bardzo proszę Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetu 

 

401 

00:28:36.100 --> 00:28:39.600 

i Gospodarki, Pana Przemysława Mikołajczyka o 

przedstawienie 

 

402 

00:28:39.600 --> 00:28:41.300 

sprawozdania z prac komisji. Bardzo proszę. 

 

403 

00:28:41.300 --> 00:28:42.900 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
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404 

00:28:42.900 --> 00:28:44.800 

Panie Burmistrzu, Szanowni Goście, 

 

405 

00:28:44.800 --> 00:28:46.200 

Widzowie. 

 

406 

00:28:46.200 --> 00:28:48.800 

To co było wspólne to tego nie będę przedstawiał, 

 

407 

00:28:48.800 --> 00:28:53.500 

tylko stanowisko komisji wobec jakichś tam problemów, 

 

408 

00:28:53.500 --> 00:28:57.400 

apeli czy właśnie projektów na sesję. 

 

409 

00:28:57.400 --> 00:29:02.600 

Opinia w sprawie przystąpienia Gminy Sulechów do 

Związku Samorządów 

 

410 

00:29:02.600 --> 00:29:03.800 

Polskich była negatywna. 

 

411 

00:29:04.400 --> 00:29:08.000 

Apel o poparcie stanowiska Związku Gmin Śląska 

Opolskiego 

 

412 

00:29:08.000 --> 00:29:11.200 

wobec ogromnych cen za energię elektryczną dla miast, 

 

413 

00:29:11.200 --> 00:29:14.600 

gmin, et cetera, komisja była za. 

 

414 

00:29:14.600 --> 00:29:18.300 

Informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za 

pierwsze półrocze 

 

415 

00:29:18.300 --> 00:29:22.200 

2022 roku przez aklamację przyjęła. 

 

416 

00:29:22.200 --> 00:29:26.100 

Informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy 

 

417 

00:29:26.100 --> 00:29:28.800 

Sulechów też przez aklamację. 

 

418 

00:29:28.800 --> 00:29:33.800 

Sprawozdanie z działań podjętych w celu realizacji 

programu 

 

419 

00:29:33.800 --> 00:29:36.800 

współpracy Gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi 

 

420 

00:29:36.800 --> 00:29:40.600 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 

 

421 

00:29:40.600 --> 00:29:45.100 

2021, przez aklamację przyjęto. 

 

422 

00:29:45.100 --> 00:29:47.300 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

423 

00:29:47.300 --> 00:29:53.000 

Druk 568 w sprawie projektu uchwały dotyczącej strategii 

Rozwoju 

 

424 

00:29:53.000 --> 00:29:55.900 

Gminy Sulechów do 2030. 

 

425 

00:29:55.900 --> 00:29:58.800 

Komisja nie opiniowała druku. 

 

426 

00:29:58.800 --> 00:30:03.400 

Druk numer 569 w sprawie projektu uchwały dotyczącej 

programu 

 

427 

00:30:03.400 --> 00:30:06.400 

współpracy Gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi 

 

428 

00:30:06.400 --> 00:30:10.000 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 

 

429 

00:30:10.000 --> 00:30:13.700 

2023, komisja przyjęła pozytywnie. 

 

430 

00:30:13.700 --> 00:30:19.100 
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Druk nr 570 w sprawie opinii dotyczącej objęcia przez 

Gminę Sulechów 

 

431 

00:30:19.100 --> 00:30:22.900 

udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa 

Sulechów, 

 

432 

00:30:22.900 --> 00:30:24.100 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

433 

00:30:24.100 --> 00:30:26.200 

Komisja była za. 

 

434 

00:30:26.200 --> 00:30:31.400 

Druk numer 571 w sprawie metod ustalenia opłaty za 

gospodarowanie 

 

435 

00:30:31.400 --> 00:30:33.200 

odpadami oraz stawek opłaty. 

 

436 

00:30:33.200 --> 00:30:39.600 

Głosowano wniosek przewodniczącego za zamknięciem 

dyskusji. 

 

437 

00:30:39.600 --> 00:30:44.500 

Dobrze. Tu wniosek radnego Romana Rakowskiego w 

sprawie zmiany stawki 

 

438 

00:30:44.500 --> 00:30:46.700 

z 37,50 na 35. 

 

439 

00:30:46.900 --> 00:30:52.500 

Za były 2 osoby, przeciw było 5 osób, wstrzymała się 1, 

 

440 

00:30:52.500 --> 00:30:53.800 

czyli negatywnie. 

 

441 

00:30:53.800 --> 00:31:01.100 

I głosowanie łączne 571 druk w sprawie metod ustalenia 

opłaty 

 

442 

00:31:01.100 --> 00:31:03.300 

za gospodarowanie odpadami oraz stawek opłaty. 

 

443 

00:31:03.300 --> 00:31:07.500 

Komisja przyjęła za. 

 

444 

00:31:07.500 --> 00:31:09.900 

6 za, 1 osoba się wstrzymała. 

 

445 

00:31:09.900 --> 00:31:14.000 

Druk numer 572 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania 

 

446 

00:31:14.000 --> 00:31:18.600 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej 

 

447 

00:31:18.600 --> 00:31:20.400 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

448 

00:31:20.400 --> 00:31:22.200 

Komisja była za. 

 

449 

00:31:22.200 --> 00:31:26.800 

Druk numer 573 w sprawie nadania nazwy skwerowi 

położonemu w obrębie 

 

450 

00:31:26.800 --> 00:31:30.900 

0001 Miasta Sulechów, była za. 

 

451 

00:31:30.900 --> 00:31:35.500 

Druk 574 w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w 

obrębie Brzezia 

 

452 

00:31:35.500 --> 00:31:37.600 

koło Sulechowa. 

 

453 

00:31:37.600 --> 00:31:38.900 

Komisja była w większości za. 

 

454 

00:31:38.900 --> 00:31:42.600 

Druk numer 575 w sprawie odpłatnego nabycia prawa 

własności 

 

455 

00:31:42.600 --> 00:31:46.500 

nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym 

Gminy Sulechów. 

 

456 

00:31:46.500 --> 00:31:48.400 

Komisja była za. 
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457 

00:31:48.400 --> 00:31:52.600 

Numer 576 druku w sprawie czasu bezpłatnego 

nauczania, 

 

458 

00:31:52.600 --> 00:31:56.200 

wychowania i opieki oraz opłat za korzystanie z 

wychowania 

 

459 

00:31:56.200 --> 00:31:59.700 

przedszkolnego przez uczniów w wieku do lat 6 w 

placówkach 

 

460 

00:31:59.700 --> 00:32:02.500 

prowadzonych przez Gminę Sulechów. 

 

461 

00:32:02.500 --> 00:32:03.600 

Komisja była za. 

 

462 

00:32:03.600 --> 00:32:07.600 

Druk numer 577 w sprawie nadania nazw ulic położonej 

w obrębie 

 

463 

00:32:07.600 --> 00:32:09.800 

Krężoły, komisja była za. 

 

464 

00:32:09.800 --> 00:32:14.400 

Druk numer 578 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na rok 

 

465 

00:32:14.400 --> 00:32:16.900 

2022, komisja była za. 

 

466 

00:32:16.900 --> 00:32:20.400 

Druk nr 579 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej 

 

467 

00:32:20.400 --> 00:32:24.400 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2022-2032. 

 

468 

00:32:25.800 --> 00:32:27.100 

Komisja była za. 

 

469 

00:32:27.700 --> 00:32:31.500 

Druk nr 580 w sprawie projektu uchwały o zmianie 

uchwały w sprawie 

 

470 

00:32:31.500 --> 00:32:34.800 

regulaminu przyznawania dodatków i innych elementów 

wynagrodzenia 

 

471 

00:32:34.800 --> 00:32:37.700 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez 

 

472 

00:32:37.700 --> 00:32:40.100 

Gminę Sulechów, komisja była za, 

 

473 

00:32:40.100 --> 00:32:42.600 

jak w sprawach różnych podobnie. Dziękuję. 

 

474 

00:32:42.600 --> 00:32:44.400 

- Dziękuję. 

 

475 

00:32:44.400 --> 00:32:47.000 

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

 

476 

00:32:47.000 --> 00:32:48.600 

Kultury i Spraw Społecznych, Pana Miłosza 

Brodzikowskiego 

 

477 

00:32:49.500 --> 00:32:52.600 

o przedstawienie sprawozdania z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym. 

 

478 

00:32:52.600 --> 00:32:55.900 

- Dziękuję bardzo. 

 

479 

00:32:55.900 --> 00:32:57.300 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

480 

00:32:57.300 --> 00:32:58.400 

Wysoka Rado. 

 

481 

00:32:58.400 --> 00:33:06.400 

Komisja, spotkała się komisja dwukrotnie. 

 

482 

00:33:06.400 --> 00:33:10.200 

Po raz pierwszy w sprawie analizy diagnozy problemów 

społecznych 

 

483 

00:33:10.200 --> 00:33:12.900 
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Gminy Sulechów. 

 

484 

00:33:12.900 --> 00:33:18.200 

Było to spotkanie zorganizowane na prośbę Pani Dyrektor 

OPS-u. 

 

485 

00:33:18.300 --> 00:33:21.900 

Bardzo ciekawe spotkanie, ciekawa analiza. 

 

486 

00:33:21.900 --> 00:33:25.600 

Również wszyscy Państwo radni zostali, została wam 

udostępniona ta 

 

487 

00:33:25.600 --> 00:33:27.900 

analiza. 

 

488 

00:33:27.900 --> 00:33:30.300 

Kolejnym razem spotkaliśmy się wspólnie tutaj z Panem 

 

489 

00:33:30.300 --> 00:33:34.000 

Przewodniczącym, z Komisją Przestrzegania Prawa i 

Ochrony 

 

490 

00:33:34.000 --> 00:33:36.400 

Środowiska na wspólnym posiedzeniu. 

 

491 

00:33:36.400 --> 00:33:41.000 

I tak, opinia w sprawie przystąpienia Gminy Sulechów do 

Związku 

 

492 

00:33:41.000 --> 00:33:43.300 

Samorządów Polskich z siedzibą w Tomaszowie 

Lubelskim. 

 

493 

00:33:43.300 --> 00:33:51.500 

Komisja Oświaty przyjęła pozytywnie w stosunku głosów 

2 za, 1 przeciw, 

 

494 

00:33:51.500 --> 00:33:54.200 

1 wstrzymujący. 

 

495 

00:33:54.200 --> 00:33:59.100 

Apel o poparcie stanowiska Związku Gmin Śląska 

Opolskiego wobec 

 

496 

00:33:59.100 --> 00:34:03.400 

ogromnych cen za energię elektryczną przyjęliśmy 

również 

 

497 

00:34:03.400 --> 00:34:09.000 

za w stosunku głosów 2 za, 0 sprzeciwów, 2 

wstrzymujące. 

 

498 

00:34:09.000 --> 00:34:15.700 

Kolejne 3 punkty, czyli informacja o przebiegu wykonania 

budżetu 

 

499 

00:34:15.700 --> 00:34:20.400 

Gminy Sulechów za pierwsze półrocze 2022 roku. 

 

500 

00:34:20.400 --> 00:34:22.400 

Informacja o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

 

501 

00:34:22.400 --> 00:34:27.200 

Finansowej Gminy Sulechów za pierwsze półrocze 2022 

roku 

 

502 

00:34:27.200 --> 00:34:30.200 

oraz sprawozdanie z działań podjętych w celu realizacji 

programu 

 

503 

00:34:30.200 --> 00:34:34.200 

współpracy Gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi 

 

504 

00:34:34.200 --> 00:34:39.200 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 roku 

 

505 

00:34:39.200 --> 00:34:41.200 

przyjęliśmy przez aklamację. 

 

506 

00:34:42.200 --> 00:34:46.400 

Jeśli chodzi o zaopiniowane projekty uchwał na dzisiejszą 

sesję, 

 

507 

00:34:46.400 --> 00:34:48.700 

pozwolę sobie odczytać tylko ich numery, 

 

508 

00:34:48.700 --> 00:34:54.800 

ponieważ tutaj mój szanowny przedmówca i prowadzący 

nasze wspólne 
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509 

00:34:54.800 --> 00:34:56.800 

posiedzenie odczytał je w całości. 

 

510 

00:34:56.800 --> 00:34:59.500 

Więc tutaj przeczytam tylko same wyniki. 

 

511 

00:34:59.500 --> 00:35:07.600 

I tak, druk numer 569 przyjęliśmy w stosunku głosów 2 

za, 0 sprzeciwów, 

 

512 

00:35:07.600 --> 00:35:09.700 

2 wstrzymujące. 

 

513 

00:35:09.700 --> 00:35:14.500 

Druk nr 570 przyjęliśmy jednogłośnie 4 za, 0 sprzeciwów, 

0 wstrzymujących. 

 

514 

00:35:14.500 --> 00:35:21.400 

Druk numer 571 to przypomnę ustalanie stawek za 

wywóz odpadów. 

 

515 

00:35:21.400 --> 00:35:25.000 

Tutaj pojawił się wniosek radnego Rakowskiego, 

 

516 

00:35:26.400 --> 00:35:32.900 

który przewidywał obniżenie stawki do 35 zł. 

 

517 

00:35:32.900 --> 00:35:38.200 

Uzyskał on aprobatę mojej komisji w stosunku głosów 3 

za, 1 sprzeciw, 

 

518 

00:35:38.200 --> 00:35:40.100 

1 wstrzymujący. 

 

519 

00:35:40.900 --> 00:35:43.900 

I cały projekt uchwały również w tym samym stosunku 

głosów, 

 

520 

00:35:43.900 --> 00:35:48.300 

3 za, 1 sprzeciw, 1 wstrzymujący. 

 

521 

00:35:48.300 --> 00:35:54.300 

Druk numer 572 został przyjęty jednogłośnie w stosunku 

głosów 4 za, 

 

522 

00:35:54.300 --> 00:35:56.600 

0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących. 

 

523 

00:35:56.600 --> 00:36:04.000 

Druk numer 573 3 głosy za, 0 sprzeciwów i 1 

wstrzymujący. 

 

524 

00:36:04.000 --> 00:36:11.300 

Druk numer 574, 575, 576 zostały przyjęte jednogłośnie 

w stosunku 

 

525 

00:36:11.300 --> 00:36:15.200 

głosów 4 za, 0 sprzeciwów, 1 wstrzymujący. 

 

526 

00:36:15.200 --> 00:36:17.700 

Druk numer 577 nie było tak łatwo, 

 

527 

00:36:17.700 --> 00:36:20.000 

ponieważ tylko trzy głosy były za, 

 

528 

00:36:20.600 --> 00:36:24.400 

jeden wstrzymujący i zero sprzeciwów. 

 

529 

00:36:24.400 --> 00:36:26.900 

Kolejne uchwały poszły już gładko, 

 

530 

00:36:26.900 --> 00:36:34.400 

578, 579 i 580 zostały przyjęte jednogłośnie w stosunku 

głosów 4 za, 

 

531 

00:36:34.400 --> 00:36:38.600 

0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących. Dziękuję Państwu za 

uwagę. 

 

532 

00:36:38.600 --> 00:36:40.300 

- Dziękuję. 

 

533 

00:36:40.300 --> 00:36:42.100 

I mamy jeszcze Komisje Doraźne, tak? 

 

534 

00:36:42.100 --> 00:36:46.000 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, Pani Elżbieto Musiałek. 

 

535 

00:36:46.000 --> 00:36:47.500 

Chcemy coś powiedzieć czy nie? 
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536 

00:36:47.500 --> 00:36:48.600 

- Chcemy, tak. 

 

537 

00:36:48.600 --> 00:36:49.800 

- Bardzo proszę. 

 

538 

00:36:49.800 --> 00:36:51.700 

I Pan radny Piotr Miszkiewicz też będzie chciał? 

 

539 

00:36:51.700 --> 00:36:53.000 

To później, tak? 

 

540 

00:36:53.000 --> 00:36:54.400 

Czyli po Pani Elżbiecie. Bardzo proszę. 

 

541 

00:36:54.400 --> 00:36:57.300 

- Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

542 

00:36:57.300 --> 00:36:58.600 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

543 

00:36:58.600 --> 00:37:02.700 

Komisja, posiedzenie Komisji Skarg, 

 

544 

00:37:02.700 --> 00:37:10.400 

Wniosków i Petycji odbyło się 7 września 2022 roku. 

Tematem 

 

545 

00:37:12.700 --> 00:37:18.100 

były dwie, jedna była petycją, druga była skargą. 

 

546 

00:37:18.100 --> 00:37:23.100 

W związku z tym zacznę może od tej pierwszej jako 

petycja. 

 

547 

00:37:23.100 --> 00:37:28.700 

Petycja w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy 

złożona przez 

 

548 

00:37:28.700 --> 00:37:31.000 

Pana Patryka Króla. 

 

549 

00:37:31.000 --> 00:37:35.100 

Komisja po zapoznaniu się z treścią petycji dokonała 

analizy 

 

550 

00:37:35.100 --> 00:37:39.400 

obowiązującego stanu prawnego uznając petycję za 

zasadną. 

 

551 

00:37:39.400 --> 00:37:41.400 

Całość jest też w protokole. 

 

552 

00:37:41.400 --> 00:37:43.100 

Jeżeli Państwo chcecie to odczytam, 

 

553 

00:37:43.100 --> 00:37:44.300 

ale myślę, że jest to do wglądu. 

 

554 

00:37:44.300 --> 00:37:51.300 

Drugim tematem była skarga na Panią Dyrektor 

Przedszkola Tęczowa 

 

555 

00:37:51.300 --> 00:37:55.400 

Szóstka. 

 

556 

00:37:55.400 --> 00:38:02.100 

Komisja po rozpoznaniu, przesłuchaniu stron rozmową, 

 

557 

00:38:02.100 --> 00:38:07.400 

które miały miejsce na komisji uznaje jednogłośnie, 

 

558 

00:38:07.400 --> 00:38:09.700 

że skarga jest niezasadna. 

 

559 

00:38:09.700 --> 00:38:16.900 

I w tej, w tym wszystkim jest tylko to, 

 

560 

00:38:16.900 --> 00:38:22.000 

abyście Państwo przyjęli te projekty uchwał, które 

komisja przygotowała. 

 

561 

00:38:22.600 --> 00:38:24.400 

Dziękuję. 

 

562 

00:38:24.400 --> 00:38:30.200 

- Dziękuję. I jeszcze Komisja do Spraw Gospodarki 

Odpadami 

 

563 

00:38:30.200 --> 00:38:32.200 
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i Utrzymania Czystości na terenie Gminy Sulechów. 

 

564 

00:38:32.200 --> 00:38:35.100 

Bardzo proszę Przewodniczącego, Pan radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

565 

00:38:35.100 --> 00:38:36.800 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

566 

00:38:36.800 --> 00:38:38.900 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

567 

00:38:38.900 --> 00:38:40.400 

Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

568 

00:38:40.400 --> 00:38:43.600 

Komisja obradowała w okresie międzysesyjnym 

dwukrotnie. 

 

569 

00:38:43.600 --> 00:38:47.700 

Głównym tematem był rozstrzygnięty przetarg na odbiór 

odpadów 

 

570 

00:38:47.700 --> 00:38:49.800 

komunalnych. 

 

571 

00:38:49.800 --> 00:38:54.200 

W ciągu tych dwóch spotkań komisja tak naprawdę 

jednomyślnie 

 

572 

00:38:54.200 --> 00:39:00.500 

zaopiniowała wyłącznie stawkę, czyli formę ulgi dla 

gospodarstw, 

 

573 

00:39:00.800 --> 00:39:02.700 

które zadeklarują kompostowanie. 

 

574 

00:39:02.700 --> 00:39:07.100 

Była to kwota 2,50, która jest uwzględniona w dzisiejszym 

projekcie 

 

575 

00:39:07.100 --> 00:39:08.800 

uchwały. 

 

576 

00:39:08.800 --> 00:39:14.100 

Natomiast komisja nie wypracował jednolitej opinii 

odnośnie kwoty 

 

577 

00:39:14.100 --> 00:39:19.600 

jaką będziemy procedować w punkcie ustalania opłaty za 

gospodarowanie 

 

578 

00:39:19.600 --> 00:39:22.500 

odpadami oraz stawek dla mieszkańców. 

 

579 

00:39:22.500 --> 00:39:27.400 

Ponadto komisja poruszyła kwestie aplikacji, 

 

580 

00:39:27.400 --> 00:39:30.600 

z którą borykamy się od niemalże roku. 

 

581 

00:39:30.600 --> 00:39:34.300 

Ale Pan Burmistrz w końcu zadeklarował, 

 

582 

00:39:34.300 --> 00:39:36.700 

iż taka aplikacja powstanie. 

 

583 

00:39:36.700 --> 00:39:40.700 

Jest to aplikacja przede wszystkim informacyjno-

edukacyjna dla 

 

584 

00:39:40.700 --> 00:39:41.900 

mieszkańców. 

 

585 

00:39:41.900 --> 00:39:44.900 

Trzymamy kciuki, że dojdziemy do konsensusu jeszcze w 

tym roku. 

 

586 

00:39:44.900 --> 00:39:49.500 

Panie Burmistrzu, jestem optymistą i myślę, 

 

587 

00:39:49.500 --> 00:39:55.200 

że do grudnia w końcu taka aplikacja zostanie wybrana i 

tak dalej. 

 

588 

00:39:55.200 --> 00:39:58.700 

Krótko jeszcze w tym punkcie chciałbym Państwu, 

 

589 

00:39:58.700 --> 00:40:01.800 

Państwa poinformować o planie pracy naszej komisji. 
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590 

00:40:01.800 --> 00:40:06.000 

Do końca września zostanie na maile Państwu rozesłana. 

 

591 

00:40:06.000 --> 00:40:07.700 

Plan pracy. 

 

592 

00:40:07.700 --> 00:40:11.600 

Jednym z najważniejszych tematów, które chciałbym, 

 

593 

00:40:11.600 --> 00:40:15.200 

żeby ta komisja w tej kadencji wypracowała wspólnie z 

Panem 

 

594 

00:40:15.200 --> 00:40:21.300 

Burmistrzem, z radą to będą kwestie, być może 

oczywiście zakupu 

 

595 

00:40:21.300 --> 00:40:23.300 

pojemników w naszej gminie dla mieszkańców, 

 

596 

00:40:23.300 --> 00:40:29.500 

budowy PSZOK-u, który został zainicjowany przez Pana 

Burmistrza 

 

597 

00:40:29.500 --> 00:40:33.900 

oraz przygotowania naszej spółki gminnej w ramach in-

house-u na ile 

 

598 

00:40:33.900 --> 00:40:39.800 

będzie to możliwe w ciągu tych 3 lat, podczas której firma 

B+C będzie 

 

599 

00:40:39.800 --> 00:40:41.700 

obsługiwać naszą gminę w zakresie odbioru odpadów 

komunalnych. 

 

600 

00:40:41.700 --> 00:40:44.500 

To są takie punkty najważniejsze. 

 

601 

00:40:44.500 --> 00:40:46.900 

Całą resztę Państwu przedłożę w mailu. Dziękuję. 

 

602 

00:40:46.900 --> 00:40:49.200 

- Dziękuję. 

 

603 

00:40:49.200 --> 00:40:51.900 

I jeszcze mamy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, 

 

604 

00:40:51.900 --> 00:40:53.500 

Pana Sebastiana Różyckiego. 

 

605 

00:40:53.500 --> 00:40:55.500 

Bardzo proszę o przedstawienie sprawozdania. 

 

606 

00:40:55.500 --> 00:40:58.300 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni i Zgromadzeni Goście. 

 

607 

00:40:58.300 --> 00:41:01.700 

Ja chciałem tylko przypomnieć, że jesteśmy w trakcie 

pisania 

 

608 

00:41:01.700 --> 00:41:05.900 

protokołu, jeśli chodzi o rekontrolę w Centrum Usług 

Wspólnych. 

 

609 

00:41:05.900 --> 00:41:08.800 

Niebawem Państwo ten materiał otrzymacie. 

 

610 

00:41:08.800 --> 00:41:12.400 

Natomiast komisja rozpoczęła pracę w Dziale Oświaty. 

 

611 

00:41:12.400 --> 00:41:15.500 

Tu będą kontrolowane wydatki i subwencje, 

 

612 

00:41:15.500 --> 00:41:19.200 

więc myślę, że do końca roku również protokół Państwu 

będzie 

 

613 

00:41:19.200 --> 00:41:20.300 

przedłożony. Tylko tyle, dziękuję. 

 

614 

00:41:20.300 --> 00:41:21.900 

- Dziękuję. 

 

615 

00:41:21.900 --> 00:41:24.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

głos w tym 

 

616 

00:41:24.500 --> 00:41:26.100 

punkcie w kontekście tych sprawozdań? 
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617 

00:41:26.100 --> 00:41:27.300 

Nie widzę. 

 

618 

00:41:27.300 --> 00:41:28.800 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

619 

00:41:28.800 --> 00:41:33.000 

Punkt piąty, sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Sulechowa 

 

620 

00:41:33.000 --> 00:41:35.500 

w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

621 

00:41:36.500 --> 00:41:39.100 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

622 

00:41:39.100 --> 00:41:43.500 

Ponieważ tradycyjnie już w formie elektronicznej 

przekazałem Państwu 

 

623 

00:41:43.500 --> 00:41:48.000 

informację z okresu międzysesyjnego, chciałbym tylko 

dopowiedzieć 

 

624 

00:41:48.000 --> 00:41:51.000 

o kilku rzeczach z naszej perspektywy istotnych. 

 

625 

00:41:51.000 --> 00:41:53.700 

Nie będę wymieniał spotkań, w których uczestniczyłem, 

 

626 

00:41:53.700 --> 00:41:56.100 

bo jest ich tak wiele, że myślę, 

 

627 

00:41:56.100 --> 00:41:58.000 

że nie jest to po prostu potrzebne. 

 

628 

00:41:58.000 --> 00:41:59.900 

Natomiast chciałbym korzystając z okazji, 

 

629 

00:41:59.900 --> 00:42:06.800 

że jesteśmy po konkursach i wśród nas jest również nowy 

dyrektor 

 

630 

00:42:06.800 --> 00:42:09.500 

szkoły podstawowej w Kalsku, Pan Michał Brzóska. 

 

631 

00:42:09.500 --> 00:42:11.600 

Chciałem Panie Michale, gdyby Pan mógł wstać, 

 

632 

00:42:11.600 --> 00:42:13.300 

pokazać się naszym radnym. 

 

633 

00:42:13.300 --> 00:42:16.700 

Być może nie wszyscy jeszcze Pana Michała znają, 

[oklaski]. 

 

634 

00:42:16.700 --> 00:42:22.900 

Pan Michał był dotychczas nauczycielem w szkole 

podstawowej w Kalsku. 

 

635 

00:42:22.900 --> 00:42:25.900 

W tej chwili będzie pełnił funkcję kierowniczą. 

 

636 

00:42:25.900 --> 00:42:28.600 

Raz jeszcze gratulujemy i życzymy powodzenia. 

 

637 

00:42:28.600 --> 00:42:31.300 

Ja chciałbym Państwo jeszcze uzupełnić tą informację, 

 

638 

00:42:31.300 --> 00:42:36.500 

tylko o coś o czym już informowaliśmy publicznie. 

 

639 

00:42:36.500 --> 00:42:44.900 

W dniu 22 sierpnia nastąpiło przekazanie terenu pod 

budowę w strefie 

 

640 

00:42:44.900 --> 00:42:47.200 

Nowy Świat. 

 

641 

00:42:47.200 --> 00:42:52.400 

Dla nas jest to obszar nazywany Nowy Świat 3 i 

inwestorem jest firma 

 

642 

00:42:52.400 --> 00:42:53.700 

CTP. 

 

643 

00:42:53.700 --> 00:42:55.600 

Natomiast wykonawcą firma Depenbrock, 

 

644 
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00:42:55.600 --> 00:43:00.300 

która już realizowała na działce sąsiedniej budowę 

centrum 

 

645 

00:43:00.300 --> 00:43:01.600 

procesowego firmy TJX. 

 

646 

00:43:02.900 --> 00:43:05.900 

Nie, nie Panie radny. 

 

647 

00:43:05.900 --> 00:43:08.100 

Zdecydowanie nie, to skojarzenie niepotrzebne. 

 

648 

00:43:08.100 --> 00:43:13.000 

Natomiast chciałbym jeszcze Państwu jak gdyby wskazać, 

 

649 

00:43:13.000 --> 00:43:20.000 

że w tym okresie ostatnich tygodni, 

 

650 

00:43:20.000 --> 00:43:21.900 

kiedy się właściwie nie widzieliśmy. 

 

651 

00:43:21.900 --> 00:43:25.700 

No nasi mieszkańcy wykazali się bardzo dużą inicjatywą, 

 

652 

00:43:25.700 --> 00:43:30.600 

jeśli chodzi o liczbę spotkań i też chciałem Państwu 

przekazać, 

 

653 

00:43:30.600 --> 00:43:34.700 

no takie bardzo pozytywne oceny zewnętrzne. 

 

654 

00:43:34.700 --> 00:43:38.400 

Zarówno dożynek gminno-powiatowych, które zostały 

zrealizowane, jak 

 

655 

00:43:38.400 --> 00:43:42.400 

i również tych imprez realizowanych przez sołectwa i 

nasze 

 

656 

00:43:42.400 --> 00:43:44.400 

stowarzyszenia. 

 

657 

00:43:44.400 --> 00:43:45.700 

Myślę, że to tyle. Dziękuję bardzo. 

 

658 

00:43:45.700 --> 00:43:48.100 

- Dziękuję. 

 

659 

00:43:48.100 --> 00:43:50.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub? 

 

660 

00:43:50.100 --> 00:43:52.200 

Widzę. 

 

661 

00:43:52.200 --> 00:43:54.100 

Bardzo proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

662 

00:43:54.400 --> 00:43:57.100 

- Panie Burmistrzu. 

 

663 

00:43:57.100 --> 00:43:59.800 

Do Pana sprawozdania mam kilka próśb, 

 

664 

00:43:59.800 --> 00:44:02.400 

aby ewentualnie tylko wyjaśnić. 

 

665 

00:44:02.400 --> 00:44:07.800 

Chodziłoby mi o to, aby pojawiła się też często informacja 

o ulicy, 

 

666 

00:44:07.800 --> 00:44:11.900 

bo przykładowo mamy, jeśli chodzi o wydanie warunków 

środowiskowych, 

 

667 

00:44:11.900 --> 00:44:17.900 

podaną, podany numer działki i może łatwiej byłoby 

wtedy zlokalizować 

 

668 

00:44:17.900 --> 00:44:22.200 

daną nieruchomość, gdyby była podana nazwa ulicy. 

 

669 

00:44:22.200 --> 00:44:23.300 

To na przyszłość. 

 

670 

00:44:23.300 --> 00:44:24.800 

Po prostu ja już wiem, która to jest lokalizacja, 

 

671 

00:44:24.800 --> 00:44:28.500 

ale łatwiej by się to wtedy szukało. 
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672 

00:44:28.500 --> 00:44:32.600 

I miałbym też prośbę do Pana Burmistrza z racji tego, 

 

673 

00:44:32.600 --> 00:44:37.900 

że lista zadań, które ustalone były w budżecie do realizacji 

była 

 

674 

00:44:37.900 --> 00:44:39.000 

spora. 

 

675 

00:44:39.000 --> 00:44:40.300 

A już mamy końcówkę roku. 

 

676 

00:44:40.300 --> 00:44:46.200 

Czy moglibyśmy my jako radni na nasze ręce otrzymać 

materiał jakie 

 

677 

00:44:46.200 --> 00:44:48.500 

zadania są jeszcze do realizacji? 

 

678 

00:44:48.500 --> 00:44:51.700 

Nie chodzi mi o zadania stricte też inwestycyjne, 

 

679 

00:44:51.700 --> 00:44:55.500 

ale również zadania remontowe, melioracyjne. 

 

680 

00:44:55.500 --> 00:44:59.400 

Po to, abyśmy po prostu mogli ocenić czy będziemy po 

prostu tutaj 

 

681 

00:44:59.400 --> 00:45:03.000 

fizycznie w stanie te zadania przeprowadzić do końca 

roku? Dziękuję bardzo. 

 

682 

00:45:03.000 --> 00:45:04.700 

- Dziękuję. 

 

683 

00:45:04.700 --> 00:45:06.000 

To w wykonaniu budżetu chyba niedawno, 

 

684 

00:45:06.000 --> 00:45:10.400 

żeśmy dostali, ale to formalnie takie dostajemy coś. 

 

685 

00:45:10.400 --> 00:45:13.000 

Ale to jest za półrocze, nie? Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu ad vocem. 

 

686 

00:45:13.500 --> 00:45:17.100 

- Oczywiście jesteśmy w stanie przygotować takie 

dodatkowo 

 

687 

00:45:17.100 --> 00:45:19.800 

zestawienie. Natomiast to co Pan Przewodniczący 

powiedział właściwie 

 

688 

00:45:19.800 --> 00:45:23.100 

też zawiera taką informację co do tych głównych zadań. 

 

689 

00:45:23.100 --> 00:45:26.400 

Natomiast co do tej lokalizacji akurat w tym konkretnym 

przypadku 

 

690 

00:45:26.400 --> 00:45:29.600 

trudno by to było uczynić, w momencie kiedy jeszcze 

nazwy 

 

691 

00:45:29.600 --> 00:45:31.100 

ulicy akurat by nie było. 

 

692 

00:45:31.100 --> 00:45:37.200 

Ona teraz jest nadawana, więc być może za miesiąc 

mógłbym to zrobić 

 

693 

00:45:37.200 --> 00:45:40.000 

z podaniem nazwy ulicy, przy której będzie zlokalizowane. 

 

694 

00:45:40.000 --> 00:45:41.400 

Mówimy o Krężołach oczywiście. 

 

695 

00:45:41.400 --> 00:45:43.000 

Tak? 

 

696 

00:45:43.000 --> 00:45:45.500 

Zakładam, że Pan radny myśli o tej lokalizacji 

[niesłyszalne]. 

 

697 

00:45:45.500 --> 00:45:47.800 

- Myślałem akurat o Brzeziach między innymi, 

 

698 

00:45:47.800 --> 00:45:49.500 
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tak? Domyśliłem się, że to jest ulica Rozwojowa, 

 

699 

00:45:50.300 --> 00:45:55.300 

ale generalnie czasami odszukanie, no samej numeru 

działki, no jest 

 

700 

00:45:55.300 --> 00:45:56.600 

dość trudne. Dziękuję. 

- Dobrze. 

 

701 

00:45:56.600 --> 00:46:01.000 

- Dziękuję. 

 

702 

00:46:01.000 --> 00:46:02.300 

Bardzo proszę Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

703 

00:46:02.300 --> 00:46:04.300 

- Dziękuję. 

 

704 

00:46:04.300 --> 00:46:05.900 

Panie Burmistrzu, tylko 2 pytania w zasadzie, 

 

705 

00:46:05.900 --> 00:46:08.700 

bo o węzeł S3 może na razie pytać nie będę, 

 

706 

00:46:08.700 --> 00:46:13.600 

ponieważ w punkcie piątym jest informacja odnośnie 

zapytania 

 

707 

00:46:13.600 --> 00:46:16.600 

ofertowego. 

 

708 

00:46:16.600 --> 00:46:20.600 

Dwa pytania odnośnie tego, że nie ma sprawozdania 

załączonego Straży 

 

709 

00:46:20.600 --> 00:46:21.800 

Miejskiej, ale to nie w tym rzecz. 

 

710 

00:46:21.800 --> 00:46:25.400 

Ja mam tylko pytanie czy w dalszym ciągu będziemy 

walczyć i będziemy 

 

711 

00:46:25.400 --> 00:46:26.900 

rozpisywać konkursy? 

 

712 

00:46:26.900 --> 00:46:29.800 

I czy chcemy zatrudnić strażnika miejskiego, 

 

713 

00:46:29.800 --> 00:46:32.200 

czy też nie? 

 

714 

00:46:32.200 --> 00:46:36.100 

I mieliśmy spotkanie z Panem Wiceburmistrzem odnośnie 

koncepcji drogi 

 

715 

00:46:36.100 --> 00:46:37.900 

wojewódzkiej 278. 

 

716 

00:46:37.900 --> 00:46:41.300 

Czy my już jako, czy może Pan jako burmistrz stanowisko 

 

717 

00:46:41.300 --> 00:46:46.700 

konkretnej koncepcji z waszej strony jest już jakby 

zaaprobowane? 

 

718 

00:46:46.700 --> 00:46:51.700 

Czyli, która koncepcja według was powinna być 

realizowana? 

 

719 

00:46:51.900 --> 00:46:53.400 

Dziękuję. 

 

720 

00:46:53.400 --> 00:46:55.100 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

721 

00:46:55.100 --> 00:46:57.700 

- Odpowiadając na pierwsze pytanie. 

 

722 

00:46:57.700 --> 00:46:59.800 

Tak, na pewno będziemy ponawiać konkurs. 

 

723 

00:46:59.800 --> 00:47:01.000 

Odpowiadając na pytanie drugie. 

 

724 

00:47:01.000 --> 00:47:05.200 

Z tych zaproponowanych najbliższa wydaje się ta 

prowadząca do ucha 

 

725 

00:47:05.200 --> 00:47:09.900 
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ulicy Warszawskiej, jako możliwa w krótkim czasie do 

realizacji. 

 

726 

00:47:09.900 --> 00:47:13.900 

Natomiast ze wskazaniem jako docelową jednak 

zlokalizowano po stronie 

 

727 

00:47:13.900 --> 00:47:17.700 

Północnej, co najmniej na wiadukcie zlokalizowanym przy 

drodze 

 

728 

00:47:17.700 --> 00:47:20.700 

w kierunku miejscowości Kije, a docelowo tak naprawdę 

pomiędzy 

 

729 

00:47:20.700 --> 00:47:22.300 

Brzeziem, a Kalskiem. 

 

730 

00:47:22.300 --> 00:47:25.100 

- Dziękuję. 

 

731 

00:47:25.100 --> 00:47:26.300 

Bardzo proszę Pan radny Wojciech Szefner, 

 

732 

00:47:26.300 --> 00:47:30.600 

nie. Jeszcze Pani radna Elżbieta Musiałek ad vocem się 

tutaj zdążyła. 

 

733 

00:47:30.600 --> 00:47:34.500 

- No, bo mi tak Pan Burmistrz szybko wrzucił taką rzutkę, 

 

734 

00:47:34.500 --> 00:47:35.800 

że musiałem szybko zareagować. 

 

735 

00:47:35.800 --> 00:47:39.900 

Rozumiem, że akceptujemy pierwszy wariant 

Warszawską? 

 

736 

00:47:39.900 --> 00:47:44.400 

Nie upieramy się od razu przy tym drugim wariancie, 

 

737 

00:47:45.700 --> 00:47:47.900 

o którym Pan mówił? 

 

738 

00:47:47.900 --> 00:47:53.800 

Bo, no ja przy swoim bym chciała, żebyśmy się upierali 

jednak przy 

 

739 

00:47:53.800 --> 00:47:54.900 

tej drugiej wersji. 

 

740 

00:47:54.900 --> 00:47:57.100 

Nie tutaj do tej Warszawskiej. 

 

741 

00:47:57.100 --> 00:47:59.700 

Takie jest moje zdanie. Dziękuję. 

 

742 

00:47:59.700 --> 00:48:01.200 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

743 

00:48:01.200 --> 00:48:05.600 

- Chciałem zwrócić uwagę, że Pan Piotr zapytał o moje 

zdanie Pani 

 

744 

00:48:05.600 --> 00:48:08.100 

Elżbieto i ja wyraziłem jakie jest moje zdanie. 

 

745 

00:48:08.100 --> 00:48:13.800 

Czyli w mojej ocenie jedyny łatwy w cudzysłowie do 

przeforsowania 

 

746 

00:48:13.800 --> 00:48:18.200 

na chwilę obecną wariant jest ten związany z uchem 

Warszawskiej, 

 

747 

00:48:18.200 --> 00:48:21.900 

a docelowym ten, o którym mówi Pani to ja wymieniłem 

jako ten drugi 

 

748 

00:48:21.900 --> 00:48:24.200 

ze wskazaniem drugiego wariantu. 

 

749 

00:48:24.200 --> 00:48:26.800 

Natomiast nie chciałbym, aby była taka sytuacja, 

 

750 

00:48:26.800 --> 00:48:29.600 

w której mówiąc wprost my nie akceptujemy żadnego, 

 

751 

00:48:29.600 --> 00:48:35.500 

bo może się to skończyć tak, że generalnie nie będzie 

kontynuowana 
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752 

00:48:35.500 --> 00:48:37.000 

praca w ogóle nad koncepcją. 

 

753 

00:48:37.000 --> 00:48:39.300 

A wtedy zostaniemy tylko z mostem. 

 

754 

00:48:39.900 --> 00:48:41.800 

- No chyba tak nie. 

 

755 

00:48:41.800 --> 00:48:43.800 

Tak daleko to chyba się nikt nie posunie, 

 

756 

00:48:43.800 --> 00:48:45.500 

żeby zostać tylko z taką drogą. 

 

757 

00:48:45.500 --> 00:48:46.500 

Znaczy to się już dzieje Pani [niesłyszalne]. 

 

758 

00:48:46.900 --> 00:48:48.100 

- Aha. No dobrze. 

 

759 

00:48:48.100 --> 00:48:50.300 

Ja przepraszam Panie Przewodniczący, ale trochę mnie to 

zmartwiło, 

 

760 

00:48:51.200 --> 00:48:53.800 

że w ten sposób, bo konsultacje były jakie były. 

 

761 

00:48:53.800 --> 00:48:56.800 

Nie wiem kto jeszcze się z Państwa do tego odniósł, 

 

762 

00:48:56.800 --> 00:49:00.200 

ale ja tutaj z Panem Wiceburmistrzem na ten temat 

rozmawiałam. 

 

763 

00:49:00.200 --> 00:49:05.000 

Dlatego też reaguję, nie wiem dobrze czy nie, 

 

764 

00:49:05.000 --> 00:49:06.700 

ale to jest moje zdanie. Dziękuję. 

 

765 

00:49:06.700 --> 00:49:10.300 

- No na pewno musimy słyszeć głos mieszkańców, 

 

766 

00:49:10.300 --> 00:49:13.200 

w którym zależy, żeby te miejscowości były ominięte, 

 

767 

00:49:13.200 --> 00:49:15.000 

jeżeli chodzi o drogę. 

 

768 

00:49:15.000 --> 00:49:18.600 

To znaczy, żeby nie ten transport nie ruszył przez Mozów, 

 

769 

00:49:18.600 --> 00:49:19.900 

przez Pomorsko, tak? 

 

770 

00:49:21.100 --> 00:49:25.900 

Głos rowerzystów również, a to ścieżka rowerowa to co 

innego. 

 

771 

00:49:25.900 --> 00:49:27.000 

To my możemy zrobić. 

 

772 

00:49:27.000 --> 00:49:30.100 

Bardzo proszę Pan radny Wojciech Szefner. 

 

773 

00:49:30.100 --> 00:49:32.800 

- Dziękuję. 

 

774 

00:49:32.800 --> 00:49:34.200 

Panie Burmistrzu. Ja chciałem tylko dopytać. 

 

775 

00:49:34.200 --> 00:49:40.100 

W sprawozdaniu są ujęte czy zapisane informacje 

odnośnie ilości 

 

776 

00:49:40.100 --> 00:49:41.200 

tonażu ryb. 

 

777 

00:49:41.200 --> 00:49:43.200 

Ta akcja Odra, która była z datą do 12. 

 

778 

00:49:43.200 --> 00:49:46.800 

Chciałem dopytać czy Pan Burmistrz dysponuje jakimiś 

danymi odnośnie 

 

779 

00:49:46.800 --> 00:49:50.200 

tych późniejszych akcji, odnośnie tonażu kiedy już służby 

weszły? 
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780 

00:49:50.200 --> 00:49:52.400 

Czy Pan Burmistrz ma takie informacje? Dziękuję bardzo. 

 

781 

00:49:52.400 --> 00:49:53.500 

- Nie. 

 

782 

00:49:53.500 --> 00:49:55.300 

Nie są one udostępniane samorządowcom. 

 

783 

00:49:56.100 --> 00:49:58.300 

- Dziękuję. 

 

784 

00:49:58.300 --> 00:49:59.400 

Pan radny Sebastian Różycki. 

 

785 

00:49:59.400 --> 00:50:01.900 

Ja mam jeszcze dwie kwestie. 

 

786 

00:50:01.900 --> 00:50:04.600 

A mianowicie ogłoszono przetarg na wykonanie 

dokumentacji. 

 

787 

00:50:04.600 --> 00:50:10.700 

To jest zjazd S3, Sulechów Północ i podano termin do 

końca kwietnia 

 

788 

00:50:10.700 --> 00:50:13.100 

2023. 

 

789 

00:50:13.100 --> 00:50:17.700 

Pytanie czy wykonawca w razie czego wykona to w ciągu 

pół roku? 

 

790 

00:50:17.700 --> 00:50:22.400 

Bo ostatnimi czasy te terminy są, no niedotrzymywane. 

 

791 

00:50:22.400 --> 00:50:24.100 

To jest taka moja obawa. 

 

792 

00:50:24.100 --> 00:50:29.200 

I druga kwestia dotyczy nas radnych tak naprawdę. 

 

793 

00:50:29.200 --> 00:50:34.300 

Przepraszam Panie Burmistrzu, że wykorzystam moment 

tutaj w tym 

 

794 

00:50:34.300 --> 00:50:36.500 

punkcie naszej sesji. 

 

795 

00:50:36.500 --> 00:50:39.100 

Ale wydaje mi się, że istotnym elementem jest to, 

 

796 

00:50:39.100 --> 00:50:43.400 

aby my jako rada określiliśmy swoje stanowisko 

 

797 

00:50:43.400 --> 00:50:45.300 

do zaproponowanych koncepcji. 

 

798 

00:50:45.300 --> 00:50:47.200 

Wiem, że już jest późno, że może być po terminie. 

 

799 

00:50:47.200 --> 00:50:52.300 

Ale podczas spotkania w trakcie SIM-ów ta dyskusja była 

podjęta. 

 

800 

00:50:52.300 --> 00:50:58.100 

Nasz klub wyszedł z propozycją dwóch rozwiązań i tak 

naprawdę one, 

 

801 

00:50:58.100 --> 00:50:59.800 

przepraszam, ale można było powiedzieć, 

 

802 

00:50:59.800 --> 00:51:01.300 

że zostały wrzucone do kosza. 

 

803 

00:51:01.300 --> 00:51:03.400 

A więc tutaj nie ma takiej możliwości, 

 

804 

00:51:03.400 --> 00:51:05.700 

że my mamy możliwość jakiegoś wyboru, 

 

805 

00:51:05.700 --> 00:51:09.600 

bo później się okazuje, że są pewne ustalenia już z 

inwestorami. 

 

806 

00:51:09.600 --> 00:51:15.500 

Są pewne rozmowy toczone też nie w naszym gronie i 

myślę, 
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807 

00:51:15.500 --> 00:51:21.500 

że my jako radni nad taką ważną kwestią jaką jest droga 

278, 

 

808 

00:51:21.800 --> 00:51:24.500 

czyli obwodnica zachodnia Zielonej Góry, 

 

809 

00:51:24.500 --> 00:51:28.100 

Pomorsko i wjazd do Sulechowa, powinniśmy się 

naprawdę pochylić. 

 

810 

00:51:28.100 --> 00:51:30.300 

A przez to, że jest, trafiliśmy na okres wakacyjny, 

 

811 

00:51:30.300 --> 00:51:33.900 

tak naprawdę potraktowaliśmy to w sposób mi się wydaje 

zbyt błahy. 

 

812 

00:51:33.900 --> 00:51:38.600 

Także zobowiązuje tutaj w imieniu swoim własnym i 

klubu Pana 

 

813 

00:51:38.600 --> 00:51:42.600 

Przewodniczącego do tego, aby rada zajęła się 

stosownym tematem 

 

814 

00:51:42.600 --> 00:51:47.300 

i mimo wszystko, pomimo tego, że czas być może już jest 

późny, 

 

815 

00:51:47.300 --> 00:51:50.100 

abyśmy wypracowali jednolite stanowisko. 

 

816 

00:51:50.100 --> 00:51:55.700 

Służby Pana Burmistrza wypracują swoją koncepcję i albo 

będzie 

 

817 

00:51:55.700 --> 00:51:57.100 

ona wspólna z nami, albo też nie. 

 

818 

00:51:57.100 --> 00:52:00.600 

Dlatego uważam, że z punktu widzenia strategii, 

 

819 

00:52:00.600 --> 00:52:02.900 

którą my też będziemy dzisiaj przyjmować, 

 

820 

00:52:02.900 --> 00:52:05.900 

a ten element jest niezbędny do tego, 

 

821 

00:52:05.900 --> 00:52:07.800 

abyśmy my jako radni wyrazili swoją wolę. 

 

822 

00:52:08.000 --> 00:52:09.500 

Dziękuję bardzo. 

 

823 

00:52:09.500 --> 00:52:10.700 

- Dziękuję. 

 

824 

00:52:10.700 --> 00:52:12.900 

To może ja, bo to też do mnie było pytanie. 

 

825 

00:52:12.900 --> 00:52:15.500 

Dodam tylko, że wpłynęły do mnie dwa stanowiska. 

 

826 

00:52:15.500 --> 00:52:18.800 

Stanowiska Klubów Radnych Prawo i Sprawiedliwość w tej 

sprawie, 

 

827 

00:52:18.800 --> 00:52:30.000 

tak? I Pani radna i sołtys brodów wyraziła również swoje 

zdanie 

 

828 

00:52:30.000 --> 00:52:34.800 

na piśmie. Ja wyartykułowałem, że popieram akurat 

zdanie Pani radnej 

 

829 

00:52:34.800 --> 00:52:36.700 

w tej sprawie Panu Burmistrzowi. 

 

830 

00:52:36.700 --> 00:52:38.200 

Natomiast chyba więcej stanowisk nie było, 

 

831 

00:52:38.200 --> 00:52:41.200 

ale nie wiem jak to wygląda terminowo Panie Burmistrzu, 

 

832 

00:52:41.200 --> 00:52:44.000 

bo możemy takie spotkanie zrobić i wyartykułować swoje 

stanowisko 

 

833 

00:52:44.000 --> 00:52:45.300 

łączne, tak? 
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834 

00:52:45.300 --> 00:52:48.700 

Jeżeli takie wydyskutujemy, ale chyba to już jest po 

terminie Panie 

 

835 

00:52:48.700 --> 00:52:50.300 

Burmistrzu, nie? Czy jak to tam wyglądało? 

 

836 

00:52:50.300 --> 00:52:52.500 

Nie? 

 

837 

00:52:52.500 --> 00:52:54.700 

No to Panie radny zaproponujmy termin. 

 

838 

00:52:55.400 --> 00:52:59.400 

Termin no teraz, za parę dni, w piątek? 

 

839 

00:53:00.600 --> 00:53:04.400 

23? [niesłyszalne], tak, tak, ja wiem. 

 

840 

00:53:04.400 --> 00:53:06.900 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

841 

00:53:08.200 --> 00:53:09.700 

- Znaczy powiem tak. 

 

842 

00:53:09.700 --> 00:53:14.000 

Odnośnie wypowiedzi Pana Sebastiana to chyba czegoś 

nie rozumiem, 

 

843 

00:53:14.000 --> 00:53:18.700 

bo akurat to co ja wcześniej wypowiedziałem uwzględnia 

przekazywane 

 

844 

00:53:18.700 --> 00:53:19.900 

przez Pana stanowisko. 

 

845 

00:53:19.900 --> 00:53:21.500 

Chyba, że jest jakieś późniejsze, o którym ja nie wiem. 

 

846 

00:53:21.500 --> 00:53:26.200 

A druga sprawa to jest taka, że to ogłoszone przez nas 

postępowanie 

 

847 

00:53:26.200 --> 00:53:29.600 

dotyczy analizy ruchu, a nie zaprojektowania rozwiązań. 

 

848 

00:53:29.600 --> 00:53:31.900 

Panie Sebastianie, to jest napisane wprost. 

 

849 

00:53:31.900 --> 00:53:35.500 

Opracowanie analizy ruchu, które zostało postawione 

jako warunek 

 

850 

00:53:35.500 --> 00:53:39.200 

bezwzględny przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i 

Autostrad 

 

851 

00:53:39.200 --> 00:53:41.600 

do tego, aby rozpocząć uzgodnienia. 

 

852 

00:53:42.200 --> 00:53:44.700 

To tak na wstępie. 

 

853 

00:53:44.700 --> 00:53:46.400 

- Bardzo proszę Panie radny jeszcze raz ad vocem. 

 

854 

00:53:46.900 --> 00:53:48.400 

- Panie Burmistrzu. 

 

855 

00:53:48.400 --> 00:53:51.400 

Tak, rzeczywiście popiera Pan tę jedną z form, 

 

856 

00:53:51.400 --> 00:53:53.400 

którą w naszym piśmie zawarliśmy. 

 

857 

00:53:53.400 --> 00:53:58.400 

Jednakże na spotkaniu, którą omawialiśmy z Panem 

Wiceburmistrzem była 

 

858 

00:53:58.400 --> 00:54:01.800 

też wersja być może zjazdu na Brzezie-Sulechów. 

 

859 

00:54:02.400 --> 00:54:07.200 

Teren byłych Glinianek, co zostało wyartykułowane, że to 

rozwiązanie 

 

860 

00:54:07.200 --> 00:54:09.100 

jest niemożliwe. 

 

861 
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00:54:09.100 --> 00:54:13.000 

Dlatego w mojej ocenie należałoby to, 

 

862 

00:54:13.000 --> 00:54:19.000 

aby radni wszystkich klubów takie stanowisko wspólnie 

objęli. 

 

863 

00:54:19.300 --> 00:54:25.400 

Nie może być tak, że tylko propozycja dwóch ugrupowań, 

 

864 

00:54:25.400 --> 00:54:31.200 

którą reprezentuje Pani Sołtys i Pani radna z Pomorska, 

 

865 

00:54:31.200 --> 00:54:35.000 

Pani Ela Musiałek i nasz klub, żeby na podstawie tylko 

tych dwóch 

 

866 

00:54:35.000 --> 00:54:41.600 

klubów, 9 osób, 9 radnych podejmować jednoznaczne 

stanowisko. 

 

867 

00:54:41.600 --> 00:54:45.000 

Wydaje mi się, że tutaj tą wolę powinni wypracować 

wszyscy wspólnie. 

 

868 

00:54:45.000 --> 00:54:47.400 

I liczę na to, że być może to będzie ta, 

 

869 

00:54:47.400 --> 00:54:51.500 

to rozwiązanie, które Pan Burmistrz również przyjmuje 

jako optymalne, 

 

870 

00:54:51.500 --> 00:54:56.000 

ale nie chciałbym tutaj podejmować takiej decyzji ja 

autorytarnie, 

 

871 

00:54:56.000 --> 00:54:59.200 

dlatego wydaję mi się, że takim tematem powinniśmy się 

zająć 

 

872 

00:54:59.200 --> 00:55:00.400 

wspólnie. 

 

873 

00:55:00.400 --> 00:55:03.600 

Co do zjazdu S3, wszystko jasne Panie Burmistrzu. 

Dziękuję. 

 

874 

00:55:03.600 --> 00:55:05.300 

- Dziękuję. 

 

875 

00:55:05.300 --> 00:55:08.300 

Czyli istnieje nadal potrzeba jakiegoś odrębnego 

spotkania w tej 

 

876 

00:55:08.300 --> 00:55:10.500 

sprawie. No i pytanie do Państwa radnych, 

 

877 

00:55:10.500 --> 00:55:11.800 

do Pana Burmistrza. 

 

878 

00:55:11.800 --> 00:55:15.600 

W piątek? Panie Burmistrzu? 

 

879 

00:55:15.600 --> 00:55:20.900 

- Znaczy, jeśli najbliższy piątek to ja jestem poza gminą. 

 

880 

00:55:20.900 --> 00:55:22.800 

Natomiast to nie przystoi na przeszkodzie. 

 

881 

00:55:22.800 --> 00:55:27.400 

Jest Pan Marcin i technicznie też jak najbardziej tutaj, że 

 

882 

00:55:27.400 --> 00:55:29.300 

tak powiem i tak uczestniczyłby w tym spotkaniu, więc. 

 

883 

00:55:29.300 --> 00:55:31.300 

- A Państwo radni? 

 

884 

00:55:32.900 --> 00:55:35.100 

No. Czekam na propozycje. 

 

885 

00:55:35.100 --> 00:55:38.900 

- I propozycja online chyba byłaby najlepsza. 

 

886 

00:55:38.900 --> 00:55:40.900 

- Online, No tak, tak, możemy zrobić online. 

 

887 

00:55:40.900 --> 00:55:43.900 

Nauczyliśmy się korzystać z tych narzędzi to będziemy z 

nich 

 

888 
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00:55:43.900 --> 00:55:46.000 

korzystać, tak? 8.00 może być, 

 

889 

00:55:46.000 --> 00:55:52.300 

9.00? 

 

890 

00:55:52.300 --> 00:55:53.600 

Piątek godzina 10.00. 

 

891 

00:55:53.600 --> 00:55:59.400 

Spotkanie w sprawie wypracowania stanowiska 

dotyczącego konsultacji 

 

892 

00:55:59.400 --> 00:56:01.700 

przebiegu drogi 278. 

 

893 

00:56:01.700 --> 00:56:13.100 

Tak? 

 

894 

00:56:13.100 --> 00:56:17.100 

Panie Bartku, może Pan od razu maila jak będzie może 

gdzieś tam 

 

895 

00:56:17.100 --> 00:56:19.800 

w międzyczasie wszystkim radnym wysłać i Panu 

Burmistrzowi z linkiem, 

 

896 

00:56:20.900 --> 00:56:23.400 

gdzieś tam do tego spotkania. Tak Panie Burmistrzu? 

 

897 

00:56:23.400 --> 00:56:27.500 

- Bo ja szczerze mówiąc raz jeszcze zgłosiłem się do głosu, 

ale (...) 

- Nie widać. 

 

898 

00:56:27.500 --> 00:56:29.900 

- No nie widać, mieli moje urządzenie. 

 

899 

00:56:29.900 --> 00:56:32.100 

Szanowni Państwo, to żeby było jasne. 

 

900 

00:56:32.100 --> 00:56:35.500 

Jeszcze konsultacje będą takie typowe, 

 

901 

00:56:35.500 --> 00:56:37.300 

normalne konsultacje społeczne, tak? 

 

902 

00:56:37.300 --> 00:56:41.100 

Więc to jest, że tak powiem, dlatego też tak może 

wymijająco 

 

903 

00:56:41.100 --> 00:56:42.200 

odpowiedziałem, że to nie jest problem, 

 

904 

00:56:42.200 --> 00:56:46.000 

bo my odpowiedzi oczywiście udzielamy i już wcześniej w 

trakcie. 

 

905 

00:56:46.000 --> 00:56:48.800 

Natomiast tu, że tak powiem nic nie stoi na przeszkodzie, 

 

906 

00:56:48.800 --> 00:56:50.700 

żeby rozmawiać. 

 

907 

00:56:50.700 --> 00:56:54.600 

Bo my dzisiaj mówimy o dokumencie, który jak gdyby 

krąży pomiędzy 

 

908 

00:56:54.600 --> 00:56:56.000 

jednostkami, pomiędzy samorządami. 

 

909 

00:56:56.000 --> 00:56:58.300 

To nie jest jeszcze coś co jest już skierowane, 

 

910 

00:56:58.300 --> 00:57:02.000 

że tak powiem zaprezentowane oficjalnie, ponieważ są 

pewne rzeczy 

 

911 

00:57:02.000 --> 00:57:04.900 

analizowane. I tak sobie myślę, że może też musiałbym, 

 

912 

00:57:04.900 --> 00:57:07.100 

tylko wyszedł akurat Pan Sebastian. 

 

913 

00:57:07.100 --> 00:57:10.200 

Trochę niekomfortowo dla mnie, że bo chciałem też 

odpowiedź na ten 

 

914 

00:57:10.200 --> 00:57:13.100 

wątek związany z dojściem starej trójki, 

 

915 
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00:57:13.100 --> 00:57:18.000 

tak? Czyli z drogą wojewódzką w okolicach miejscowości 

Mozów. 

 

916 

00:57:18.000 --> 00:57:20.000 

Dlaczego ten wariant jest niemożliwy? 

 

917 

00:57:20.000 --> 00:57:24.200 

Ponieważ w miejscu, który ewentualnie byłoby możliwe, 

 

918 

00:57:24.200 --> 00:57:29.500 

planiści nie mieli naniesionych jeszcze budynków czy też 

budowli, 

 

919 

00:57:29.500 --> 00:57:31.300 

które już dzisiaj istnieją. 

 

920 

00:57:31.300 --> 00:57:32.700 

I po prostu nie wzięli tego pod uwagę. 

 

921 

00:57:32.700 --> 00:57:35.900 

Wyjazd Pani Elżbieto był wprost na budynek, 

 

922 

00:57:35.900 --> 00:57:38.100 

który już w międzyczasie został wybudowany. 

 

923 

00:57:38.100 --> 00:57:40.900 

Więc nie ma tam możliwości zbudowania ronda. 

 

924 

00:57:40.900 --> 00:57:42.000 

- Ale gdzie Panie Burmistrzu? 

 

925 

00:57:42.000 --> 00:57:44.500 

- Na starej trójce w okolicach wiaduktu, 

 

926 

00:57:44.500 --> 00:57:48.200 

wyjście z tej drogi w tamtym miejscu było zlokalizowane. 

Przecinając strefę (...) 

 

927 

00:57:48.200 --> 00:57:50.200 

- Mówi Pan tutaj o Łochowskiej? 

 

928 

00:57:50.200 --> 00:57:52.700 

- To nie jest Łochowska. 

 

929 

00:57:52.700 --> 00:57:56.400 

Łochowska prowadzi w inne miejsce do ulicy, 

 

930 

00:57:56.400 --> 00:57:57.600 

do drogi na Kije. 

 

931 

00:57:57.600 --> 00:57:59.700 

- No dokładnie. Ja o tym właśnie myślałem, że to (...) 

 

932 

00:57:59.700 --> 00:58:01.500 

- A Pan Sebastian mówił o innej [niesłyszalne], 

 

933 

00:58:02.400 --> 00:58:06.800 

ja odpowiadam na pytanie Pana Sebastiana. Dlatego 

mówię, 

 

934 

00:58:06.800 --> 00:58:09.800 

bo wariant, jeden z wariantów, który został tam 

przedstawiony był 

 

935 

00:58:09.800 --> 00:58:12.100 

wariantem przecinającym strefę inwestycyjną Brzezie. 

 

936 

00:58:12.200 --> 00:58:13.500 

- Tak. 

 

937 

00:58:13.500 --> 00:58:18.400 

- I wychodzącym wprost na starą trójkę w okolicach 

istniejącego 

 

938 

00:58:18.400 --> 00:58:21.100 

wiaduktu, czyli nie ulicę Łochowską, tylko tam, 

 

939 

00:58:21.100 --> 00:58:23.000 

gdzie już istnieje budynek wybudowany. 

 

940 

00:58:23.000 --> 00:58:26.000 

Więc nie ma tam możliwości zmieszczenia [niesłyszalne]. 

 

941 

00:58:26.000 --> 00:58:29.800 

- Musimy na to, na ten temat jeszcze dyskutować, 

 

942 

00:58:29.800 --> 00:58:33.000 

porozmawiać i bo to takie na sucho, 

 

943 
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00:58:33.000 --> 00:58:36.100 

że tak powiem nic nie jest jasne. 

 

944 

00:58:36.100 --> 00:58:38.500 

Musi być wyświetlone, musimy wiedzieć o czym mówimy, 

 

945 

00:58:38.500 --> 00:58:39.700 

bo widzi Pan. 

 

946 

00:58:39.700 --> 00:58:41.700 

Ja nawet mylę ulicę. 

 

947 

00:58:41.700 --> 00:58:43.100 

- Bez map to się nie da, tak? 

 

948 

00:58:43.100 --> 00:58:45.300 

- No nie da się. No ktoś to musi wytłumaczyć. 

 

949 

00:58:45.300 --> 00:58:46.300 

Dobrze, dziękuję bardzo. 

 

950 

00:58:46.300 --> 00:58:49.500 

- Dziękuję. 

 

951 

00:58:49.500 --> 00:58:52.300 

Spotkanie mamy ustalone. Nie widzę więcej głosów w 

tym punkcie, 

 

952 

00:58:52.300 --> 00:58:55.200 

zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

953 

00:58:55.200 --> 00:58:57.500 

Punkt szósty. 

 

954 

00:58:57.500 --> 00:59:00.200 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Sulechów za I półrocze 

 

955 

00:59:00.200 --> 00:59:02.500 

2022 roku. 

 

956 

00:59:02.500 --> 00:59:05.700 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

957 

00:59:08.400 --> 00:59:12.600 

W międzyczasie pojawił się Pan radny Stanisław Kaczmar. 

 

958 

00:59:12.600 --> 00:59:15.600 

Klikamy kworum czy? 

 

959 

00:59:15.600 --> 00:59:17.700 

No, Panie Bartku. 

 

960 

00:59:17.700 --> 00:59:21.200 

Zrobi Pan, nie? 

 

961 

00:59:21.200 --> 00:59:23.000 

Mamy obecnych na sesji 17 radnych teraz, 

 

962 

00:59:23.000 --> 00:59:25.100 

tak? 

 

963 

00:59:25.100 --> 00:59:26.900 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

964 

00:59:26.900 --> 00:59:29.900 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Sulechów za pierwsze półrocze. 

 

965 

00:59:31.500 --> 00:59:34.000 

- Szanowni Państwo, ponieważ nie było tak wprost pytań, 

 

966 

00:59:34.000 --> 00:59:37.100 

no chcielibyśmy oczywiście skrótowo opowiedzieć. 

 

967 

00:59:37.100 --> 00:59:40.100 

Natomiast, ponieważ opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej jest 

 

968 

00:59:40.100 --> 00:59:41.500 

oczywiście pozytywna. 

 

969 

00:59:41.500 --> 00:59:42.700 

Mówię oczywiście, bo Państwo ją znacie, 

 

970 

00:59:42.700 --> 00:59:46.200 

dla, w kontekście wykonania budżetu za pierwsze 

półrocze. 

 

971 
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00:59:46.200 --> 00:59:48.400 

Ja poproszę za chwilkę Panią Małgorzatę, 

 

972 

00:59:48.400 --> 00:59:51.900 

aby te najważniejsze elementy jak gdyby odczytała. 

 

973 

00:59:51.900 --> 00:59:54.600 

Dla nas najistotniejsze jest to oczywiście, 

 

974 

00:59:54.600 --> 00:59:59.400 

że po tych 6 miesiącach nasze dochody są zrealizowane 

na poziomie 

 

975 

00:59:59.400 --> 01:00:04.900 

około 58%, wydatki na poziomie 47%. 

 

976 

01:00:07.100 --> 01:00:10.000 

Natomiast poproszę Panią Małgorzatę, tak? 

 

977 

01:00:10.000 --> 01:00:12.100 

- Bardzo proszę. 

 

978 

01:00:12.500 --> 01:00:17.100 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

979 

01:00:17.100 --> 01:00:18.600 

Panie Burmistrzu, Szanowni Goście. 

 

980 

01:00:18.600 --> 01:00:26.000 

Skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze 

 

981 

01:00:26.000 --> 01:00:29.000 

w osobach Pani Przewodniczącej Grażyny Radomskiej, 

 

982 

01:00:29.000 --> 01:00:33.500 

członka Joanny Chruściel i członka Jarosława Kotowskiego 

przyjął 

 

983 

01:00:33.500 --> 01:00:37.000 

pozytywnie przedłożoną przez Pana Burmistrza 

Sulechowa informację 

 

984 

01:00:37.000 --> 01:00:40.500 

o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 22. 

 

985 

01:00:40.500 --> 01:00:53.800 

roku uchwalonym uchwałą nr 420 z 29 sierpnia 2022 

roku. 

 

986 

01:00:53.800 --> 01:00:56.500 

Informacja tutaj za pierwsze półrocze przedstawia 

poniższe 

 

987 

01:00:56.500 --> 01:01:00.200 

zestawienie, z którego tak jak Pan Burmistrz tutaj 

przedstawił nam. 

 

988 

01:01:00.200 --> 01:01:04.600 

Dochody ogółem zostały wykonane w 58,7%, 

 

989 

01:01:05.100 --> 01:01:08.900 

czyli na plan po zmianach, który wynosił 140, 

 

990 

01:01:09.700 --> 01:01:17.800 

141102211,82 zł wykonany został w 82795952,76 zł. 

 

991 

01:01:22.000 --> 01:01:26.300 

Na to składają się dochody bieżące i dochody majątkowe. 

 

992 

01:01:26.300 --> 01:01:37.200 

Dochody bieżące przy planie 127986744,97 zł wykonane 

zostały w 61,9%. 

 

993 

01:01:38.900 --> 01:01:40.100 

To jest 79269062,58 zł. 

 

994 

01:01:45.200 --> 01:01:51.600 

Dochody majątkowe. Po zmianach plan wyniósł 

13115456,85 zł. 

 

995 

01:01:56.900 --> 01:01:58.500 

Wykonanie 3526890,18 zł. 

 

996 

01:02:02.000 --> 01:02:04.200 

To jest 26,9%. 

 

997 

01:02:04.600 --> 01:02:09.700 

Wydatki ogółem wykonane zostały w 47,7%. 

 

998 

01:02:10.100 --> 01:02:14.300 
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To jest plan 164143073,60 zł. 

 

999 

01:02:16.600 --> 01:02:19.200 

Wykonane 78262772,32 zł. 

 

1000 

01:02:23.100 --> 01:02:33.600 

Z tego wydatki bieżące wykonane zostały w 55% na plan 

130270799,58 zł. 

 

1001 

01:02:34.500 --> 01:02:38.300 

Wykonane zostały w kwocie 71651968,55 zł. 

 

1002 

01:02:43.200 --> 01:02:50.100 

Natomiast wydatki majątkowe wykonane zostały w 

19,5%. 

 

1003 

01:02:50.600 --> 01:02:59.800 

To jest na plan 33872274,02 zł, wykonane zostały w 

6610803,77 zł. 

 

1004 

01:03:04.100 --> 01:03:12.500 

Wynik budżetu stanowi na półrocze, nadwyżka w kwocie 

4533180,44 zł. 

 

1005 

01:03:14.500 --> 01:03:23.000 

Przychody ogółem stanowią, zostały wykonane w kwocie 

na plan 

 

1006 

01:03:23.000 --> 01:03:31.700 

23340861,78 zł wartością 24480520,33 zł. 

 

1007 

01:03:32.000 --> 01:03:36.400 

To stanowi 104,9%. 

 

1008 

01:03:39.400 --> 01:03:43.300 

Rozchody ogółem wynoszą 300000 i wykonane 300000, 

 

1009 

01:03:43.800 --> 01:03:48.300 

czyli 100%. 

 

1010 

01:03:48.300 --> 01:03:51.400 

Przy zobowiązania według tytułów dłużnych na półrocze 

wynoszą 

 

1011 

01:03:51.400 --> 01:03:56.900 

10100000. 

 

1012 

01:03:56.900 --> 01:04:01.300 

Należności wybrane aktywa finansowe wymagalne to jest 

kwota 

 

1013 

01:04:01.300 --> 01:04:06.300 

58172500,20 zł. 

 

1014 

01:04:06.300 --> 01:04:08.500 

Kwota długu wynosi 10100000. 

 

1015 

01:04:09.700 --> 01:04:12.500 

I to tak pokrótce przedstawia zestawienie, 

 

1016 

01:04:12.500 --> 01:04:14.000 

które Państwo otrzymaliście. 

 

1017 

01:04:14.000 --> 01:04:15.300 

Dziękuję bardzo. 

 

1018 

01:04:15.300 --> 01:04:17.100 

- Bardzo dziękuję. 

 

1019 

01:04:17.100 --> 01:04:20.000 

Nie widzę radnych, żeby się zgłosili do dyskusji w tym 

punkcie, 

 

1020 

01:04:20.000 --> 01:04:22.900 

zatem przyjmujemy informacje i przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

1021 

01:04:22.900 --> 01:04:24.800 

Punkt 7. 

 

1022 

01:04:24.800 --> 01:04:27.000 

Informacja o kształtowaniu się wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy 

 

1023 

01:04:27.000 --> 01:04:30.800 

Sulechów za pierwsze półrocze 2022 roku. 

 

1024 

01:04:30.800 --> 01:04:33.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1025 
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01:04:33.400 --> 01:04:35.700 

w tym punkcie w sprawie informacji? 

 

1026 

01:04:35.700 --> 01:04:38.000 

Mieliśmy dyskusję na komisjach, tak? 

 

1027 

01:04:38.000 --> 01:04:40.900 

Także uznaję, że wszystko jest jasne. 

 

1028 

01:04:40.900 --> 01:04:42.800 

Informacje przyjmujemy. 

 

1029 

01:04:42.800 --> 01:04:44.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1030 

01:04:44.100 --> 01:04:45.600 

punkt 8. 

 

1031 

01:04:45.600 --> 01:04:49.300 

Sprawozdanie z działań podjętych w celu realizacji 

programu 

 

1032 

01:04:49.300 --> 01:04:52.900 

współpracy Gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi 

 

1033 

01:04:52.900 --> 01:04:56.600 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 

 

1034 

01:04:56.600 --> 01:04:58.900 

2021. 

 

1035 

01:04:58.900 --> 01:05:02.000 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1036 

01:05:02.000 --> 01:05:03.800 

w tym punkcie? 

 

1037 

01:05:03.800 --> 01:05:06.600 

Nie widzę. Tu również sprawozdanie przyjmujemy i 

przechodzimy 

 

1038 

01:05:06.600 --> 01:05:08.000 

do kolejnego punktu, punkt 9. 

 

1039 

01:05:08.000 --> 01:05:10.800 

Rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał. 

 

1040 

01:05:10.800 --> 01:05:16.100 

Na początek druk nr 568 w sprawie projektu uchwały 

dotyczącej 

 

1041 

01:05:16.100 --> 01:05:22.300 

Strategii Rozwoju Gminy Sulechów na 2030 rok. 

 

1042 

01:05:22.300 --> 01:05:23.600 

I tutaj już mam zgłoszenia. 

 

1043 

01:05:23.600 --> 01:05:25.700 

Wiem, że są autopoprawki. 

 

1044 

01:05:25.700 --> 01:05:27.100 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1045 

01:05:27.100 --> 01:05:30.400 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

1046 

01:05:30.400 --> 01:05:32.700 

Chcielibyśmy złożyć oczywiście autopoprawki. 

 

1047 

01:05:32.700 --> 01:05:35.800 

Natomiast ze względu na ich rozmiar, 

 

1048 

01:05:35.800 --> 01:05:38.400 

ilość albo mnogość. 

 

1049 

01:05:38.400 --> 01:05:42.700 

Tak naprawdę zakładam, że wszyscy Państwo możecie się 

tylko zapoznać 

 

1050 

01:05:42.700 --> 01:05:45.300 

poprzez zerknięcie do tego tekstu, 

 

1051 

01:05:45.300 --> 01:05:47.300 

który został przez nas przygotowany. 

 

1052 

01:05:47.300 --> 01:05:50.700 

Dodatkowo zasygnalizuję, że również w załączniku 

graficznym, 
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1053 

01:05:50.700 --> 01:05:57.800 

1 właściwie chyba, jedna z map też ulega zmianie. 

 

1054 

01:05:57.800 --> 01:06:01.400 

Jest z nami wykonawca projektu strategii. 

 

1055 

01:06:01.400 --> 01:06:05.700 

Jeśli będą Państwo mieli pytania, to jest jeszcze taka 

możliwość. 

 

1056 

01:06:05.700 --> 01:06:09.900 

Oczywiście Pani Marzena, która też nadzorowała pracę 

nad tym 

 

1057 

01:06:09.900 --> 01:06:11.100 

dokumentem. 

 

1058 

01:06:11.100 --> 01:06:13.200 

Natomiast ja chcę Państwu podziękować za to, 

 

1059 

01:06:13.200 --> 01:06:17.400 

że przynajmniej część z Państwa bardzo aktywnie wzięła 

udział 

 

1060 

01:06:17.400 --> 01:06:22.600 

i rzeczywiście te złożone uwagi przynajmniej w dużej 

części zostały 

 

1061 

01:06:22.600 --> 01:06:24.600 

też uwzględnione teraz na etapie tego projektu. 

 

1062 

01:06:24.600 --> 01:06:27.600 

No i chcę powtórzyć to co mówiłem już na komisjach. 

 

1063 

01:06:27.600 --> 01:06:30.500 

Oczywiście pamiętajcie Państwo, że konsultacje takie 

nastąpią 

 

1064 

01:06:30.500 --> 01:06:31.600 

jeszcze. Więc to nie jest tak, 

 

1065 

01:06:31.600 --> 01:06:34.400 

że ten dokument jest już ostatecznie zamknięty po 

przyjęciu 

 

1066 

01:06:34.400 --> 01:06:37.100 

dzisiejszego projektu. 

 

1067 

01:06:37.100 --> 01:06:41.200 

Także Panie Przewodniczący, chciałbym złożyć wniosek o 

wprowadzenie 

 

1068 

01:06:41.200 --> 01:06:46.900 

w formie autopoprawek dokumentu, który przedstawiłem 

Państwu w formie załącznika. 

 

1069 

01:06:46.900 --> 01:06:48.800 

- Dziękuję. 

 

1070 

01:06:48.800 --> 01:06:52.800 

Szanowni Państwo, jak zobaczycie sobie tutaj w naszą 

eSesję to te 

 

1071 

01:06:52.800 --> 01:06:55.500 

autopoprawki są na czerwono wyartykułowane. 

 

1072 

01:06:55.500 --> 01:07:00.000 

Jest ich dosyć dużo i myślę, że rozsądne będzie 

przegłosowanie je 

 

1073 

01:07:00.000 --> 01:07:02.000 

łącznie, bo nie jest chyba możliwe, 

 

1074 

01:07:02.000 --> 01:07:04.500 

żebyśmy się tutaj rozdrabniali. 

 

1075 

01:07:04.700 --> 01:07:09.500 

Natomiast każdy z Państwa radnych te autopoprawki 

mógł sobie wczoraj 

 

1076 

01:07:09.500 --> 01:07:11.600 

zobaczyć. Jeżeli są jakieś pytanie i uwagi, 

 

1077 

01:07:11.600 --> 01:07:13.600 

to bardzo proszę się zgłosić. 

 

1078 

01:07:13.600 --> 01:07:15.200 

Bardzo proszę Pan radny Jan Rerus. 

 

1079 

01:07:15.200 --> 01:07:18.700 
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- Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. 

 

1080 

01:07:18.700 --> 01:07:20.200 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Goście. 

 

1081 

01:07:20.700 --> 01:07:29.100 

Ja na komisji, 1 z komisji miałem tam pewne wątpliwości. 

 

1082 

01:07:29.100 --> 01:07:31.600 

Ale wczoraj, tak wczoraj, dobrze mówię. 

 

1083 

01:07:31.600 --> 01:07:35.500 

Udało mi się z Panią Kierownik porozmawiać na niektóre 

aspekty w tej 

 

1084 

01:07:35.500 --> 01:07:37.200 

sprawie. Jestem zadowolony z tego, 

 

1085 

01:07:37.200 --> 01:07:41.300 

że zostało to w dużej części wprowadzone, 

 

1086 

01:07:41.300 --> 01:07:43.900 

poprawione czy zmodyfikowane niektóre rzeczy. 

 

1087 

01:07:43.900 --> 01:07:47.100 

Ale głównie mam dwie sprawy ku temu. 

 

1088 

01:07:47.100 --> 01:07:54.000 

Tak powiem, że jak już mówiłem piątą kadencję jestem i 

chyba po raz 

 

1089 

01:07:54.000 --> 01:07:57.900 

pierwszy przeczytałem tak dobry dokument, 

 

1090 

01:07:57.900 --> 01:08:01.700 

jeżeli chodzi o dokumenty obszerne. 

 

1091 

01:08:01.700 --> 01:08:05.400 

Po raz pierwszy taki dokument jest naprawdę super. 

 

1092 

01:08:05.400 --> 01:08:11.400 

W związku z tym wyrażam w moim imieniu i klubu 

pozytywną opinię dla 

 

1093 

01:08:11.400 --> 01:08:13.200 

Pana wykonawcy i dla Pani Kierownik, 

 

1094 

01:08:13.200 --> 01:08:15.600 

dla Pana Burmistrza. 

 

1095 

01:08:15.600 --> 01:08:16.700 

Również jak powiedziałem cieszę z tego, 

 

1096 

01:08:16.700 --> 01:08:18.700 

że poprawki niektóre zostały wprowadzone, 

 

1097 

01:08:18.700 --> 01:08:22.500 

nie tylko moje, ale chyba tam Pana Bastiana Różyckiego 

też tam 

 

1098 

01:08:22.500 --> 01:08:24.600 

poprawki. W każdym bądź razie odczytanie, 

 

1099 

01:08:24.600 --> 01:08:26.600 

też jestem za tym, żeby nie odczytywać, 

 

1100 

01:08:26.600 --> 01:08:30.500 

tylko przegłosować je Panie Przewodniczący jako całość 

te poprawki. 

 

1101 

01:08:30.500 --> 01:08:32.600 

No i mam jedną prośbę do Pana Burmistrza, 

 

1102 

01:08:32.600 --> 01:08:37.600 

ponieważ no jest to dokument bardzo istotny dla gminy, 

 

1103 

01:08:37.600 --> 01:08:41.100 

bo to do 2030 roku. 

 

1104 

01:08:41.100 --> 01:08:43.900 

No i on kończy się pewnymi celami, 

 

1105 

01:08:43.900 --> 01:08:47.000 

różnego gatunku tymi celami się kończy. 

 

1106 

01:08:47.000 --> 01:08:51.800 

Te cele są tam objaśnione co one oznaczają i napisane 

jest w tej 

 

1107 

01:08:51.800 --> 01:08:55.500 
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strategii, no, że będzie to realizować przede wszystkim 

pracownicy 

 

1108 

01:08:55.500 --> 01:08:57.500 

urzędu. 

 

1109 

01:08:57.500 --> 01:09:01.600 

Ja, ponieważ myślę, że rada będzie z tego Pana 

Burmistrza później 

 

1110 

01:09:01.600 --> 01:09:07.200 

rozliczać czy urząd, żeby nawet trochę zdjąć 

odpowiedzialności z Pana 

 

1111 

01:09:07.200 --> 01:09:08.300 

Burmistrza. 

 

1112 

01:09:08.300 --> 01:09:12.000 

A po drugie, żebyśmy wiedzieli do kogo należy określony 

cel, 

 

1113 

01:09:12.000 --> 01:09:13.800 

realizacja? 

 

1114 

01:09:13.800 --> 01:09:16.100 

No myślę, że dobrze by było jakby Pan później po 

przyjęciu, 

 

1115 

01:09:16.100 --> 01:09:22.400 

Pan Burmistrz jakimś zarządzeniem wydał kto za jaki cel 

odpowiada? 

 

1116 

01:09:22.400 --> 01:09:25.400 

To też takie mobilizuje danego kierownika czy 

pracownika, 

 

1117 

01:09:25.400 --> 01:09:26.900 

że on za ten cel odpowiada. 

 

1118 

01:09:26.900 --> 01:09:28.500 

W związku z tym jest większa szansa, 

 

1119 

01:09:28.500 --> 01:09:32.600 

że nie rozmydli się to, tylko dany pracownik będzie miał w 

zakresie 

 

1120 

01:09:32.600 --> 01:09:35.700 

swoich obowiązków dodatkowo realizacja danego celu. 

 

1121 

01:09:35.700 --> 01:09:37.300 

Taki jest mój wniosek. 

 

1122 

01:09:37.300 --> 01:09:41.300 

Jeszcze raz chciałam bardzo podziękować za 

przygotowanie tego dokumentu. Dziękuję. 

 

1123 

01:09:41.300 --> 01:09:46.600 

- Dziękuję Jak rozumiem to jest wniosek natury uwaga? 

 

1124 

01:09:46.600 --> 01:09:48.600 

Nie, że mamy coś głosować, tak? 

 

1125 

01:09:48.600 --> 01:09:51.100 

Bardzo proszę Pan radny Sebastian Różycki. 

 

1126 

01:09:51.100 --> 01:09:55.000 

- Panie Burmistrzu, Szanowni Radni i Zgromadzeni Goście. 

 

1127 

01:09:55.000 --> 01:10:01.600 

Dzisiaj wchodzą dane z badania, które przeprowadził 

Główny Urząd 

 

1128 

01:10:01.600 --> 01:10:05.600 

Statystyczny, jeśli chodzi o spis ludności. 

 

1129 

01:10:05.600 --> 01:10:10.200 

Oficjalnie te dane dzisiaj zostają opublikowane, więc mam 

taką prośbę 

 

1130 

01:10:10.200 --> 01:10:14.600 

do autorów i do Pana Burmistrza, żeby przed 

głosowaniem już 

 

1131 

01:10:14.600 --> 01:10:16.500 

ostatecznej wersji, bo teraz mamy projekt. 

 

1132 

01:10:16.500 --> 01:10:20.300 

Ewentualnie zerknąć już do uaktualnionego źródła i żeby 

te dane 

 

1133 

01:10:20.300 --> 01:10:23.700 
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w razie czego tylko w tej części poprawić. Dziękuję 

bardzo. 

 

1134 

01:10:23.700 --> 01:10:24.800 

- Dziękuję, tak. 

 

1135 

01:10:24.800 --> 01:10:28.700 

Dzisiaj chyba o 12.00 Spis Powszechny będzie ogłoszony. 

 

1136 

01:10:28.700 --> 01:10:30.900 

Czy jeszcze jakieś uwagi? 

 

1137 

01:10:30.900 --> 01:10:35.200 

Nie widzę. Pan Burmistrz, bardzo proszę. 

 

1138 

01:10:35.200 --> 01:10:37.100 

- Tak. 

 

1139 

01:10:37.100 --> 01:10:40.000 

Odnosząc się do tego ostatniego wniosku, 

 

1140 

01:10:40.000 --> 01:10:41.900 

właściwie tak chyba należałoby ująć. 

 

1141 

01:10:41.900 --> 01:10:45.300 

Szanowni Państwo, nie mogę zadeklarować czy to będzie 

możliwe, 

 

1142 

01:10:45.300 --> 01:10:48.800 

ponieważ zmieniałoby to praktycznie wszystkie, 

 

1143 

01:10:48.800 --> 01:10:53.500 

wszystkie być może wyliczenia, być może nawet 

wykonawca powinien się 

 

1144 

01:10:53.500 --> 01:10:54.800 

wypowiedzieć. 

 

1145 

01:10:55.000 --> 01:10:59.700 

Ale ja widzę pewien problem, żeby teraz w ciągu miesiąca 

powiedzmy 

 

1146 

01:10:59.700 --> 01:11:05.500 

przeliczyć na nowo wszystkie tam wcześniej 

zaprezentowane dane. 

 

1147 

01:11:05.500 --> 01:11:08.000 

Obawiam się, że mógłby być z tym kłopot. 

 

1148 

01:11:08.000 --> 01:11:10.900 

Ale możemy poprosić wykonawcę tak, żeby się odniósł od 

razu na bieżąco? 

 

1149 

01:11:11.200 --> 01:11:13.600 

Panie Przewodniczący? 

- Tak, tak. 

 

1150 

01:11:13.600 --> 01:11:20.500 

- Ta kwestia, znaczy wniosek jest jak najbardziej bardzo 

dobry i taki 

 

1151 

01:11:20.500 --> 01:11:24.000 

celowy, bo faktycznie będziemy mieli do czynienia z 

nowymi danymi. 

 

1152 

01:11:24.000 --> 01:11:29.600 

Kwestia polega na tym, że te dane będą nawet 

wychodziły ponad te, 

 

1153 

01:11:29.600 --> 01:11:31.900 

które są obecnie. 

 

1154 

01:11:33.500 --> 01:11:38.100 

Czyli w jakimś stopniu dokładności mogą być pewne 

rzeczy zbadane 

 

1155 

01:11:38.100 --> 01:11:40.200 

dokładnie co do Państwa gminy. 

 

1156 

01:11:40.200 --> 01:11:45.400 

I teraz, jeżeli chodzi o jakąś, jakiś dodatek powiedzmy, 

 

1157 

01:11:45.400 --> 01:11:50.400 

uszczegółowienie z tych danych, to jak najbardziej w 

trakcie procesu 

 

1158 

01:11:50.400 --> 01:11:52.300 

konsultacji społecznych to by było możliwe. 

 

1159 

01:11:52.300 --> 01:11:55.100 

No, bo wtedy zmieniamy jakieś brzmienie, 
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1160 

01:11:55.100 --> 01:12:01.300 

ale obawiam się, że te nowe dane mogą w dużym stopniu 

polemizować 

 

1161 

01:12:01.300 --> 01:12:04.100 

bardzo mocno z danymi zawartymi w BDL-u. 

 

1162 

01:12:04.100 --> 01:12:08.500 

I pojawi się taka sytuacja, że będziemy mieli, BDL tj. Bank 

Danych 

 

1163 

01:12:08.500 --> 01:12:10.500 

Lokalnych. Czyli będziemy mieli dane z BDL-u, 

 

1164 

01:12:10.500 --> 01:12:13.100 

które GUS zatwierdza z poprzedniego roku, 

 

1165 

01:12:13.100 --> 01:12:18.900 

najświeższe dane ze spisu powszechnego i te dwa 

wskaźniki będą się 

 

1166 

01:12:18.900 --> 01:12:20.400 

wykluczać. 

 

1167 

01:12:20.400 --> 01:12:25.500 

Niestety tak jest. W wielu punktach GUS-owskich czy 

danych pewne 

 

1168 

01:12:25.500 --> 01:12:26.700 

wskaźniki mogą się wykluczać. 

 

1169 

01:12:28.100 --> 01:12:31.300 

Stąd też pewne właśnie korekty, które tutaj zostały 

wprowadzone, 

 

1170 

01:12:31.300 --> 01:12:33.400 

że okazało się o pewnych zmianach. 

 

1171 

01:12:33.500 --> 01:12:36.700 

Więc ze swojej strony mogłem zadeklarować, 

 

1172 

01:12:36.700 --> 01:12:38.700 

że my się przyjrzymy tym danym, które są. 

 

1173 

01:12:38.700 --> 01:12:44.100 

Ale gdyby one wykluczały się lub powodowały całkowitą 

zmianę 

 

1174 

01:12:44.100 --> 01:12:48.900 

dokumentu, no to tu rekomendowałbym, no ich na ten 

moment już wtedy 

 

1175 

01:12:48.900 --> 01:12:52.900 

niewprowadzanie. No, bo to by oznaczało konieczność 

jakby powrotu 

 

1176 

01:12:52.900 --> 01:12:57.400 

dokumentu, a nie do końca jakby zmieniałoby cel. 

 

1177 

01:12:57.400 --> 01:13:04.000 

Dlatego, że cel dokumentu został i tak określony o te 

dane z BDL-u, 

 

1178 

01:13:04.300 --> 01:13:08.000 

czyli z Banku Danych Lokalnych, które gmina może 

realizować, 

 

1179 

01:13:08.000 --> 01:13:12.600 

które są zgodne z jej zadaniami ustawowymi. 

 

1180 

01:13:12.600 --> 01:13:18.200 

Więc drobna korekta jak najbardziej i temu się 

przyjrzymy, 

 

1181 

01:13:18.200 --> 01:13:22.600 

ale może nie aż tak dodanie wszystkich danych w tym 

względzie. 

 

1182 

01:13:22.600 --> 01:13:26.100 

- Ja myślę, że tu chyba chodziło o liczbę ludności, 

 

1183 

01:13:26.100 --> 01:13:29.700 

bo ona będzie tylko na 2021, bo nie ma sensu liczyć na 

nowo 

 

1184 

01:13:29.700 --> 01:13:31.600 

obciążenia demograficznego czy innych wskaźników. 

 

1185 

01:13:31.600 --> 01:13:34.800 

Bo to pewnie się nie będzie różniło specjalnie, 

 

1186 
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01:13:34.800 --> 01:13:40.400 

nie? Bo to nie powinno przynajmniej, a raczej pierwsze 

wstępne dane 

 

1187 

01:13:40.400 --> 01:13:42.200 

pokazują, że to się tam dużo nie zmieni. 

 

1188 

01:13:42.900 --> 01:13:44.100 

Dobrze. 

 

1189 

01:13:44.100 --> 01:13:45.600 

Dziękujemy. 

 

1190 

01:13:45.600 --> 01:13:49.500 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych ma jakieś uwagi? 

 

1191 

01:13:49.500 --> 01:13:51.700 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1192 

01:13:51.700 --> 01:13:57.000 

Na początek autopoprawki, które są tutaj zamieszczone u 

Państwa 

 

1193 

01:13:57.000 --> 01:14:00.100 

na eSesji. Załącznik nr 1 do druku 568. 

 

1194 

01:14:00.400 --> 01:14:01.900 

Autopoprawki zatytułowane. 

 

1195 

01:14:01.900 --> 01:14:04.200 

Przegłosujemy je wszystkie łącznie. 

 

1196 

01:14:04.200 --> 01:14:07.400 

Chyba, że ktoś z Państwa radnych ma wniosek, 

 

1197 

01:14:07.400 --> 01:14:08.800 

żeby to robić odrębnie. 

 

1198 

01:14:08.800 --> 01:14:12.900 

Nie widzę na szczęście, także głosujemy wszystkie 

autopoprawki 

 

1199 

01:14:14.900 --> 01:14:16.500 

wydyskutowane wczoraj łącznie. 

 

1200 

01:14:16.500 --> 01:14:18.300 

One są zamieszczone na czerwono. 

 

1201 

01:14:18.300 --> 01:14:21.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu, 

 

1202 

01:14:21.300 --> 01:14:24.900 

autopoprawki do Strategii Rozwoju Gminy Sulechów na 

2030 rok. 

 

1203 

01:14:35.300 --> 01:14:40.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu, 

 

1204 

01:14:40.300 --> 01:14:42.500 

autopoprawki do strategii. 

 

1205 

01:14:43.400 --> 01:14:47.700 

Panie Miłoszu. 

 

1206 

01:14:48.300 --> 01:14:49.400 

Głosujemy. 

 

1207 

01:14:49.400 --> 01:14:51.800 

Dziękuję. Za 17 radnych. 

 

1208 

01:14:51.800 --> 01:14:54.300 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

1209 

01:14:54.300 --> 01:14:59.200 

Przechodzimy do głosowania druku nr 568 w całości wraz 

z przyjętymi 

 

1210 

01:14:59.400 --> 01:15:02.400 

autopoprawkami. Bardzo proszę Państwa radnych o 

oddanie głosu 

 

1211 

01:15:02.400 --> 01:15:04.100 

na swoich urządzeniach. 

 

1212 

01:15:04.100 --> 01:15:05.200 

Druk nr 568. 

 

1213 

01:15:05.200 --> 01:15:10.700 

Strategia Rozwoju Gminy Sulechów 2030 z 

autopoprawkami. 
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1214 

01:15:15.100 --> 01:15:16.300 

Dziękuję. 

 

1215 

01:15:16.300 --> 01:15:18.300 

Za 17 radnych. 

 

1216 

01:15:18.300 --> 01:15:20.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1217 

01:15:20.700 --> 01:15:22.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1218 

01:15:22.300 --> 01:15:26.400 

Druk numer 569 w sprawie projektu uchwały dotyczącej 

 

1219 

01:15:26.400 --> 01:15:30.400 

programu współpracy Gminy Sulechów z organizacjami 

pozarządowymi 

 

1220 

01:15:30.400 --> 01:15:33.300 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 

 

1221 

01:15:33.300 --> 01:15:35.400 

2023. 

 

1222 

01:15:35.400 --> 01:15:37.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1223 

01:15:37.600 --> 01:15:38.700 

w tym punkcie? 

 

1224 

01:15:38.700 --> 01:15:39.900 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1225 

01:15:39.900 --> 01:15:42.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1226 

01:15:42.900 --> 01:15:44.100 

Druk numer 569. 

 

1227 

01:15:49.700 --> 01:15:52.500 

Za 17 radnych. 

 

1228 

01:15:52.500 --> 01:15:53.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1229 

01:15:53.900 --> 01:15:55.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1230 

01:15:55.400 --> 01:16:00.000 

Druk numer 570 w sprawie opinii dotyczącej objęcia 

przez Gminę 

 

1231 

01:16:00.000 --> 01:16:03.500 

Sulechów udziału w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa Sulechów, 

 

1232 

01:16:03.500 --> 01:16:04.700 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 

1233 

01:16:04.700 --> 01:16:08.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1234 

01:16:08.500 --> 01:16:10.500 

w tym punkcie? 

 

1235 

01:16:10.500 --> 01:16:11.800 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1236 

01:16:11.800 --> 01:16:15.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1237 

01:16:15.500 --> 01:16:17.000 

Druk numer 570. 

 

1238 

01:16:22.900 --> 01:16:24.400 

Bardzo proszę o głosowanie. 

 

1239 

01:16:25.700 --> 01:16:26.800 

Panie Przemku. 

 

1240 

01:16:29.200 --> 01:16:31.700 

Za 17 radnych. 

 

1241 

01:16:31.700 --> 01:16:33.200 
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Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1242 

01:16:33.200 --> 01:16:34.900 

Przechodzimy dalej. 

 

1243 

01:16:34.900 --> 01:16:39.200 

Druk numer 571 w sprawie metod ustalenia opłaty za 

gospodarowanie 

 

1244 

01:16:39.200 --> 01:16:41.200 

odpadami oraz stawek opłaty. 

 

1245 

01:16:41.200 --> 01:16:45.000 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1246 

01:16:45.000 --> 01:16:46.800 

w tym punkcie? 

 

1247 

01:16:46.800 --> 01:16:48.100 

Powiem nie widzę, ale widzę. 

 

1248 

01:16:48.100 --> 01:16:53.200 

Pan radny Jan Rerus się zgłasza. 

 

1249 

01:16:53.800 --> 01:16:57.800 

Może tytułem wstępu tylko powiem, 

 

1250 

01:16:57.800 --> 01:17:02.600 

bo to ktoś nas ogląda, więc warto może, bo to jest ważna 

uchwała. 

 

1251 

01:17:02.600 --> 01:17:07.900 

Od 1 grudnia jest propozycja w związku z 

rozstrzygnięciem przetargu 

 

1252 

01:17:07.900 --> 01:17:12.100 

na gospodarkę odpadami, żeby stawkę za odbiór 

odpadów komunalnych 

 

1253 

01:17:12.100 --> 01:17:16.600 

zwiększyć z kwoty 31,50 jaka jest obecnie za osobę, 

 

1254 

01:17:16.600 --> 01:17:22.200 

tak? Do kwoty 37,50, tak? 

 

1255 

01:17:22.200 --> 01:17:24.800 

Bardzo proszę Pan Jan Rerus. 

 

1256 

01:17:24.800 --> 01:17:26.800 

Oczywiście z zachowaniem tej całej struktury ulgowej, 

 

1257 

01:17:26.800 --> 01:17:28.400 

która była wcześniej. Bardzo proszę Panie radny. 

 

1258 

01:17:29.500 --> 01:17:34.600 

- Bo może Pan Burmistrz pierwszy powie co ma do 

powiedzenia? 

 

1259 

01:17:34.600 --> 01:17:36.500 

Ja potem, bo wniosek mam, tak? 

 

1260 

01:17:36.500 --> 01:17:38.900 

- No skoro, no to trzeba się wyłączyć. 

 

1261 

01:17:38.900 --> 01:17:40.700 

Pan rezygnuje z głosu. 

 

1262 

01:17:40.700 --> 01:17:42.400 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1263 

01:17:42.400 --> 01:17:43.500 

Chcą tu Pana przepuścić, tak? 

 

1264 

01:17:43.500 --> 01:17:47.500 

- No to właściwie do tych słów, które wypowiedział Pan 

Przewodniczący, 

 

1265 

01:17:47.500 --> 01:17:48.500 

a Pan Przewodniczący (...) 

 

1266 

01:17:48.500 --> 01:17:49.700 

- Ale nie widziałem zgłoszenia. 

 

1267 

01:17:49.700 --> 01:17:51.600 

- Właściwie wyraził pewne rzeczy. 

 

1268 

01:17:51.600 --> 01:17:55.000 

Oczywiście trzeba wskazać, że no wśród, 

 

1269 
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01:17:55.000 --> 01:18:00.500 

wśród dyskusji, no przy jakby wydyskutowaliśmy, że też 

moment wejścia 

 

1270 

01:18:00.500 --> 01:18:02.900 

to jest taki pośredni, tak? 

 

1271 

01:18:02.900 --> 01:18:05.300 

No, bo wiemy, wiecie, Państwo wiecie, 

 

1272 

01:18:05.300 --> 01:18:09.200 

że na dobrą sprawę przetarg kończy się już z końcem 

października, 

 

1273 

01:18:09.200 --> 01:18:13.000 

czyli 1 listopad to jest ta zmiana formalna. 

 

1274 

01:18:13.000 --> 01:18:16.700 

Była dyskusja pomiędzy momentem również nawet 

pierwszego stycznia 

 

1275 

01:18:16.700 --> 01:18:22.700 

przyszłego roku jako momentem wprowadzenia i była też 

rozmowa poza 

 

1276 

01:18:22.700 --> 01:18:28.100 

samą stawką zasadniczą o wysokości ewentualnej ulgi 

związanej 

 

1277 

01:18:28.100 --> 01:18:29.200 

z odpadami bio. 

 

1278 

01:18:29.500 --> 01:18:35.200 

I jak gdyby tak naprawdę wysokość tej opłaty bio zostaje, 

 

1279 

01:18:36.200 --> 01:18:42.900 

wysokość ulgi tytułem opłaty bio jest powiększona do 

2,50 zł. 

 

1280 

01:18:44.600 --> 01:18:53.800 

Natomiast stawka od 1 grudnia zaproponowana jako 

stawka 37,50. 

 

1281 

01:18:53.800 --> 01:18:57.700 

Niestety jest to kolejna podwyżka w krótkim czasie. 

 

1282 

01:18:57.700 --> 01:19:02.900 

Natomiast no po naszych też rozmowach w międzyczasie 

tutaj 

 

1283 

01:19:02.900 --> 01:19:04.700 

i z wykonawcą, też z innymi samorządami, 

 

1284 

01:19:04.700 --> 01:19:07.500 

z Państwem, no widzimy co się dzieje, 

 

1285 

01:19:07.500 --> 01:19:08.600 

że tak powiem na rynku. 

 

1286 

01:19:08.600 --> 01:19:13.300 

I po prostu no na tą chwilę wygląda na to, 

 

1287 

01:19:13.300 --> 01:19:17.500 

że będzie bardzo trudno zaproponować inne rozwiązania, 

 

1288 

01:19:17.500 --> 01:19:21.700 

które miałyby szansę obniżyć tą opłatę jak chociażby te, 

 

1289 

01:19:21.700 --> 01:19:25.600 

które były proponowane rok temu z kawałkiem. 

 

1290 

01:19:25.600 --> 01:19:31.300 

A odnoszące się do przede wszystkim sortowanych 

śmieci, 

 

1291 

01:19:31.300 --> 01:19:32.500 

tak? 

 

1292 

01:19:32.500 --> 01:19:34.600 

Bo tak bardzo upraszczając, ale można by powiedzieć, 

 

1293 

01:19:34.600 --> 01:19:36.400 

że niektóre frakcje pozwalały na, 

 

1294 

01:19:36.800 --> 01:19:41.100 

wykonawcy na zarobienie na śmieciach, 

 

1295 

01:19:41.100 --> 01:19:42.700 

na odpadach. 

 

1296 

01:19:42.700 --> 01:19:44.100 
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Właściwie takiego zwrotu chyba powinniśmy używać. 

 

1297 

01:19:44.100 --> 01:19:47.500 

Natomiast w tej chwili niestety jest inaczej, 

 

1298 

01:19:47.500 --> 01:19:52.400 

a rosnące koszty energii, no nie napawają nas 

optymizmem. 

 

1299 

01:19:52.400 --> 01:19:57.800 

Stąd taka ostatecznie propozycja, propozycje uchwały. 

Dziękuję. 

 

1300 

01:19:57.800 --> 01:20:01.500 

- Dziękuję i bardzo proszę Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

1301 

01:20:01.500 --> 01:20:02.700 

Nie? 

 

1302 

01:20:02.700 --> 01:20:08.000 

Jest kolejka. 

 

1303 

01:20:08.000 --> 01:20:09.500 

No ustalcie między sobą kto pierwszy. 

 

1304 

01:20:10.800 --> 01:20:15.000 

Dobrze. Pan radny Jan Rerus. 

 

1305 

01:20:15.000 --> 01:20:17.200 

- Dziękuję bardzo. 

 

1306 

01:20:22.400 --> 01:20:29.100 

Wniosek Pana Burmistrza o ustalenie opłaty w wysokości 

37,50, 

 

1307 

01:20:29.100 --> 01:20:35.400 

no wynika z tak jak nam przedstawiono z tych danych, 

które wynikają 

 

1308 

01:20:35.400 --> 01:20:39.100 

z przetargu i prawdopodobieństwa ilości śmieci, 

 

1309 

01:20:39.100 --> 01:20:42.700 

które będziemy produkować w roku następnym. 

 

1310 

01:20:42.700 --> 01:20:44.800 

Z tym, że stawka obowiązuje od pierwszego, 

 

1311 

01:20:44.800 --> 01:20:48.200 

w uchwale stawka ma obowiązywać od pierwszego 

grudnia. 

 

1312 

01:20:48.200 --> 01:20:52.300 

Chociaż jak nie będę tego zgłaszał, 

 

1313 

01:20:52.300 --> 01:20:56.100 

ale uważam, że od nowego roku bilansowego jest lepiej 

jak stawka 

 

1314 

01:20:56.100 --> 01:20:58.200 

obowiązuje. 

 

1315 

01:20:58.200 --> 01:21:01.900 

Ale tutaj, żeśmy, wstępnie się zgodziłem na tą stawkę ja, 

 

1316 

01:21:01.900 --> 01:21:07.700 

że od 1 grudnia ze względu na ilość pieniędzy 

dofinansowania. 

 

1317 

01:21:07.700 --> 01:21:09.800 

Aczkolwiek gmina nie jest taka biedna, 

 

1318 

01:21:09.800 --> 01:21:11.100 

żeby nie mogła dofinansować. 

 

1319 

01:21:11.100 --> 01:21:14.400 

Mój wniosek jest następujący. 

 

1320 

01:21:14.400 --> 01:21:21.100 

W §2, ust. 2 zmienić z 37,50 na 35 i w §4. 

 

1321 

01:21:22.400 --> 01:21:25.400 

To jest konsekwencja tego, gdyby była zmiana, 

 

1322 

01:21:25.400 --> 01:21:29.500 

dlatego musi być razem głosowane, z 75 na 70. 

 

1323 

01:21:29.500 --> 01:21:31.800 

Nie można tych wniosków oddzielnie. 

 

1324 
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01:21:31.800 --> 01:21:33.000 

To jest 1 wniosek, musi być. 

 

1325 

01:21:33.300 --> 01:21:37.200 

Proszę Państwa, ja to tłumaczyłem i na Komisji do Spraw 

 

1326 

01:21:37.200 --> 01:21:39.600 

Gospodarowania Odpadami Komunalnymi. 

 

1327 

01:21:39.600 --> 01:21:43.500 

No i również na komisji tutaj jak była przedsesyjna. 

 

1328 

01:21:43.500 --> 01:21:47.400 

Nie chciałbym się powtarzać, powiem w skrócie tylko 

dlaczego? 

 

1329 

01:21:47.400 --> 01:21:54.900 

Mamy obecnie duże zwyżki dla ludzi różnego rodzaju 

opłat. 

 

1330 

01:21:54.900 --> 01:21:58.300 

No między innymi związane z prądem, 

 

1331 

01:21:58.300 --> 01:22:01.400 

gazem, ale też również ze wzrostem żywności. 

 

1332 

01:22:01.400 --> 01:22:05.800 

Niektórzy podają, że wzrost żywności średnio jest gdzieś 

około 40%, 

 

1333 

01:22:06.100 --> 01:22:10.300 

ale mamy inflację, która jest potwierdzona 16,1%. 

 

1334 

01:22:10.300 --> 01:22:17.000 

To jest też bardzo dużo, czyli z kieszeni każdego 

mieszkańca ubywa 

 

1335 

01:22:17.000 --> 01:22:18.200 

dużo pieniędzy. 

 

1336 

01:22:18.200 --> 01:22:24.100 

I tak, 35, tak. 

 

1337 

01:22:24.100 --> 01:22:29.500 

I każda pomoc, czyli pomoc w sensie takim, 

 

1338 

01:22:29.500 --> 01:22:33.800 

że zmniejszenie obciążenia, no jest jak najbardziej 

potrzebna. 

 

1339 

01:22:33.800 --> 01:22:35.100 

Ile by to nie było. 

 

1340 

01:22:35.100 --> 01:22:38.700 

Powiem Państwu, że gmina no to jest samorząd. 

 

1341 

01:22:38.700 --> 01:22:43.800 

Jesteśmy w pewnym samorządzie i te pieniądze gmina nie 

bierze sobie, 

 

1342 

01:22:43.800 --> 01:22:46.800 

nie wyprodukuje tych pieniędzy, za które później śmieci. 

 

1343 

01:22:46.800 --> 01:22:50.900 

To nie są pieniądze Pana Burmistrza czy kogokolwiek 

innego, 

 

1344 

01:22:50.900 --> 01:22:53.400 

czy Pana Przewodniczącego, czy nas rady. 

 

1345 

01:22:53.400 --> 01:22:55.200 

To są pieniądze co ludzie wpłacili. 

 

1346 

01:22:55.200 --> 01:22:58.100 

No i teraz możemy powiedzieć, no tak, 

 

1347 

01:22:58.100 --> 01:23:03.100 

że wszystko jak wychodzą koszty, no to niech ludzie płacą 

dodatkowe. 

 

1348 

01:23:03.100 --> 01:23:04.800 

No, ale jeżeli wpłacili to możemy powiedzieć, 

 

1349 

01:23:04.800 --> 01:23:07.700 

bo tak przepisy pozwalają obecnie. 

 

1350 

01:23:07.700 --> 01:23:09.700 

No to z tych pieniędzy co, żeście wpłacili, 

 

1351 

01:23:09.700 --> 01:23:12.600 



Strona 51 z 96 

Załącznik do Protokołu nr BR.0002.12.2022 

Z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 20 września 2022 r. 

 

oczywiście nie wszystko wpłacili, bo to z różnych rzeczy 

jest. 

 

1352 

01:23:12.600 --> 01:23:19.900 

Ale tak mówiąc ogólnie, no to możemy troszku wspomóc 

ludzi dopłacając 

 

1353 

01:23:20.200 --> 01:23:22.700 

do tego systemu gospodarki odpadami, 

 

1354 

01:23:22.700 --> 01:23:24.800 

na przykład zmniejszając o te 2,50, 

 

1355 

01:23:25.100 --> 01:23:27.800 

bo to też z tych pieniędzy, które wpłynęły. 

 

1356 

01:23:27.800 --> 01:23:30.000 

Zabieramy z jakiegoś chodnika czy czegoś innego. 

 

1357 

01:23:30.000 --> 01:23:33.400 

Ja wiem, że to, żeby nie łapać mnie za słowo, 

 

1358 

01:23:33.400 --> 01:23:36.300 

że może nie te same półki, ale ogólnie rzecz biorąc, 

 

1359 

01:23:36.300 --> 01:23:39.600 

no są to pieniądze nasze, samorządu. 

 

1360 

01:23:39.600 --> 01:23:42.400 

Czyli warto pochylić się nad tym, 

 

1361 

01:23:42.400 --> 01:23:43.900 

powiedzieć. 

 

1362 

01:23:43.900 --> 01:23:46.000 

Samorząd też widzi podwyżki dla, 

 

1363 

01:23:46.000 --> 01:23:47.100 

w każdej dziedzinie. 

 

1364 

01:23:47.100 --> 01:23:50.700 

W związku z tym wychodzi nam 37,50. 

 

1365 

01:23:50.700 --> 01:23:54.500 

Aczkolwiek nie wiem ile wyjdzie, muszę wierzyć tutaj 

wyliczeniom, 

 

1366 

01:23:54.500 --> 01:23:56.000 

które nam przedstawiono. 

 

1367 

01:23:56.000 --> 01:23:57.800 

No to nie obciążajmy pełnymi kosztami. 

 

1368 

01:23:57.800 --> 01:24:01.200 

Dajmy troszeczkę upustu i taki stąd wniosek. 

 

1369 

01:24:01.200 --> 01:24:04.400 

No, ale do tego trzeba dopowiedzieć, że ta inflacja, 

 

1370 

01:24:04.400 --> 01:24:07.500 

która jest, no bazowa, nie wiem powyżej 9% chyba jest 

bazowa 

 

1371 

01:24:07.500 --> 01:24:09.900 

inflacja. 

 

1372 

01:24:09.900 --> 01:24:13.500 

Z tej inflacji też powodują, że dochody trochę się 

zwiększają. 

 

1373 

01:24:13.500 --> 01:24:17.200 

Może nie w takim tempie 16%, ale [niesłyszalne], w 

związku z tym 

 

1374 

01:24:17.200 --> 01:24:20.700 

będziemy mieli przychód dodatkowy prawdopodobny 

zwiększony z PIT-u, 

 

1375 

01:24:21.700 --> 01:24:23.100 

który jest, który ludzie płacą. 

 

1376 

01:24:23.100 --> 01:24:25.800 

Bo jak są wyższe dochody to i wyższy PIT jest. 

 

1377 

01:24:25.800 --> 01:24:28.900 

Czyli mamy, nazbieramy trochę pieniędzy na tą dopłatę. 

 

1378 

01:24:28.900 --> 01:24:30.800 

To jest nieuniknione, tak to będzie. 
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1379 

01:24:30.800 --> 01:24:33.800 

Wszystkie wskaźniki mówią o tym, 

 

1380 

01:24:33.800 --> 01:24:38.200 

że zmniejszyło się dość znacząco, bo kilkanaście procent 

na razie 

 

1381 

01:24:38.200 --> 01:24:41.000 

podano. 

 

1382 

01:24:41.000 --> 01:24:42.500 

Zakupy wszelkiego rodzaju, żywności, 

 

1383 

01:24:42.500 --> 01:24:44.400 

zakupy innych rzeczy. 

 

1384 

01:24:44.400 --> 01:24:47.800 

Zmniejszenie zakupów powoduje zmniejszenie ilości 

śmieci. 

 

1385 

01:24:47.800 --> 01:24:52.800 

Jeżeli to jest na poziomie kilkunastu procent teraz, 

 

1386 

01:24:52.800 --> 01:24:54.900 

może się jeszcze zwiększyć, bo to wszystko rośnie. 

 

1387 

01:24:54.900 --> 01:24:59.400 

To mamy prawo domniemywać, że będzie mniej tych 

śmieci. 

 

1388 

01:24:59.400 --> 01:25:03.100 

Również co będzie, co spowoduje jak mniej śmieci, 

 

1389 

01:25:03.100 --> 01:25:05.900 

bo my mamy, liczymy, my będziemy płacić od tonażu. 

 

1390 

01:25:05.900 --> 01:25:08.100 

Jak mniej śmieci to mniej zapłacimy, 

 

1391 

01:25:08.100 --> 01:25:10.500 

czyli jest realna podstawa do tego, 

 

1392 

01:25:10.500 --> 01:25:13.600 

żeby przyjąć założenie, że zapłacimy mniej. 

 

1393 

01:25:13.600 --> 01:25:14.700 

Nie wiem czy tak będzie. 

 

1394 

01:25:14.700 --> 01:25:19.200 

Ten pierwszy fragment co mówiłem o tej pomocy jest 

ważniejszy, 

 

1395 

01:25:19.200 --> 01:25:22.700 

ale są też podstawy do tego, żeby liczyć na to, 

 

1396 

01:25:22.700 --> 01:25:25.700 

że zapłacimy mniej tych kosztów. 

 

1397 

01:25:27.300 --> 01:25:29.800 

Jak powiedziałem, prawna możliwość istnieje. 

 

1398 

01:25:29.800 --> 01:25:31.400 

Nie będę się więcej rozwodził, bo wszyscy radni, 

 

1399 

01:25:31.400 --> 01:25:35.000 

na komisjach mówiłem. 

 

1400 

01:25:35.000 --> 01:25:38.500 

Pan Zastępca burmistrza też słuchał moich argumentów. 

 

1401 

01:25:38.500 --> 01:25:44.700 

No to tak był na tym skończył tutaj i wniosek 

pozostawiam 

 

1402 

01:25:44.700 --> 01:25:48.700 

do rozpatrzenia przez Szanowną Radę. 

 

1403 

01:25:48.700 --> 01:25:49.700 

Dziękuję. 

 

1404 

01:25:49.700 --> 01:25:53.000 

- Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan burmistrz 

Wojciech Sołtys, 

 

1405 

01:25:53.000 --> 01:25:54.200 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

1406 

01:25:54.200 --> 01:25:59.500 

- To tylko tak odpowiadając, że niestety te wskaźniki, 
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1407 

01:25:59.500 --> 01:26:03.600 

które na dzisiaj otrzymujemy i też Państwu o tym 

mówiłem, 

 

1408 

01:26:03.600 --> 01:26:05.400 

rozmawialiśmy o tym. 

 

1409 

01:26:05.400 --> 01:26:08.600 

Wskazują, że w przyszłym roku mimo tego o czym mówił 

Pan Jan, 

 

1410 

01:26:08.600 --> 01:26:12.800 

bo przecież rosną dochody co do zasady. 

 

1411 

01:26:12.800 --> 01:26:17.900 

Niestety PIT został nam określony na poziomie roku 

bieżącego, 

 

1412 

01:26:17.900 --> 01:26:22.100 

więc na tą chwilę rząd nie przewidział dla nas zwiększenia 

w tym 

 

1413 

01:26:22.100 --> 01:26:24.400 

zakresie dochodów. 

 

1414 

01:26:24.400 --> 01:26:26.600 

Co zresztą jest dla nas pewnym problemem. 

 

1415 

01:26:26.600 --> 01:26:30.800 

Wiecie Państwo, że mamy otrzymać z pomocy rządowej, 

 

1416 

01:26:30.800 --> 01:26:34.400 

no dla naszej gminy zostało to określone na poziomie 3 

milionów 

 

1417 

01:26:34.400 --> 01:26:40.000 

złotych dofinansowanie związane ze wzrostem cen 

energii i generalnie 

 

1418 

01:26:40.000 --> 01:26:41.300 

tych wskaźników. 

 

1419 

01:26:41.300 --> 01:26:46.900 

To niestety mogę powiedzieć, że i to Państwo też już 

wiecie, 

 

1420 

01:26:46.900 --> 01:26:49.400 

bo o tym mówiliśmy, że to jest taka wielkość, 

 

1421 

01:26:49.400 --> 01:26:51.900 

która właściwie już jest przez nas aktualnie 

konsumowana. 

 

1422 

01:26:51.900 --> 01:26:59.100 

Więc no przepraszam, nie widzę na tą chwilę innych poza 

rozwojem 

 

1423 

01:26:59.100 --> 01:27:03.500 

gospodarczym, na który bardzo liczymy wskaźników 

pozwalających nam 

 

1424 

01:27:03.500 --> 01:27:05.800 

na zwiększenie w przyszłym roku dochodów, 

 

1425 

01:27:05.800 --> 01:27:07.200 

dochodów własnych. 

 

1426 

01:27:07.200 --> 01:27:10.000 

To tak a propos tego co powiedział Pan Jan. 

 

1427 

01:27:10.000 --> 01:27:13.200 

Niestety PIT na tą chwilę nie rośnie. 

 

1428 

01:27:13.200 --> 01:27:14.300 

Co jest też oczywiste, tak? 

 

1429 

01:27:14.300 --> 01:27:16.500 

Myślę, że nie musimy tutaj, że tak powiem rozbierać tego 

na czynniki 

 

1430 

01:27:16.500 --> 01:27:20.300 

pierwsze, bo obniżenie podatków też dla mieszkańców, 

 

1431 

01:27:20.300 --> 01:27:24.800 

też powoduje z automatu mniejszy udział w naszych 

dochodach. 

 

1432 

01:27:25.000 --> 01:27:27.000 

To się po prostu odbywa automatycznie. Dziękuję. 

 

1433 

01:27:27.000 --> 01:27:30.200 
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- Dziękuję, Panie Burmistrzu może warto jeszcze 

odpowiadając, 

 

1434 

01:27:30.200 --> 01:27:31.700 

żebyśmy tu radni mieli pełną wiedzę. 

 

1435 

01:27:31.700 --> 01:27:35.200 

Obniżka 2,50 spowoduje dopłatę za jeden rok, 

 

1436 

01:27:35.200 --> 01:27:38.200 

a w jakiej kwocie według Państwa wyliczeń? 

 

1437 

01:27:38.200 --> 01:27:41.060 

- Każda złotówka to jest około 300000 zł. 

 

1438 

01:27:41.060 --> 01:27:42.288 

- Rocznie czy miesięcznie? 

 

1439 

01:27:42.288 --> 01:27:43.411 

- Rocznie. 

 

1440 

01:27:43.411 --> 01:27:45.300 

- Rocznie, czyli mówimy o milionie, tak na oko. 

 

1441 

01:27:45.300 --> 01:27:51.000 

- Nie, no przy 2,50 to jest 750000 rocznie. 

 

1442 

01:27:51.000 --> 01:27:54.000 

- 750000, dobrze, dziękuję. 

 

1443 

01:27:54.000 --> 01:27:55.100 

Bardzo proszę ad vocem Pan Jan Rerus. 

 

1444 

01:27:57.600 --> 01:27:59.000 

- Dziękuję. 

 

1445 

01:27:59.000 --> 01:28:00.300 

Krótko. 

 

1446 

01:28:00.300 --> 01:28:02.000 

Ja powiedziałam, że najważniejsze dla mnie to jest, 

 

1447 

01:28:02.000 --> 01:28:06.500 

że jesteśmy, samorządy i powinniśmy się czuć jako 

samorząd 

 

1448 

01:28:06.500 --> 01:28:10.600 

i wspomagać również mieszkańców w sensie takim, 

 

1449 

01:28:10.600 --> 01:28:15.100 

że nie zawsze jak koszty wychodzą, to tyle mamy dać. 

 

1450 

01:28:15.100 --> 01:28:16.400 

Być może musimy pomóc. 

 

1451 

01:28:16.400 --> 01:28:19.900 

750000 stać gminę na pewno na to, 

 

1452 

01:28:19.900 --> 01:28:23.800 

a te inne pozostałe aspekty to wtrąciłem w sensie takim, 

 

1453 

01:28:23.800 --> 01:28:26.800 

że być może z tego tytułu pokryje się tą stratę. 

 

1454 

01:28:26.800 --> 01:28:30.000 

Ale najważniejsze jest to, żebyśmy czuli to, 

 

1455 

01:28:30.000 --> 01:28:35.500 

że potrzeba pomóc mieszkańcom 

i nie do końca brać tak jak koszty wychodzą. Dziękuję. 

 

1456 

01:28:35.500 --> 01:28:37.400 

- Dziękuję. Bardzo proszę Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

1457 

01:28:37.400 --> 01:28:41.300 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

1458 

01:28:41.300 --> 01:28:45.600 

Zanim uzasadnię swój wniosek to może dla Pana Bartka, 

 

1459 

01:28:45.600 --> 01:28:48.200 

żeby było łatwiej. 

 

1460 

01:28:48.200 --> 01:28:55.300 

Zmiany w §6, czyli konkretnie z dniem wejścia tutaj 

byśmy zmienili 1 stycznia 

 

1461 

01:28:55.300 --> 01:28:57.300 

2023. 
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1462 

01:28:57.300 --> 01:28:58.900 

Ja wiem Panie Burmistrzu, że rozmawialiśmy o tym na 

komisjach. 

 

1463 

01:29:01.400 --> 01:29:06.700 

Prawda jest taka, że ustawodawca co prawda pozwala 

nam dopłacać 

 

1464 

01:29:06.700 --> 01:29:10.800 

do systemu. Jednak ja się z takim myśleniem co do zasady 

nie zgadzam, 

 

1465 

01:29:10.800 --> 01:29:16.100 

bowiem jest to dzisiaj procedowanie tej uchwały niejako 

finałem 

 

1466 

01:29:16.100 --> 01:29:18.600 

ciężkiej pracy ze strony Pana Burmistrza i urzędu. 

 

1467 

01:29:18.600 --> 01:29:22.900 

Pani Patrycji, której należy się szacunek za bardzo 

szczegółowe 

 

1468 

01:29:22.900 --> 01:29:26.400 

opracowanie specyfikacji i zapisów przetargu. 

 

1469 

01:29:26.400 --> 01:29:31.700 

Musimy dla mieszkańców wydaje mi się przypomnieć i 

uświadomić, 

 

1470 

01:29:31.700 --> 01:29:36.500 

że odbiór odpadów w naszej gminie jest postawiony na 

bardzo wysokim 

 

1471 

01:29:36.500 --> 01:29:38.200 

poziomie. 

 

1472 

01:29:38.200 --> 01:29:42.200 

Mamy gminę, która jest czysta, w której odpady są 

odbierane 

 

1473 

01:29:42.200 --> 01:29:44.900 

regularnie. 

 

1474 

01:29:44.900 --> 01:29:48.800 

Nawet kiedy jest jakiś problem, jest to zgłaszane i z firmą 

problemów 

 

1475 

01:29:48.800 --> 01:29:51.400 

nie ma jako takich. 

 

1476 

01:29:51.600 --> 01:29:54.300 

Natomiast uważam, że też należałoby przytoczyć dla 

mieszkańców, 

 

1477 

01:29:54.300 --> 01:29:57.900 

że z dniem wejścia od 1 listopada są nowe stawki. 

 

1478 

01:29:57.900 --> 01:30:00.700 

Zatem gmina już w listopadzie ponosi poniekąd stratę. 

 

1479 

01:30:01.400 --> 01:30:05.200 

Jest to ukłon ze strony gminy w kierunku mieszkańców. 

 

1480 

01:30:05.200 --> 01:30:07.000 

To wynika z wielu aspektów. 

 

1481 

01:30:07.000 --> 01:30:10.000 

Głównie takich, że nie zdążymy opublikować to w 

Dzienniku Ustaw, 

 

1482 

01:30:10.000 --> 01:30:14.600 

ale uchwał, więc miesiąc listopad jest miesiącem, 

 

1483 

01:30:14.600 --> 01:30:19.600 

który już gmina będzie ponosić tą różnicę w stawkach 31 

do tej pory, 

 

1484 

01:30:19.600 --> 01:30:20.700 

50, tak? 

 

1485 

01:30:20.700 --> 01:30:23.300 

I 37. 

 

1486 

01:30:23.300 --> 01:30:26.300 

Mój wniosek opiewa głównie o to, 

 

1487 

01:30:26.300 --> 01:30:29.800 

że miesiąc grudzień jest bardzo specyficznym miesiącem 

dla wszystkich 
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1488 

01:30:29.800 --> 01:30:31.300 

nas. Tak mi się wydaje. 

 

1489 

01:30:31.300 --> 01:30:33.800 

Jest to miesiąc, w którym są święta. 

 

1490 

01:30:33.800 --> 01:30:37.000 

Jest to miesiąc, który kończy dany rok kalendarzowy, 

 

1491 

01:30:38.500 --> 01:30:40.200 

który rok nie był łatwy dla nikogo. 

 

1492 

01:30:40.200 --> 01:30:45.200 

Sytuacja finansowa gminy może nie jest korzystna, 

 

1493 

01:30:45.200 --> 01:30:52.000 

ale jest na tyle możliwa do, tak mi się wydaje 

sfinansowania miesiąca 

 

1494 

01:30:52.000 --> 01:30:53.300 

listopad i grudzień. 

 

1495 

01:30:53.300 --> 01:30:58.600 

Różnicy w stawce, że my jako gmina jesteśmy w stanie 

wprowadzić nowe 

 

1496 

01:30:58.600 --> 01:31:01.000 

stawki od stycznia 2023. 

 

1497 

01:31:01.000 --> 01:31:05.200 

Miesiące listopad i grudzień są miesiącami 

prognozowanymi, 

 

1498 

01:31:05.200 --> 01:31:09.900 

także punktem wyjścia jest tonaż, który przepraszam, 

 

1499 

01:31:09.900 --> 01:31:16.400 

który był na fakturach w 2021 roku i takiego mniej więcej 

możemy się 

 

1500 

01:31:16.400 --> 01:31:17.900 

spodziewać. 

 

1501 

01:31:18.100 --> 01:31:20.500 

Zatem ceny za faktury ostatecznych nie znamy. 

 

1502 

01:31:20.500 --> 01:31:29.700 

Uważam, że jako radni powinniśmy mieć z tyłu głowy 

pewne wsparcie dla 

 

1503 

01:31:29.700 --> 01:31:32.000 

mieszkańców. 

 

1504 

01:31:32.000 --> 01:31:33.700 

Ja tutaj nie mówię absolutnie o zmianie stawki, 

 

1505 

01:31:33.700 --> 01:31:38.400 

bowiem za stawką co do zasady jestem za i uważam, 

 

1506 

01:31:38.400 --> 01:31:42.300 

że taki wysoki poziom odbioru odpadów jaki mamy w 

naszej gminie 

 

1507 

01:31:43.000 --> 01:31:44.800 

niestety jest wyceniony. 

 

1508 

01:31:44.800 --> 01:31:48.900 

Przypomnijmy też wszystkim, że to jest okres najbliższych 

3 lat, 

 

1509 

01:31:48.900 --> 01:31:54.600 

także przez 3 lata zakładamy, że taka stawka będzie co 

najmniej. 

 

1510 

01:31:54.600 --> 01:31:59.300 

Ale również to było w specyfikacji uwzględnione, 

 

1511 

01:31:59.300 --> 01:32:02.800 

że najwcześniej możemy negocjować czy renegocjować 

stawki po roku 

 

1512 

01:32:02.800 --> 01:32:04.100 

czasu. 

 

1513 

01:32:04.100 --> 01:32:05.400 

Zatem ja jestem optymistą i wierzę, 

 

1514 

01:32:05.400 --> 01:32:09.000 

że w przyszłym roku na jesień będzie możliwe oczywiście 

o ile 
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1515 

01:32:09.000 --> 01:32:14.200 

sytuacja na rynku pozwoli te stawki jeszcze obniżyć. 

 

1516 

01:32:14.200 --> 01:32:18.900 

Dlatego taki mam wniosek, żeby wprowadzić nowe stawki 

dla mieszkańców 

 

1517 

01:32:18.900 --> 01:32:21.200 

od stycznia 2023. 

 

1518 

01:32:21.200 --> 01:32:23.000 

Przepraszam, ale tracę głos. 

 

1519 

01:32:23.000 --> 01:32:25.800 

- Dziękuję. 

 

1520 

01:32:25.800 --> 01:32:27.100 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

1521 

01:32:27.100 --> 01:32:29.200 

widzę. 

 

1522 

01:32:29.200 --> 01:32:30.800 

Pan radny Wiesław Kołakowski, bardzo proszę. 

 

1523 

01:32:30.800 --> 01:32:33.600 

- Ja przepraszam tak szybciutko. 

 

1524 

01:32:33.600 --> 01:32:38.400 

Chciałem zauważyć, że niezupełnie te ulgi nie uległy 

zmianie. 

 

1525 

01:32:38.400 --> 01:32:41.700 

Dlatego, że pojęcie gospodarstwa domowego się 

zmieniło. 

 

1526 

01:32:41.700 --> 01:32:45.400 

Przedtem było 5 i więcej osób, już przysługiwała ulga. 

 

1527 

01:32:45.400 --> 01:32:48.400 

W tej chwili jest to sprecyzowane, że to mają być rodzice i 

dzieci, 

 

1528 

01:32:48.400 --> 01:32:53.100 

także taka mała zmiana, ale dla niektórych powoduje 

różnicę. 

 

1529 

01:33:03.100 --> 01:33:04.500 

- Zostawmy to. 

 

1530 

01:33:04.500 --> 01:33:06.900 

Ważne? No to trzeba [niesłyszalne]. 

 

1531 

01:33:07.100 --> 01:33:08.700 

- Wysoka Rado. To, żeby była jasność, 

 

1532 

01:33:08.700 --> 01:33:11.500 

w tej uchwale zmieniamy tylko wysokość stawki, 

 

1533 

01:33:11.500 --> 01:33:13.000 

a nie zasady. 

 

1534 

01:33:13.000 --> 01:33:14.600 

Zasady pozostają tak jak do tej pory. 

 

1535 

01:33:14.600 --> 01:33:17.400 

- Tak, to jest jasne. To znaczy, że piąte, 

 

1536 

01:33:18.400 --> 01:33:21.900 

trzecie dziecko w rodzinie nie jest liczone tak jak, 

 

1537 

01:33:21.900 --> 01:33:23.400 

żeśmy to kiedyś wypracowali, tak? 

 

1538 

01:33:23.400 --> 01:33:26.000 

Czyli rodziny wielodzietne są tutaj chronione, 

 

1539 

01:33:26.000 --> 01:33:27.100 

tak jak było wcześniej, tak? 

 

1540 

01:33:27.100 --> 01:33:28.200 

No. 

 

1541 

01:33:28.200 --> 01:33:30.300 

Tu się nic nie zmieniło. 

 

1542 

01:33:32.000 --> 01:33:36.600 

- Natomiast tak uzupełniając też informację, 
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1543 

01:33:36.600 --> 01:33:41.600 

o których przed chwilą mówił Pan Burmistrz to w 

przypadku pomysłu 

 

1544 

01:33:41.600 --> 01:33:47.100 

radnego Piotra Miszkiewicza różnica pomiędzy stawką, 

 

1545 

01:33:47.100 --> 01:33:49.900 

którą mamy obecnie, czyli 31,50. 

 

1546 

01:33:50.100 --> 01:33:58.000 

A tą stawką nową 37,50, czyli te 6 zł różnicy miesięcznie 

przekłada 

 

1547 

01:33:58.000 --> 01:34:03.000 

się na kwotę prawie 150000 zł, czyli w przypadku 

listopada dopłacimy 

 

1548 

01:34:03.100 --> 01:34:05.100 

150000. 

 

1549 

01:34:05.100 --> 01:34:06.800 

W przypadku grudnia drugie 150000. 

 

1550 

01:34:07.200 --> 01:34:11.900 

W sumie 300000 gmina dołoży ze swojego budżetu do 

tego zadania. 

 

1551 

01:34:13.700 --> 01:34:17.400 

Przy założeniu, że wchodzą te stawki od 1 stycznia. 

 

1552 

01:34:17.400 --> 01:34:20.200 

- Z tym, że my proponujemy, żeby Pan Burmistrz 

proponuje, 

 

1553 

01:34:20.200 --> 01:34:23.300 

żeby i tak te 150000 za jeden miesiąc już dopłacić, 

 

1554 

01:34:23.300 --> 01:34:25.100 

bo nie jesteśmy w stanie tego szybciej zrobić. 

 

1555 

01:34:25.100 --> 01:34:27.800 

Natomiast Pan radny chce wydłuży o 1 miesiąc, 

 

1556 

01:34:27.800 --> 01:34:29.200 

tak? 

 

1557 

01:34:29.200 --> 01:34:31.800 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, zatem przechodzimy 

do głosowania. 

 

1558 

01:34:31.800 --> 01:34:35.000 

Na początek autopoprawka Pana radnego Jana Rerusa. 

 

1559 

01:34:35.000 --> 01:34:39.100 

Zmiana, Pan Burmistrz jeszcze, tak? 

 

1560 

01:34:39.100 --> 01:34:42.000 

- To tylko słowo Szanowni Państwo, bo tak to 

wybrzmiewa, 

 

1561 

01:34:42.000 --> 01:34:44.300 

że nie jesteśmy w stanie. 

 

1562 

01:34:44.300 --> 01:34:46.100 

My w uzgodnieniu z Państwem ustaliliśmy, 

 

1563 

01:34:46.100 --> 01:34:48.200 

że nie będziemy zwoływać sesji specjalnej po to, 

 

1564 

01:34:48.200 --> 01:34:49.900 

żeby że tak by przyśpieszać te dostawy, 

 

1565 

01:34:49.900 --> 01:34:52.700 

bo i tak zakładaliśmy, że chcemy przynajmniej o ten jeden 

miesiąc 

 

1566 

01:34:52.700 --> 01:34:53.800 

pomóc. 

 

1567 

01:34:53.800 --> 01:34:56.500 

Więc to tak naprawdę to była jakaś nasza świadoma 

decyzja. 

 

1568 

01:34:56.500 --> 01:34:59.100 

Nie dlatego, że my sobie powiedzieliśmy, a nie zdążymy 

to 

 

1569 

01:34:59.100 --> 01:35:00.200 

odpuszczamy. 
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1570 

01:35:00.500 --> 01:35:02.600 

Tylko no przecież tak w jakimś sensie wydyskutowano 

 

1571 

01:35:02.600 --> 01:35:06.100 

w trakcie spotkań, że na pewno będziemy starali się to 

odsunąć i tym 

 

1572 

01:35:06.100 --> 01:35:08.200 

samym wziąć to na siebie, prawda? 

 

1573 

01:35:08.200 --> 01:35:10.100 

Rozumiemy i Pan Marcin Górzny. 

 

1574 

01:35:10.100 --> 01:35:11.100 

Bardzo proszę jeszcze, tak? 

 

1575 

01:35:11.100 --> 01:35:14.500 

- I to jest też pokłosie rozmów z Państwem jako radnymi. 

 

1576 

01:35:14.500 --> 01:35:20.300 

Mamy w gronie radnych osoby, które no są związane ze 

spółdzielniami 

 

1577 

01:35:20.300 --> 01:35:24.800 

mieszkaniowymi i te głosy tutaj czy Pani radnej Krystyny, 

 

1578 

01:35:24.800 --> 01:35:28.300 

Pana radnego Sebastiana, Pana radnego Jana również 

słuchaliśmy. 

 

1579 

01:35:28.300 --> 01:35:31.200 

Bo też zdajemy sobie sprawę, że spółdzielnia musi mieć 

czas 

 

1580 

01:35:31.200 --> 01:35:36.600 

na poinformowanie swoich członków, swoich 

mieszkańców czy mieszkańców 

 

1581 

01:35:36.600 --> 01:35:38.200 

wspólnot, którymi zarządza. 

 

1582 

01:35:38.200 --> 01:35:43.700 

I to jest też ukłon nasz w stronę spółdzielni 

mieszkaniowych. 

 

1583 

01:35:43.700 --> 01:35:45.800 

- No gmina również musi mieć też czas, 

 

1584 

01:35:45.800 --> 01:35:48.800 

żeby zawiadomić, żeby no, ale to wszyscy musimy mieć 

czas. 

 

1585 

01:35:48.800 --> 01:35:50.400 

Nie? Także rozumiemy. 

 

1586 

01:35:50.400 --> 01:35:52.400 

- Dziękuję. 

 

1587 

01:35:52.400 --> 01:35:53.500 

Nie widzę już więcej głosów w dyskusji. 

 

1588 

01:35:53.500 --> 01:35:55.200 

Przechodzimy do głosowania autopoprawek. 

 

1589 

01:35:55.700 --> 01:35:58.500 

Na początek autopoprawka Pana radnego Jana Rerusa. 

 

1590 

01:35:58.500 --> 01:36:00.600 

Poprawka. 

 

1591 

01:36:00.900 --> 01:36:03.200 

Nie autopoprawka, tylko poprawka. 

 

1592 

01:36:03.200 --> 01:36:16.300 

Nie no wniosek o zmianę druku numer 571 w §2 stawki 

37,50 na 35 

 

1593 

01:36:16.300 --> 01:36:20.200 

i w §4 analogicznie z 75 na 70, 

 

1594 

01:36:20.200 --> 01:36:24.400 

tak? Taki jest wniosek Pana radnego o zmianę w projekcie 

 

1595 

01:36:24.400 --> 01:36:27.300 

uchwały, czyli tak naprawdę poprawka do projektu 

uchwały. 

 

1596 

01:36:28.500 --> 01:36:31.100 

Nie, auto to był błąd, tak, to przepraszam. 

 

1597 
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01:36:31.100 --> 01:36:32.500 

Poprawka. 

 

1598 

01:36:36.200 --> 01:36:37.800 

Dobrze. 

 

1599 

01:36:37.800 --> 01:36:42.400 

Zostawmy. 

 

1600 

01:36:42.400 --> 01:36:47.600 

To dzisiaj kwestia semantyczna, tak? 

 

1601 

01:36:47.600 --> 01:36:49.700 

Bo dzisiaj przegłosowaliśmy wiele autopoprawek. 

 

1602 

01:36:50.200 --> 01:36:51.900 

Nie wszystkie musiały być błędne no, ale zostawmy to. 

 

1603 

01:36:53.200 --> 01:36:56.700 

Druk numer 571. 

 

1604 

01:36:56.700 --> 01:37:01.200 

Na początek wniosek Pana radnego Jana Rerusa o 

obniżenie stawki 

 

1605 

01:37:01.200 --> 01:37:04.900 

z 37,50 na 35 i z 75 na 70. 

 

1606 

01:37:04.900 --> 01:37:07.500 

Panie Bartku, bardzo proszę uruchomić głosowanie, 

 

1607 

01:37:07.500 --> 01:37:12.400 

a Państwa radnych o głosowanie nad wnioskiem Pana 

radnego Jana 

 

1608 

01:37:12.400 --> 01:37:19.100 

Rerusa. 

 

1609 

01:37:19.100 --> 01:37:23.100 

Za 3 radnych, przeciw 11, 3 radnych się wstrzymało. 

 

1610 

01:37:23.100 --> 01:37:28.700 

Stwierdzam, że wniosek Pana radnego Jana Rerusa nie 

został 

 

1611 

01:37:28.700 --> 01:37:34.300 

uwzględniony. I drugi wniosek, wniosek radnego Piotra 

Miszkiewicza. 

 

1612 

01:37:34.300 --> 01:37:40.800 

I tutaj wniosek dotyczył §6, czyli dnia wejścia w życie 

uchwały nie 1 grudnia 

 

1613 

01:37:40.800 --> 01:37:45.400 

2022, tylko 1 stycznia 2023. 

 

1614 

01:37:46.200 --> 01:37:48.300 

Taki był wniosek Panie Bartku. 

 

1615 

01:37:48.300 --> 01:37:51.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1616 

01:37:56.000 --> 01:38:00.100 

Za 6 radnych, przeciw 11. 

 

1617 

01:38:00.100 --> 01:38:04.400 

Stwierdzam, że wniosek Pana radnego Piotra 

Miszkiewicza nie został 

 

1618 

01:38:04.400 --> 01:38:06.000 

uwzględniony. 

 

1619 

01:38:06.000 --> 01:38:07.800 

Przechodzimy do głosowania uchwały. 

 

1620 

01:38:07.800 --> 01:38:10.400 

Druk numer 571. 

 

1621 

01:38:10.400 --> 01:38:13.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1622 

01:38:18.800 --> 01:38:20.000 

Teraz całość. 

 

1623 

01:38:21.300 --> 01:38:25.900 

Za 15 radnych, 1 radny był przeciw, 

 

1624 

01:38:25.900 --> 01:38:27.600 

1 radny się wstrzymał. 
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1625 

01:38:27.600 --> 01:38:29.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1626 

01:38:29.900 --> 01:38:31.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1627 

01:38:31.400 --> 01:38:33.300 

punkt 5. 

 

1628 

01:38:33.300 --> 01:38:37.800 

Druk numer 572 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania 

 

1629 

01:38:37.800 --> 01:38:41.600 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej 

 

1630 

01:38:41.600 --> 01:38:44.000 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

1631 

01:38:44.000 --> 01:38:45.300 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1632 

01:38:45.300 --> 01:38:49.400 

- Jest to oczywiście częściowo powiązane z tym co 

Państwo już 

 

1633 

01:38:49.400 --> 01:38:51.900 

głosowaliście zakładając termin wejścia. 

 

1634 

01:38:51.900 --> 01:38:53.900 

Jest potrzebna zgoda Państwa na to, 

 

1635 

01:38:53.900 --> 01:38:57.100 

żebyśmy do tego systemu dopłacili i to jest też ta różnica, 

 

1636 

01:38:57.100 --> 01:38:58.800 

o której myśmy rozmawiali, tak, 

 

1637 

01:38:58.800 --> 01:39:01.200 

że wcześniej, może inaczej. 

 

1638 

01:39:01.200 --> 01:39:03.000 

Teraz konstrukcja prawna jest taka, 

 

1639 

01:39:03.000 --> 01:39:09.100 

że wymagana jest też zgoda rady na dopłacanie do 

odpadów 

 

1640 

01:39:09.100 --> 01:39:16.900 

z innych źródeł niż te, które wynikają z pobranej opłaty. 

 

1641 

01:39:16.900 --> 01:39:21.000 

I Szanowni Państwo, jeśli pozwolicie to ja tylko jeszcze 

słowo 

 

1642 

01:39:21.300 --> 01:39:24.700 

w kontekście poprzednio, przed chwileczką 

przegłosowanej. 

 

1643 

01:39:24.900 --> 01:39:28.000 

Na pewno, jeśli tylko ja podtrzymuję to co było przez nas 

cały czas 

 

1644 

01:39:28.000 --> 01:39:29.100 

mówione. 

 

1645 

01:39:29.100 --> 01:39:31.600 

Jak tylko, że tak powiem uda nam się wydyskutować 

cokolwiek 

 

1646 

01:39:31.600 --> 01:39:35.100 

w kontekście obniżenia albo jakieś inne rozwiązanie, 

 

1647 

01:39:35.100 --> 01:39:38.600 

które pozwoli na obniżenie choćby nawet niewielkie. 

 

1648 

01:39:38.600 --> 01:39:41.900 

To na pewno będziemy Państwu taki projekt przedkładać, 

 

1649 

01:39:41.900 --> 01:39:46.500 

więc ja też tak jak przed chwileczką chociażby mówił Pan 

Piotr. 

 

1650 

01:39:46.500 --> 01:39:52.400 

Zakładam, że no nie odpuszczamy tematu i na pewno w 

ciągu 

 

1651 

01:39:52.400 --> 01:39:55.200 

najbliższego roku będziemy też na ten temat rozmawiali. 
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1652 

01:39:55.200 --> 01:40:00.500 

Oby też ta sytuacja rynkowa się unormowała i stawki za 

energię 

 

1653 

01:40:00.500 --> 01:40:02.800 

i paliwo były też takie stałe, przewidywalne. 

 

1654 

01:40:02.800 --> 01:40:04.700 

To być może to też będzie podstawą do tego, 

 

1655 

01:40:04.700 --> 01:40:06.400 

żeby coś uszczknąć. Dziękuję. 

 

1656 

01:40:06.400 --> 01:40:09.100 

- Dziękuję. 

 

1657 

01:40:09.100 --> 01:40:11.400 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? 

 

1658 

01:40:11.400 --> 01:40:12.500 

Nie widzę. 

 

1659 

01:40:12.500 --> 01:40:14.000 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1660 

01:40:14.000 --> 01:40:15.300 

Druk numer 572. 

 

1661 

01:40:25.800 --> 01:40:28.500 

Za 17 radnych. 

 

1662 

01:40:28.500 --> 01:40:30.100 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1663 

01:40:30.100 --> 01:40:31.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1664 

01:40:31.800 --> 01:40:39.000 

Punkt 6, druk numer 573 w sprawie nadania nazwy 

skwerowi położonemu 

 

1665 

01:40:39.000 --> 01:40:40.400 

w obrębie 1 Miasta Sulechów. 

 

1666 

01:40:40.400 --> 01:40:43.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1667 

01:40:43.700 --> 01:40:47.000 

w tym punkcie? 

 

1668 

01:40:47.000 --> 01:40:48.100 

Nie widzę. 

 

1669 

01:40:48.100 --> 01:40:49.400 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1670 

01:40:49.400 --> 01:40:51.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

1671 

01:40:51.000 --> 01:40:53.300 

Druk numer 573. 

 

1672 

01:40:58.600 --> 01:41:07.600 

Pani Krystyno, ale to czekamy. 

 

1673 

01:41:07.600 --> 01:41:09.000 

Nie ma głosowania mieszanego. 

 

1674 

01:41:09.000 --> 01:41:15.500 

To nie jest komisja. 

 

1675 

01:41:15.500 --> 01:41:16.600 

Ale na komisjach się nic nie stanie. 

 

1676 

01:41:19.600 --> 01:41:21.100 

Udało się. 

 

1677 

01:41:21.100 --> 01:41:25.900 

Za 15 radnych, 2 radnych się wstrzymało. 

 

1678 

01:41:25.900 --> 01:41:29.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1679 

01:41:29.200 --> 01:41:30.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1680 
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01:41:30.800 --> 01:41:32.300 

punkt 7. 

 

1681 

01:41:32.300 --> 01:41:36.800 

Druk numer 574 w sprawie nadania nazwy ulicy 

położonej w obrębie 

 

1682 

01:41:36.800 --> 01:41:38.200 

Brzezia koło Sulechowa. 

 

1683 

01:41:38.200 --> 01:41:41.000 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

głos w tym 

 

1684 

01:41:41.000 --> 01:41:42.200 

punkcie? Nie widzę. 

 

1685 

01:41:42.200 --> 01:41:44.200 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1686 

01:41:44.200 --> 01:41:46.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1687 

01:41:52.800 --> 01:41:54.200 

Głosujemy. 

 

1688 

01:41:54.200 --> 01:41:59.300 

Bardzo proszę Panie Miłoszu, Pani Arleto kręci się, 

 

1689 

01:41:59.300 --> 01:42:00.600 

tak? 

 

1690 

01:42:00.600 --> 01:42:01.800 

A przestało się kręcić. 

 

1691 

01:42:01.800 --> 01:42:03.700 

Za 17 radnych. 

 

1692 

01:42:03.700 --> 01:42:05.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1693 

01:42:05.700 --> 01:42:07.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1694 

01:42:07.300 --> 01:42:12.100 

Druk numer 575 w sprawie odpłatnego nabycia prawa 

własności 

 

1695 

01:42:12.100 --> 01:42:15.400 

nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym 

Gminy Sulechów. 

 

1696 

01:42:15.400 --> 01:42:18.400 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chce zabrać 

głos w tym 

 

1697 

01:42:18.400 --> 01:42:19.900 

punkcie? Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1698 

01:42:19.900 --> 01:42:25.100 

- Myślę, że do tego nie musimy Państwa przekonywać, 

 

1699 

01:42:25.100 --> 01:42:28.000 

bo jest to pewną konsekwencją naszych wcześniej 

ustalonych działań 

 

1700 

01:42:28.000 --> 01:42:29.800 

związanych z zakupem portu w Cigacicach. 

 

1701 

01:42:29.800 --> 01:42:34.700 

Ale Szanowni Państwo, pozwólcie, że ja w tym momencie 

powiem coś co 

 

1702 

01:42:34.700 --> 01:42:35.900 

czuję, że powinienem powiedzieć. 

 

1703 

01:42:35.900 --> 01:42:39.300 

Wiecie Państwo, że te rzeczy, które wydarzyły się ostatnio 

na Odrze, 

 

1704 

01:42:39.300 --> 01:42:41.500 

zresztą o tym też było w ostatnim naszym sprawozdaniu. 

 

1705 

01:42:41.500 --> 01:42:45.600 

Wywołały też bardzo szeroką dyskusję na temat Odry i jej 

przyszłości. 

 

1706 

01:42:45.600 --> 01:42:51.200 

No i muszę powiedzieć, że w daleko idących wnioskach 

jest również to, 
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1707 

01:42:51.200 --> 01:42:56.000 

aby na dobrą sprawę zakazać wszelkich działań na Odrze i 

w takim 

 

1708 

01:42:56.000 --> 01:42:59.800 

scenariuszu powiem szczerze, te nasze ruchy dzisiaj 

mogłyby być 

 

1709 

01:42:59.800 --> 01:43:04.800 

wywrócone do góry nogami, bo w praktyce oznaczałoby, 

 

1710 

01:43:04.800 --> 01:43:09.800 

że ta przestrzeń gospodarcza, no ulegnie pewnie w jakiejś 

 

1711 

01:43:09.800 --> 01:43:13.500 

perspektywie degradacji, bo nie będzie możliwa do 

wykorzystania. 

 

1712 

01:43:13.500 --> 01:43:16.600 

Poza oczywiście nabrzeżem, które może pełnić funkcje 

gospodarcze, 

 

1713 

01:43:16.600 --> 01:43:19.200 

ale niezwiązane z rzeką. 

 

1714 

01:43:19.200 --> 01:43:22.800 

Więc z perspektywy planowanych przez nas działań 

szerokich 

 

1715 

01:43:22.800 --> 01:43:27.800 

strategicznych, no ja się takiego ruchu obawiam. 

 

1716 

01:43:27.800 --> 01:43:30.900 

Co wcale nie oznacza, że ja oczywiście jestem za tym, 

 

1717 

01:43:30.900 --> 01:43:36.600 

żeby ta rzeka stała się, że tak powiem szeroko rozumiana 

typowo 

 

1718 

01:43:36.600 --> 01:43:37.700 

przemysłowa. 

 

1719 

01:43:37.700 --> 01:43:39.800 

To absolutnie nie to, żeby to też wybrzmiało jasno. 

 

1720 

01:43:39.800 --> 01:43:44.100 

Natomiast te działania planowane chociażby przez nas i 

te, które są, 

 

1721 

01:43:44.100 --> 01:43:45.800 

były w trakcie. 

 

1722 

01:43:45.800 --> 01:43:49.400 

A więc regulacja główek, one zdecydowanie mogły nam 

tylko pomóc. 

 

1723 

01:43:49.400 --> 01:43:51.800 

Natomiast w tej chwili jestem pełen niepokoju. 

 

1724 

01:43:51.800 --> 01:43:53.800 

No i czułem się w obowiązku to przed Państwem, 

 

1725 

01:43:53.800 --> 01:43:56.100 

przed naszymi mieszkańcami wyrazić. Dziękuję. 

 

1726 

01:43:56.200 --> 01:43:57.500 

- Dziękuję. 

 

1727 

01:43:57.500 --> 01:43:59.000 

Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w tym punkcie? 

 

1728 

01:43:59.000 --> 01:44:00.100 

Nie widzę. 

 

1729 

01:44:00.100 --> 01:44:03.000 

Zatem, widzę. Wniosek formalny, tak? 

 

1730 

01:44:03.000 --> 01:44:04.300 

- Nie, nie. Przepraszam coś. 

 

1731 

01:44:04.300 --> 01:44:05.800 

- Kliknęło się. 

 

1732 

01:44:05.800 --> 01:44:08.200 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1733 

01:44:08.200 --> 01:44:13.100 

Druk numer 575 w sprawie odpłatnego nabycia prawa 

własności 

 

1734 
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01:44:13.100 --> 01:44:15.100 

nieruchomości. 

 

1735 

01:44:15.100 --> 01:44:16.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

1736 

01:44:21.600 --> 01:44:24.000 

Pani Krystyno, znowu się kręci pewnie, 

 

1737 

01:44:24.000 --> 01:44:26.900 

tak? 

 

1738 

01:44:26.900 --> 01:44:30.100 

Za 17 radnych. 

 

1739 

01:44:30.100 --> 01:44:32.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1740 

01:44:32.600 --> 01:44:36.700 

Pan radny Piotr Bodnar się zgłasza do dyskusji. Bardzo 

proszę. 

 

1741 

01:44:36.700 --> 01:44:41.400 

- W imieniu klubu radnych Dla Sulechowa tutaj zostałem 

poproszony 

 

1742 

01:44:41.400 --> 01:44:44.100 

o prośbę o 10 minut przerwy. 

 

1743 

01:44:44.100 --> 01:44:45.400 

- Dobrze. 

 

1744 

01:44:45.400 --> 01:44:46.600 

Jest 11.40. 

 

1745 

01:44:46.600 --> 01:44:48.800 

Ogłaszam 10 minut przerwy do 11.50. 

 

1746 

01:56:47.300 --> 01:56:50.200 

Czas przerwy minął. 

 

1747 

01:56:50.200 --> 01:56:53.600 

Wznawiam obrady LVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Sulechowie 

 

1748 

01:56:53.600 --> 01:56:56.600 

VIII kadencji. 

 

1749 

01:56:56.600 --> 01:56:58.200 

Byliśmy w punkcie, w którym punkcie jesteśmy? 

 

1750 

01:56:58.500 --> 01:57:03.200 

Tak, przechodzimy do punktu 9. 

 

1751 

01:57:03.200 --> 01:57:07.600 

Druk numer 576 w sprawie czasu bezpłatnego nauczania, 

 

1752 

01:57:07.600 --> 01:57:11.900 

wychowania i opieki oraz opłat za korzystanie z 

wychowania 

 

1753 

01:57:11.900 --> 01:57:15.100 

przedszkolnego przez uczniów w wieku do lat 6 w 

placówkach 

 

1754 

01:57:15.100 --> 01:57:16.500 

prowadzonych przez Gminę Sulechów. 

 

1755 

01:57:16.500 --> 01:57:19.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1756 

01:57:19.700 --> 01:57:21.700 

w tym punkcie? 

 

1757 

01:57:21.700 --> 01:57:23.700 

Nie widzę, ale też chyba kworum byśmy musieli 

sprawdzić, 

 

1758 

01:57:23.700 --> 01:57:25.000 

tak? 

 

1759 

01:57:25.000 --> 01:57:26.500 

Nie wszyscy radni są czy wszyscy są? 

 

1760 

01:57:26.500 --> 01:57:27.900 

Miłosza nie widzę. 

 

1761 

01:57:27.900 --> 01:57:34.200 

A jak będziemy głosować to, dobrze, 
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1762 

01:57:34.200 --> 01:57:36.900 

to nie sprawdzajmy kworum, tylko nie będzie oddawał 

głosu przy tej 

 

1763 

01:57:36.900 --> 01:57:39.000 

uchwale, tak? 

 

1764 

01:57:39.000 --> 01:57:40.300 

Dobrze, zatem bardzo proszę. 

 

1765 

01:57:40.300 --> 01:57:42.847 

Jeżeli nie ma głosu, o, Pani Mecenas, bardzo proszę. 

 

1766 

01:57:42.847 --> 01:57:44.425 

- Proszę o sprawdzenie kworum. 

 

1767 

01:57:44.425 --> 01:57:45.500 

- Dobrze, sprawdzamy kworum. 

 

1768 

01:57:45.500 --> 01:57:50.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o kliknięcie kworum po 

przerwie. 

 

1769 

01:57:50.000 --> 01:57:53.300 

Panie Miłoszu, bardzo proszę kliknąć kworum. 

 

1770 

01:57:54.200 --> 01:58:00.600 

Minuta przez Pana Miłosza straciliśmy. 

 

1771 

01:58:00.600 --> 01:58:08.200 

Kworum klikamy, tak? 

 

1772 

01:58:08.200 --> 01:58:19.400 

Kto nie kliknął jeszcze? 17, tak? 

 

1773 

01:58:19.400 --> 01:58:20.800 

Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1774 

01:58:20.800 --> 01:58:22.000 

Druk numer 576. 

 

1775 

01:58:22.000 --> 01:58:24.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1776 

01:58:30.400 --> 01:58:33.600 

Panie radny Przemysławie. 

 

1777 

01:58:33.600 --> 01:58:36.100 

Kręci, tak? 

 

1778 

01:58:36.100 --> 01:58:40.200 

Panie Przemysławie Pokładzie. 

 

1779 

01:58:40.200 --> 01:58:43.100 

Dobrze. 

 

1780 

01:58:43.100 --> 01:58:46.700 

Niedobrze, bo nie zauważyłem kto jak głosował. 

 

1781 

01:58:46.700 --> 01:58:49.400 

Czekaj. 

 

1782 

01:58:49.400 --> 01:58:51.300 

Szanowni Państwo. Stwierdzam, że uchwała została 

przyjęta 

 

1783 

01:58:51.300 --> 01:58:54.100 

jednogłośnie. 

 

1784 

01:58:54.100 --> 01:58:55.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1785 

01:58:55.200 --> 01:59:00.600 

Druk numer 577 w sprawie nadania nazw ulic położonych 

w obrębie 

 

1786 

01:59:00.600 --> 01:59:03.300 

Krężoły. Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać 

 

1787 

01:59:03.300 --> 01:59:05.100 

głos tym punkcie? 

 

1788 

01:59:05.100 --> 01:59:06.200 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1789 

01:59:06.200 --> 01:59:10.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 
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1790 

01:59:11.600 --> 01:59:18.600 

Za 17 radnych. 

 

1791 

01:59:18.600 --> 01:59:20.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1792 

01:59:20.200 --> 01:59:23.000 

Przechodzimy do kolejnego, Panie Burmistrzu? 

 

1793 

01:59:23.000 --> 01:59:24.800 

W tym punkcie, tak? 

 

1794 

01:59:24.800 --> 01:59:26.100 

- Tak, ja się zgłosiłem. 

 

1795 

01:59:26.100 --> 01:59:27.200 

Państwo byliście w trakcie głosowania, 

 

1796 

01:59:27.200 --> 01:59:29.500 

ale to jak gdyby nie miało znaczenia dla uchwał. 

 

1797 

01:59:29.500 --> 01:59:31.900 

Chciałem tylko powiedzieć, że podczas ostatniego 

spotkania 

 

1798 

01:59:31.900 --> 01:59:35.600 

inwestorom myślę spodobała się nazwa. 

 

1799 

01:59:35.600 --> 01:59:38.900 

Przyjęli to jako fajną, że jest to matematyk. 

 

1800 

01:59:38.900 --> 01:59:42.300 

Więc chyba liczą, że będą dobrze liczyć pieniądze. 

 

1801 

01:59:42.300 --> 01:59:43.500 

- Tak jest. 

 

1802 

01:59:43.500 --> 01:59:47.000 

To może dopowiedzmy, żeby mieszkańcy, 

 

1803 

01:59:47.000 --> 01:59:48.400 

którzy nas oglądają i Państwo. 

 

1804 

01:59:48.400 --> 01:59:53.900 

Chodzi o nazwy ulic w strefie Krężoły i jedną z ulic 

nazwaliśmy 

 

1805 

01:59:53.900 --> 01:59:55.600 

Stefana Banacha, matematyka. 

 

1806 

01:59:55.600 --> 02:00:01.500 

Wybitnego matematyka polskiego i przy tej ulicy będzie 

właśnie firma 

 

1807 

02:00:01.500 --> 02:00:03.100 

BestSecret, tak? 

 

1808 

02:00:03.100 --> 02:00:05.900 

Która będzie zatrudniać niedługo jakąś pokaźną liczbę 

naszych 

 

1809 

02:00:05.900 --> 02:00:07.700 

mieszkańców. 

 

1810 

02:00:07.700 --> 02:00:09.200 

No i będą dobrze liczyć pieniądze, tak? 

 

1811 

02:00:09.200 --> 02:00:13.700 

Analiza funkcjonalna i całkowanie, tak, 

 

1812 

02:00:13.700 --> 02:00:16.100 

podręczniki do zaawansowanej matematyki. 

 

1813 

02:00:16.100 --> 02:00:18.800 

To może nawet coś nam wyliczą mądrego. 

 

1814 

02:00:18.800 --> 02:00:20.700 

Dziękuję. 

 

1815 

02:00:20.700 --> 02:00:22.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1816 

02:00:22.200 --> 02:00:29.000 

Druk numer 578 o zmianie uchwały budżetowej Gminy 

Sulechów na 2022 rok. 

 

1817 

02:00:29.000 --> 02:00:31.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 



Strona 68 z 96 

Załącznik do Protokołu nr BR.0002.12.2022 

Z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 20 września 2022 r. 

 

 

1818 

02:00:31.500 --> 02:00:33.300 

w tym punkcie? Mamy tu autopoprawki. 

 

1819 

02:00:33.300 --> 02:00:34.700 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1820 

02:00:34.700 --> 02:00:36.600 

- Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

 

1821 

02:00:36.600 --> 02:00:39.000 

Chciałem oficjalnie zgłosić autopoprawki. 

 

1822 

02:00:39.000 --> 02:00:42.400 

O ich omówienie, co prawda już to robiliśmy podczas 

ostatnich 

 

1823 

02:00:42.400 --> 02:00:44.800 

spotkań, ale chciałbym poprosić zastępcę skarbnika, 

 

1824 

02:00:44.800 --> 02:00:46.100 

Panią Małgorzatę Bodejko. 

 

1825 

02:00:46.100 --> 02:00:47.200 

- Bardzo proszę. 

 

1826 

02:00:47.200 --> 02:00:52.200 

- Do uchwały budżetowej na 2022 rok wprowadzamy 

autopoprawki. 

 

1827 

02:00:52.200 --> 02:00:54.900 

Po stronie planu wydatków kwotę, 

 

1828 

02:00:54.900 --> 02:01:00.300 

zmniejszenie kwoty 180000 w dziale 852, 

 

1829 

02:01:00.300 --> 02:01:07.900 

rozdziale 852 19 w §6060 na zadaniu pod nazwą zakup 

samochodu 

 

1830 

02:01:07.900 --> 02:01:14.600 

do przewozu osób niepełnosprawnych oraz zmniejszenie 

w planie 

 

1831 

02:01:14.600 --> 02:01:21.700 

wydatków kwoty 578782,13 zł w dziale 921, 

 

1832 

02:01:21.700 --> 02:01:29.500 

rozdział 92109 w §6050 na zadaniu remont wraz z 

termomodernizacją 

 

1833 

02:01:29.500 --> 02:01:32.100 

budynku świetlicy wiejskiej w Krężołach. 

 

1834 

02:01:32.100 --> 02:01:37.500 

Również prosimy o zmianę w planie przychodów. 

 

1835 

02:01:37.500 --> 02:01:49.800 

Kwotę 241, zmniejszenie kwoty 241483,27 zł. To są 3 

autopoprawki. Dziękuję bardzo. 

 

1836 

02:01:49.800 --> 02:01:52.200 

- Dziękuję. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać 

głos w tym 

 

1837 

02:01:52.200 --> 02:01:53.900 

punkcie? 

 

1838 

02:01:53.900 --> 02:01:57.300 

Czy te autopoprawki Szanowni Państwo możemy 

przegłosować łącznie? 

 

1839 

02:01:57.300 --> 02:02:01.000 

Nie widzę żadnego głosu sprzeciwu, także myślę, 

 

1840 

02:02:01.000 --> 02:02:03.400 

że łącznie je przegłosujemy. 

 

1841 

02:02:03.400 --> 02:02:04.700 

Nie widzę też więcej głosów w dyskusji, 

 

1842 

02:02:04.700 --> 02:02:07.100 

zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1843 

02:02:07.100 --> 02:02:11.200 

Na początek autopoprawki, druk numer 578. 

 

1844 

02:02:11.500 --> 02:02:16.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu nad 

autopoprawkami 
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1845 

02:02:16.500 --> 02:02:18.500 

i Pana Burmistrza do druku numer 578, 

 

1846 

02:02:18.500 --> 02:02:23.000 

o których mówiła Pani Małgorzata Wodejko. 

 

1847 

02:02:23.000 --> 02:02:29.100 

Za 17 radnych. 

 

1848 

02:02:29.100 --> 02:02:30.600 

Stwierdzam, że autopoprawki zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

1849 

02:02:30.600 --> 02:02:35.300 

Zatem przejdźmy do głosowania całej uchwały wraz z 

przyjętymi 

 

1850 

02:02:35.300 --> 02:02:38.600 

autopoprawkami, druk numer 578 z autopoprawkami. 

 

1851 

02:02:39.100 --> 02:02:41.600 

Bardzo proszę o oddanie głosu na swoich urządzeniach. 

 

1852 

02:02:43.800 --> 02:02:55.700 

Za 17 radnych. 

 

1853 

02:02:55.700 --> 02:02:57.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1854 

02:02:57.500 --> 02:03:00.200 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1855 

02:03:00.200 --> 02:03:01.500 

punkt 12. 

 

1856 

02:03:01.500 --> 02:03:05.700 

Druk nr 579 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej 

 

1857 

02:03:05.700 --> 02:03:09.400 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2022-2032. 

 

1858 

02:03:10.600 --> 02:03:13.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1859 

02:03:13.600 --> 02:03:15.700 

w tym punkcie? Tu również mamy autopoprawki. 

 

1860 

02:03:15.700 --> 02:03:17.700 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1861 

02:03:17.700 --> 02:03:21.900 

- Podobnie jak poprzednio od razu poproszę Panią 

Małgorzatę. 

 

1862 

02:03:21.900 --> 02:03:31.000 

- W uchwale wieloletniej prognozy finansowej na lata 22-

32 proponujemy 

 

1863 

02:03:31.000 --> 02:03:35.900 

zmianę zadań takich jak zakup samochodu do przewozu 

osób 

 

1864 

02:03:35.900 --> 02:03:38.800 

niepełnosprawnych w wartości 180000. 

 

1865 

02:03:39.000 --> 02:03:43.000 

I jest to przesunięcie tego zadania na rok 2003, 

 

1866 

02:03:43.800 --> 02:03:46.500 

23. 

 

1867 

02:03:46.500 --> 02:03:53.000 

Oraz przesunięcie także realizacji roku inwestycji. 

 

1868 

02:03:53.000 --> 02:03:57.900 

Jest to przedsięwzięcie pod nazwą remont wraz z 

termomodernizacją 

 

1869 

02:03:57.900 --> 02:04:00.200 

budynku świetlicy wiejskiej w Krążołach. 

 

1870 

02:04:00.200 --> 02:04:08.600 

I jest to również przesunięcie na rok 2023 w kwocie plan 

po zmianie 

 

1871 

02:04:08.600 --> 02:04:12.000 

1607213,87 

 

1872 
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02:04:12.000 --> 02:04:19.566 

zł. I to wszystko, dziękuję. I tu również pytanie do 

Państwa radnych czy możemy je 

 

1873 

02:04:19.566 --> 02:04:27.191 

łącznie przegłosować 2 autopoprawki? Nie widzę głosów 

protestu, zatem przegłosujemy 

 

1874 

02:04:27.191 --> 02:04:31.247 

je łącznie. Nie widzę również zgłoszeń do dyskusji, zatem 

przejdźmy do głosowania 

 

1875 

02:04:31.247 --> 02:04:38.350 

autopoprawki do druku nr 579. Bardzo proszę Państwa 

radnych o oddanie głosu nad 

 

1876 

02:04:38.350 --> 02:04:47.200 

autopoprawkami, które były przed chwilą zgłoszone. Coś 

nam tutaj hałasuje, nie? 

 

1877 

02:04:47.200 --> 02:04:50.100 

Głośniki coś czy? 

 

1878 

02:04:50.100 --> 02:04:57.700 

Panie Miłoszu, bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

1879 

02:04:57.700 --> 02:04:59.400 

Za 17 radnych. 

 

1880 

02:04:59.400 --> 02:05:01.500 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1881 

02:05:01.500 --> 02:05:05.900 

Przejdźmy do głosowania druku nr 579 w całości z 

przyjętymi 

 

1882 

02:05:05.900 --> 02:05:07.600 

autopoprawkami. 

 

1883 

02:05:07.600 --> 02:05:10.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1884 

02:05:10.100 --> 02:05:27.200 

Za 

 

1885 

02:05:27.200 --> 02:05:28.600 

17 radnych. 

 

1886 

02:05:28.600 --> 02:05:29.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1887 

02:05:29.800 --> 02:05:31.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1888 

02:05:31.400 --> 02:05:36.400 

punkt 13, druk numer 580 w sprawie projektu uchwały o 

zmianie uchwały 

 

1889 

02:05:36.400 --> 02:05:39.300 

w sprawie regulaminu przyznawania dodatków i innych 

elementów 

 

1890 

02:05:39.300 --> 02:05:43.000 

wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych 

 

1891 

02:05:43.000 --> 02:05:45.000 

prowadzonych przez Gminę Sulechów. 

 

1892 

02:05:45.000 --> 02:05:46.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrza, 

 

1893 

02:05:46.600 --> 02:05:49.400 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

1894 

02:05:49.400 --> 02:05:50.600 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1895 

02:05:50.600 --> 02:05:52.200 

Jest? 

 

1896 

02:05:52.200 --> 02:05:56.100 

Mi się nie wyświetla? 

 

1897 

02:05:56.100 --> 02:05:57.700 

Nie ma. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1898 

02:05:57.700 --> 02:06:00.000 

Druk numer 580. 

 

1899 
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02:06:00.500 --> 02:06:04.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1900 

02:06:04.800 --> 02:06:17.400 

Panie Piotrze, Pani Elżbieto, Panie Stanisławie. 

 

1901 

02:06:17.400 --> 02:06:18.800 

Pobudka. 

 

1902 

02:06:18.800 --> 02:06:22.900 

Za 17 radnych. 

 

1903 

02:06:22.900 --> 02:06:24.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1904 

02:06:24.900 --> 02:06:27.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1905 

02:06:27.100 --> 02:06:34.500 

druk numer 500, punkt 14, druk numer 581 w sprawie 

sposobu 

 

1906 

02:06:34.500 --> 02:06:36.100 

załatwienia petycji. 

 

1907 

02:06:36.100 --> 02:06:38.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1908 

02:06:38.500 --> 02:06:41.300 

w tym punkcie? 

 

1909 

02:06:41.300 --> 02:06:42.500 

Nie widzę. Zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1910 

02:06:43.700 --> 02:06:46.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1911 

02:07:02.900 --> 02:07:07.400 

Za 17 radnych. 

 

1912 

02:07:07.400 --> 02:07:09.000 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1913 

02:07:09.000 --> 02:07:11.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1914 

02:07:11.900 --> 02:07:13.100 

Punkt 15. 

 

1915 

02:07:13.100 --> 02:07:16.200 

Druk numer 582 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

1916 

02:07:16.200 --> 02:07:19.100 

Bardzo proszę. 

 

1917 

02:07:19.100 --> 02:07:22.600 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

1918 

02:07:22.600 --> 02:07:23.900 

w tym punkcie? 

 

1919 

02:07:23.900 --> 02:07:25.600 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

1920 

02:07:25.600 --> 02:07:29.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

1921 

02:07:29.400 --> 02:07:37.200 

Pani Krystyno. 

 

1922 

02:07:37.200 --> 02:07:40.900 

Za 17 radnych. 

 

1923 

02:07:40.900 --> 02:07:42.400 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

1924 

02:07:42.400 --> 02:07:45.100 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1925 

02:07:45.100 --> 02:07:46.400 

punkt 16. 

 

1926 

02:07:46.400 --> 02:07:47.900 

Druk nr 583. 

 

1927 
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02:07:47.900 --> 02:07:51.800 

Deklaracji A w sprawie poparcia stanowiska Związku Gmin 

Śląska 

 

1928 

02:07:51.800 --> 02:07:55.300 

Opolskiego podjętego przez Zgromadzenie Związku Gmin 

Śląska 

 

1929 

02:07:55.300 --> 02:08:01.700 

Opolskiego w Opolu w dniu 24 sierpnia 2022 roku wobec 

ogromnych cen 

 

1930 

02:08:01.700 --> 02:08:04.800 

za energię elektryczną dla miast, gmin i instytucji 

komunalnych, 

 

1931 

02:08:04.800 --> 02:08:08.500 

które zostały w ofertach przetargowych zaproponowane 

przez państwowe 

 

1932 

02:08:08.500 --> 02:08:12.300 

koncerny energetyczne. 

 

1933 

02:08:12.300 --> 02:08:13.800 

Panie Bartku, możemy tą deklarację otworzyć? Jak 

Państwo sobie 

 

1934 

02:08:13.800 --> 02:08:21.500 

zobaczycie, w tej deklaracji brakuje w §3 komu tą 

deklarację chcemy 

 

1935 

02:08:21.500 --> 02:08:26.400 

przekazać. I tutaj bym chciał, żebyście ewentualnie 

zaproponowali. 

 

1936 

02:08:26.400 --> 02:08:33.100 

Ja tutaj ze Zbyszkiem, żeśmy się zastanawiali i proponuję 

poddać 

 

1937 

02:08:33.100 --> 02:08:35.000 

pod dyskusję wpisanie takich osób. 

 

1938 

02:08:35.000 --> 02:08:37.800 

Prezesa Rady Ministrów w podpunkcie pierwszym. 

 

1939 

02:08:37.800 --> 02:08:42.200 

W podpunkcie drugim Ministra Aktywów Państwowych. 

 

1940 

02:08:42.200 --> 02:08:45.500 

Apelujemy, żeby te spółki państwowe, 

 

1941 

02:08:45.500 --> 02:08:50.000 

tak, czyli Ministra Klimatu i Ochrony Środowiska 3, 

 

1942 

02:08:51.700 --> 02:08:54.800 

Urzędu Regulacji Energetyki 4. 

 

1943 

02:08:54.800 --> 02:08:57.900 

No i 5, Związek Gmin Śląska Opolskiego, 

 

1944 

02:08:57.900 --> 02:08:59.800 

informacyjnie. 

 

1945 

02:08:59.800 --> 02:09:05.000 

Prezesa Urzędu Regulacji Energetyki, tak może być lepiej. 

 

1946 

02:09:05.000 --> 02:09:06.600 

Tak jest. 

 

1947 

02:09:06.600 --> 02:09:10.800 

Słuszna uwaga. 

 

1948 

02:09:10.800 --> 02:09:13.200 

Do związku nie? 

 

1949 

02:09:13.200 --> 02:09:14.300 

Automatycznie wyślemy czy Pani Mecenas? 

 

1950 

02:09:14.300 --> 02:09:16.100 

- Panie Przewodniczący, jeżeli można. 

 

1951 

02:09:16.100 --> 02:09:18.400 

Związek apelował o podjęcie działań, 

 

1952 

02:09:18.400 --> 02:09:20.300 

zajęcia stanowiska i poparcie. Więc myślę [niesłyszalne]. 

 

1953 

02:09:20.300 --> 02:09:22.400 

- Więc nie ma sensu do związku, tak? Dobrze. 

[niesłyszalne], dobrze. 

 

1954 
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02:09:22.400 --> 02:09:28.700 

- Natomiast tutaj kierujemy do [niesłyszalne]. 

 

1955 

02:09:28.700 --> 02:09:30.200 

- Dobrze. Przyjmuję tą uwagę. 

 

1956 

02:09:30.200 --> 02:09:32.300 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych ma jakieś uwagi? 

 

1957 

02:09:32.300 --> 02:09:37.300 

Pan radny Sebastian Różycki. 

 

1958 

02:09:37.300 --> 02:09:42.300 

- Ja tylko chciałem nadmienić, że burmistrz wspominał o 

tym, 

 

1959 

02:09:42.300 --> 02:09:47.300 

że i tak rząd podjął działania, że kwotę 3 milionów złotych 

przekaże 

 

1960 

02:09:47.500 --> 02:09:50.700 

na budżety gminy, na pokrycie między innymi tych 

wydatków. 

 

1961 

02:09:50.700 --> 02:09:53.900 

Tylko w tej kwestii chciałem zabrać głos. 

 

1962 

02:09:53.900 --> 02:10:00.200 

Natomiast, jeżeli inicjatorem jest w mojej ocenie Związek 

Gmin 

 

1963 

02:10:00.200 --> 02:10:05.100 

Śląsko-Opolskiego i zgromadzenie Związku Gmin, 

 

1964 

02:10:05.100 --> 02:10:09.200 

no to po prostu oni chcieli, żebyśmy tylko ewentualnie 

wyrazili swoją 

 

1965 

02:10:09.200 --> 02:10:11.000 

wolę jako radni i tyle. 

 

1966 

02:10:11.500 --> 02:10:14.300 

Oni chyba są wtedy kompetentni, jeżeli jesteśmy 

oczywiście członkami 

 

1967 

02:10:14.300 --> 02:10:17.300 

tych gmin, że oni podejmą działania komu złożą to, no. 

 

1968 

02:10:17.300 --> 02:10:22.100 

- Dziękuję. 

 

1969 

02:10:22.100 --> 02:10:24.500 

Pan radny Zbigniew Trompa ad vocem. Bardzo proszę. 

 

1970 

02:10:24.500 --> 02:10:31.100 

- Tylko do tego głosu to powiem, że ta dotacja w 

wysokości 3000 zł 

 

1971 

02:10:31.100 --> 02:10:36.500 

na zakup opału, no to jakby niespecjalnie wypełnia sens. 

 

1972 

02:10:36.500 --> 02:10:38.300 

- Mówimy o 3 milionach złotych dla gminy. 

 

1973 

02:10:39.600 --> 02:10:41.100 

- To chodzi o to co radny mówi, tak? 

 

1974 

02:10:41.100 --> 02:10:44.900 

Że te 3000000 zł, którą mamy otrzymać jakby na, 

 

1975 

02:10:44.900 --> 02:10:48.900 

do końca roku to jest jakby co innego, 

 

1976 

02:10:48.900 --> 02:10:51.500 

nie? 

 

1977 

02:10:51.500 --> 02:10:52.600 

Ale pamiętajcie. 

 

1978 

02:10:52.600 --> 02:10:53.800 

Pytanie czy to pokryje i tak dalej. 

 

1979 

02:10:53.800 --> 02:10:55.900 

No Pan radny Wojciech Szefner, bardzo proszę. 

 

1980 

02:10:55.900 --> 02:11:00.100 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, 

 

1981 

02:11:00.100 --> 02:11:01.200 

Szanowni Goście. 
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1982 

02:11:01.200 --> 02:11:03.500 

Ja powtórzę to co mówiłem na komisji. 

 

1983 

02:11:03.500 --> 02:11:06.300 

Ja oczywiście jestem za tym, jeżeli mamy poprzeć 

oczywiście. 

 

1984 

02:11:06.300 --> 02:11:09.200 

Natomiast chciałbym, żebyśmy się wspólnie być może 

zastanowili jako 

 

1985 

02:11:09.200 --> 02:11:12.700 

radni sulechowscy, bo brakuje mi tutaj jednego istotnego 

elementu, 

 

1986 

02:11:12.700 --> 02:11:16.200 

czyli grupy przedsiębiorstw nieujętych w tym apelu. 

 

1987 

02:11:16.200 --> 02:11:21.900 

A ta grupa też bardzo mocno w tej chwili odczuwa 

również te podwyżki 

 

1988 

02:11:21.900 --> 02:11:25.600 

i nie wiem czy nie powinni, znaczy taka moja prośba. 

 

1989 

02:11:25.600 --> 02:11:27.600 

Może byśmy wspólnie, niekoniecznie dzisiaj, 

 

1990 

02:11:27.600 --> 02:11:29.400 

bo tutaj akurat nie jest zawarty ten zapis, 

 

1991 

02:11:29.600 --> 02:11:31.900 

podyskutowali i podnieśli apel Rady Miejskiej w 

Sulechowie 

 

1992 

02:11:31.900 --> 02:11:33.900 

uwzględniał również przedsiębiorstw, tak? Dziękuję 

bardzo. 

 

1993 

02:11:33.900 --> 02:11:36.200 

- Słuszna uwaga. 

 

1994 

02:11:36.200 --> 02:11:38.200 

Przedsiębiorstwa, to chyba nie ma na razie pomysłu 

 

1995 

02:11:38.200 --> 02:11:40.200 

na dotacje dla przedsiębiorstw w tym aspekcie. 

 

1996 

02:11:40.200 --> 02:11:44.100 

Pan Burmistrz się, Pan Piotr Miszkiewicz wniosek 

formalny i Pan 

 

1997 

02:11:44.100 --> 02:11:46.300 

Burmistrz jeszcze, tak? 

 

1998 

02:11:46.300 --> 02:11:47.700 

Pan Burmistrz pierwszy, tak? 

 

1999 

02:11:47.700 --> 02:11:56.500 

Panie Burmistrzu, bardzo proszę. Panie Burmistrzu? 

 

2000 

02:11:56.500 --> 02:12:06.400 

- To znaczy ja nie wiem Szanowni Państwo czy powtarzać 

w całości to co 

 

2001 

02:12:06.400 --> 02:12:07.600 

mówiłem też podczas komisji. 

 

2002 

02:12:07.600 --> 02:12:11.000 

Zakładamy, że również na poziomie konwentu gmin, 

 

2003 

02:12:11.000 --> 02:12:14.300 

województwa, zrzeszenia wójtów i burmistrzów gmin 

 

2004 

02:12:14.300 --> 02:12:18.300 

województwa lubuskiego taki apel też w tym kontekście 

zostanie 

 

2005 

02:12:18.400 --> 02:12:22.600 

wyartykułowany. No wszyscy dostrzegamy to co się w 

tym zakresie 

 

2006 

02:12:22.600 --> 02:12:23.700 

dzieje. Wydaje mi się, że ten wniosek, 

 

2007 

02:12:23.700 --> 02:12:26.400 

który przed chwileczką został wyrażony przez Pana 

Wojciecha Szefnera, 

 

2008 

02:12:26.400 --> 02:12:28.900 

no też ma jak gdyby sens. 
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2009 

02:12:28.900 --> 02:12:31.300 

No to jest być może kwestia czy w jednym dokumencie, 

 

2010 

02:12:32.500 --> 02:12:34.300 

czy w kolejnym. 

 

2011 

02:12:34.300 --> 02:12:37.300 

Może lepiej nawet w jednym, ale to pozostawiam 

Państwu, 

 

2012 

02:12:37.300 --> 02:12:41.300 

bo to przecież chyba, tutaj akurat chyba czas nie ma 

większego 

 

2013 

02:12:41.300 --> 02:12:44.600 

znaczenia w tym momencie poza tym co się już dzieje. 

 

2014 

02:12:44.600 --> 02:12:50.000 

No to nie wiem, myślę, że to też nie jest jakieś 

skomplikowane nawet, 

 

2015 

02:12:50.000 --> 02:12:51.800 

żeby jedno zdanie tutaj dodać. 

 

2016 

02:12:51.800 --> 02:12:55.700 

Gdyby to miało być 5 minut przerwy to, 

ale to ja nie mogę proponować Państwu przerwy. 

 

2017 

02:12:56.100 --> 02:12:59.000 

- Albo możemy sami swój apel przyjąć niezależnie od 

tego, 

 

2018 

02:12:59.000 --> 02:13:01.600 

tej deklaracji, także jedno drugiego nie wyklucza. 

 

2019 

02:13:02.700 --> 02:13:06.600 

Wniosek formalny, Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

2020 

02:13:06.600 --> 02:13:12.200 

- Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

2021 

02:13:12.200 --> 02:13:16.300 

W związku z tym jakie wątpliwości pojawiły się, 

 

2022 

02:13:16.300 --> 02:13:20.100 

które wyartykułowali moi przedmówcy. 

 

2023 

02:13:20.100 --> 02:13:27.500 

Uważam, że ten apel czy deklaracja Związku Gmin, do 

którego i tak 

 

2024 

02:13:27.500 --> 02:13:30.000 

nie należymy ma pewien kontekst polityczny. 

 

2025 

02:13:30.000 --> 02:13:33.800 

Więc mój wniosek formalny dotyczy wykreślenia go i nie 

procedowania 

 

2026 

02:13:33.800 --> 02:13:38.200 

dzisiaj. Ewentualnie dopracujmy go tak jak powiedział 

radny Szefner. 

 

2027 

02:13:38.200 --> 02:13:40.700 

Nie są ujęci chyba przede wszystkim przedsiębiorcy, 

 

2028 

02:13:40.700 --> 02:13:44.200 

którzy najbardziej gdzieś tam odczuwają podwyżki. 

 

2029 

02:13:44.200 --> 02:13:46.600 

Zatem dopracujmy go i na przyszły miesiąc, 

 

2030 

02:13:46.600 --> 02:13:47.900 

dlaczego nie. 

 

2031 

02:13:47.900 --> 02:13:50.500 

- To co, jaka jest decyzja? 

 

2032 

02:13:50.500 --> 02:13:56.200 

To co, Pan radny Wojciech Szefner wspólnie z Panem 

radnym Piotrem 

 

2033 

02:13:56.200 --> 02:13:59.200 

Miszkiewiczem nam zaproponują projekt apelu, 

 

2034 

02:13:59.200 --> 02:14:01.300 

co? 

 

2035 

02:14:01.300 --> 02:14:02.500 

Ale mówię, że teraz jakbyśmy mieli przyjąć swój. 
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2036 

02:14:02.700 --> 02:14:06.900 

Pan radny Jan Rerus. 

 

2037 

02:14:06.900 --> 02:14:08.600 

Nie no wniosek jest, żeby to wycofać. 

 

2038 

02:14:08.600 --> 02:14:10.000 

Pan radny Jan Rerus się zgłasza. 

 

2039 

02:14:10.000 --> 02:14:14.400 

Bardzo proszę. Jak chcecie, no. 

 

2040 

02:14:14.400 --> 02:14:15.800 

- Dziękuję bardzo. 

 

2041 

02:14:15.800 --> 02:14:19.300 

Dziękuję bardzo. 

 

2042 

02:14:20.000 --> 02:14:24.300 

Oczywiście, jeżeli chodzi o przedsiębiorców to oni mają 

swoje 

 

2043 

02:14:24.300 --> 02:14:28.300 

zrzeszenia i mogą taki apel wystawić. 

 

2044 

02:14:28.300 --> 02:14:33.500 

Niekoniecznie my za nich, bo tutaj dopisać zdanie to nie 

jest żaden 

 

2045 

02:14:33.500 --> 02:14:36.500 

problem. Ale czy my możemy za nich, czy oni chcą w 

ogóle wystawić? 

 

2046 

02:14:36.500 --> 02:14:38.600 

Nie możemy powiedzieć, że my za nich wystawiamy. 

Może oni nie chcą 

 

2047 

02:14:39.400 --> 02:14:41.100 

takiego czegoś, może im jest dobrze. 

 

2048 

02:14:41.100 --> 02:14:43.900 

Oczywiście mówię w cudzysłowie, bo wszyscy są 

obciążeni tymi 

 

2049 

02:14:43.900 --> 02:14:46.100 

kosztami. 

 

2050 

02:14:46.100 --> 02:14:51.600 

Jest niestety różnica czy pada jeden wniosek, czy 

kilkadziesiąt 

 

2051 

02:14:51.600 --> 02:14:55.900 

wniosków wpada do, na biurko premiera, 

 

2052 

02:14:55.900 --> 02:14:58.200 

czy jakiegoś ministra? 

 

2053 

02:14:58.200 --> 02:15:01.200 

Jeżeli podpiszą się wszyscy na jednym wniosku, 

 

2054 

02:15:01.200 --> 02:15:05.900 

no to gdzieś z dużym prawdopodobieństwem wyląduje na 

dnie szuflady. 

 

2055 

02:15:05.900 --> 02:15:08.100 

Ale, jeżeli będzie sterta wniosków, 

 

2056 

02:15:08.100 --> 02:15:09.700 

to nie wyląduje na dnie szuflady. 

 

2057 

02:15:09.700 --> 02:15:15.500 

Jakoś będzie odbiór taki, że jest to potrzebne. 

 

2058 

02:15:15.500 --> 02:15:19.200 

Jeżeli na przykład 100 mieszkańców się podpisze pod 1 

wnioskiem czy tam 

 

2059 

02:15:19.200 --> 02:15:20.700 

100 milionów, to będzie jeden wniosek. 

 

2060 

02:15:20.700 --> 02:15:25.500 

Ale jak wpłynie każdego wniosku po jednym to będzie 

100 milionów 

 

2061 

02:15:25.500 --> 02:15:27.300 

papierów i tego nie pominą. 

 

2062 

02:15:27.300 --> 02:15:29.200 

A ten pominą. W związku z tym ja uważam, 

 

2063 
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02:15:29.200 --> 02:15:31.100 

że przedsiębiorcy mają swoje. 

 

2064 

02:15:31.100 --> 02:15:32.800 

Możemy przedsiębiorców też poprzeć, 

 

2065 

02:15:32.800 --> 02:15:33.900 

jeżeli przygotują. 

 

2066 

02:15:33.900 --> 02:15:36.300 

Jeżeli takie coś przygotują i złożą dodatkowy wniosek. 

 

2067 

02:15:36.300 --> 02:15:40.000 

A my swój wniosek poparciem powinniśmy złożyć 

dlatego, 

 

2068 

02:15:40.000 --> 02:15:47.000 

że sytuacja na rynku energetycznym jako całościowym w 

stosunku 

 

2069 

02:15:47.000 --> 02:15:51.900 

do odbiorców i zarówno osób fizycznych, jak i prawnych 

jest już 

 

2070 

02:15:51.900 --> 02:15:53.100 

bardzo ciężka. 

 

2071 

02:15:53.100 --> 02:15:56.900 

A wiemy, że w czwartym kwartale będzie jeszcze cięższa i 

to dużo 

 

2072 

02:15:56.900 --> 02:15:59.700 

cięższa. I być może od następnego roku będzie cięższa, 

gdzie VAT nam 

 

2073 

02:15:59.800 --> 02:16:03.600 

zresztą może wrócić do 23%, gdzie mamy teraz na 

przykład za energię 

 

2074 

02:16:03.600 --> 02:16:07.300 

elektryczną 5%, również mamy za gaz obniżony. 

 

2075 

02:16:07.300 --> 02:16:13.200 

Mamy zapowiedzi Pana Premiera, że podwyżki będą tylko 

do 40%. 

 

2076 

02:16:13.500 --> 02:16:21.200 

Ale już w tym roku podwyżki energię cieplną Eko dało od 

46 do 96% 

 

2077 

02:16:21.200 --> 02:16:22.400 

bez słów Pana Premiera. 

 

2078 

02:16:22.400 --> 02:16:24.200 

Czyli jeszcze teraz mogą dołożyć 40%, 

 

2079 

02:16:24.500 --> 02:16:30.700 

co będzie skutkowało dla ludzi podwyżką w stosunku do 

roku 2021 o około 

 

2080 

02:16:30.700 --> 02:16:33.400 

120 do 150% za ciepło tylko. 

 

2081 

02:16:33.400 --> 02:16:37.400 

W związku z tym każdy, każde słowo poparcia z tym, 

 

2082 

02:16:37.400 --> 02:16:41.500 

żeby coś zrobiono, żeby dofinansowywano jest bardzo 

istotne. 

 

2083 

02:16:41.500 --> 02:16:45.400 

No przecież też muszą Państwo zauważyć co 

wprowadzono. 

 

2084 

02:16:45.400 --> 02:16:48.800 

Rząd, sejm stara się coś prowadzić. 

 

2085 

02:16:48.800 --> 02:16:52.400 

Dali 3000 na dopłatę węglową ludziom. 

 

2086 

02:16:52.400 --> 02:16:57.600 

Na dodatek węglowy, który jest kontrowersyjny pod 

względem tego komu 

 

2087 

02:16:57.600 --> 02:17:01.500 

należy się ten dodatek i Pan Burmistrz tutaj ma na pewno 

ból 

 

2088 

02:17:01.500 --> 02:17:04.800 

głowy czy może komuś dać, jak to dać? 

 

2089 

02:17:04.800 --> 02:17:06.700 
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Ale myślę, że jakoś z tego wyjdzie. 

 

2090 

02:17:06.700 --> 02:17:09.100 

W każdym bądź razie poza ustawę nie może wychodzić, 

 

2091 

02:17:09.100 --> 02:17:10.500 

nie może tego interpretować. 

 

2092 

02:17:10.500 --> 02:17:12.200 

Prawdopodobnie będzie musiał dać. 

 

2093 

02:17:12.200 --> 02:17:14.500 

Chociaż tam jest ograniczona kwota ile można dać. 

 

2094 

02:17:14.500 --> 02:17:19.300 

Później wprowadzono na przykład na LPG gaz 500 zł dla 

ludzi. 

 

2095 

02:17:19.300 --> 02:17:23.100 

Dlaczego wprowadzono jak gaz wzrósł na przykład, 

 

2096 

02:17:23.100 --> 02:17:27.300 

na początku roku później to zmieniono w granicach 400-

500% wzrósł, 

 

2097 

02:17:27.300 --> 02:17:28.400 

jeżeli chodzi o ciepło. 

 

2098 

02:17:28.400 --> 02:17:32.300 

Później to oczywiście zmieniono trochę różnymi ruchami 

również rządu, 

 

2099 

02:17:32.300 --> 02:17:35.700 

ale nie ukrywajmy, ten wzrost jest. 

 

2100 

02:17:35.700 --> 02:17:40.600 

Proszę Państwa, na pewno wiecie, że za podgrzanie wody 

w Sulechowie 

 

2101 

02:17:40.600 --> 02:17:45.100 

cenę teraz trzeba zapłacić od 35 do 60 zł za metr 

sześcienny. 

 

2102 

02:17:45.100 --> 02:17:46.400 

To jest ogromna kwota. 

 

2103 

02:17:47.500 --> 02:17:53.700 

A na początku roku wychodziło do 120 zł za m3, nie? 

 

2104 

02:17:53.700 --> 02:17:58.700 

Za metr kwadratowy zaliczki na centralne ogrzewanie to 

wychodzi 

 

2105 

02:17:58.700 --> 02:18:02.200 

od 2,70 do 8 zł, wychodzi. 

 

2106 

02:18:02.500 --> 02:18:03.600 

Różnie, zależy już od wspólnoty mieszkaniowej. 

 

2107 

02:18:03.600 --> 02:18:11.100 

Także każdy głos, przepraszam, każdy głos poparcia jest 

bardzo 

 

2108 

02:18:11.100 --> 02:18:12.400 

istotny. 

 

2109 

02:18:12.400 --> 02:18:15.200 

W związku z tym apeluję, żeby przyjąć poparcie. 

 

2110 

02:18:15.200 --> 02:18:17.800 

Tu głosować, przyjąć. 

 

2111 

02:18:17.800 --> 02:18:20.200 

A jeżeli przedsiębiorcy też będą chcieli, 

 

2112 

02:18:20.200 --> 02:18:23.600 

też możemy ich poprzeć jak najbardziej. Dziękuję. 

 

2113 

02:18:23.600 --> 02:18:26.100 

- Dziękuję. 

 

2114 

02:18:26.100 --> 02:18:28.200 

Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chce zabrać głos? 

 

2115 

02:18:28.200 --> 02:18:33.100 

Wniosek jest Pana radnego Piotra Miszkiewicza o to, 

 

2116 

02:18:33.100 --> 02:18:36.200 

żeby to wycofać, usunąć z [niesłyszalne], no ja wiem 

Panie 
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2117 

02:18:36.200 --> 02:18:37.900 

Przemysławie. 

 

2118 

02:18:37.900 --> 02:18:42.600 

No to ja wszystko wiem, ale ja wiem. 

 

2119 

02:18:42.600 --> 02:18:45.000 

Tylko pytam się na razie o głosy. 

 

2120 

02:18:45.000 --> 02:18:49.900 

Nie ma więcej głosów w dyskusji, zatem mamy wniosek 

najdalej idący 

 

2121 

02:18:49.900 --> 02:18:53.500 

Pana radnego piotra Miszkiewicza o wycofanie. 

 

2122 

02:18:53.500 --> 02:18:56.900 

Jak to było? 

 

2123 

02:18:56.900 --> 02:19:01.900 

Nieprocedowanie Pani Mecenas, czyli usunięcie tego 

punktu z porządku obrad. Nie no. 

 

2124 

02:19:02.500 --> 02:19:04.600 

- Czyli zmianę porządku, tak? Wycofanie i zmianę 

porządku? 

 

2125 

02:19:04.600 --> 02:19:07.600 

- Tak to będzie, tak? 

 

2126 

02:19:07.600 --> 02:19:09.500 

Wycofanie tego punktu z porządku obrad, 

 

2127 

02:19:09.500 --> 02:19:10.800 

tak będzie chyba najrozsądniej. 

 

2128 

02:19:10.800 --> 02:19:12.500 

Tak? Panie Piotrze, może być? 

 

2129 

02:19:12.500 --> 02:19:14.500 

Potwierdza Pan, tak? 

 

2130 

02:19:14.500 --> 02:19:15.900 

Dobrze. 

 

2131 

02:19:15.900 --> 02:19:18.400 

Czyli ad vocem Pan rady Jan Rerus. Bardzo proszę. 

 

2132 

02:19:18.400 --> 02:19:20.200 

- No to ja mam pytanie tylko formalne, 

 

2133 

02:19:20.200 --> 02:19:23.800 

bo [niesłyszalne], jeżeli zaczęliśmy nad czymś 

procedować, 

 

2134 

02:19:23.800 --> 02:19:25.200 

nad jakimś projektem uchwały. 

 

2135 

02:19:25.200 --> 02:19:27.700 

To jak możemy zmienić porządek obrad wyrzucając to? 

 

2136 

02:19:29.300 --> 02:19:31.200 

Jedynie co możemy głosować przeciw temu, 

 

2137 

02:19:31.200 --> 02:19:34.200 

ale wycofanie przy rozpoczęciu procedowania. 

 

2138 

02:19:34.200 --> 02:19:36.500 

A ja nie wiem czy to jest dobrze. 

 

2139 

02:19:36.500 --> 02:19:41.500 

- To poprosimy Panią Mecenas, no bo Pan radny Jan 

Rerus ma w pewnym 

 

2140 

02:19:41.500 --> 02:19:44.900 

sensie rację. My już jesteśmy w tym punkcie i usunięcie 

tego punktu 

 

2141 

02:19:44.900 --> 02:19:48.400 

jest jakby. 

 

2142 

02:19:48.400 --> 02:19:51.200 

No, ale może być wniosek o nie głosowanie, tak? Czy 

jakoś? 

 

2143 

02:19:51.400 --> 02:19:52.500 

- Już otwieram ustawę. 

 

2144 

02:19:52.500 --> 02:19:54.500 

- Dobrze. 
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2145 

02:19:54.500 --> 02:19:55.700 

To może zróbmy 5 minut przerwy. 

 

2146 

02:19:55.700 --> 02:19:57.200 

Ale nie? 

 

2147 

02:19:57.200 --> 02:20:02.100 

Może nie chcecie tego głosować to przyjmiemy swoje. 

 

2148 

02:20:18.900 --> 02:20:24.800 

Już mówiłeś, nie?  

 

2149 

02:20:57.800 --> 02:20:59.600 

Bardzo proszę Pani Mecenas. 

 

2150 

02:20:59.600 --> 02:21:05.300 

- Panie Przewodniczący, zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o 

samorządzie 

 

2151 

02:21:05.300 --> 02:21:08.100 

gminnym Rada Gminy może wprowadzić zmiany w 

porządku bezwzględną 

 

2152 

02:21:08.100 --> 02:21:09.600 

większością głosów ustawowego składu rady. 

 

2153 

02:21:09.800 --> 02:21:12.300 

Tutaj nie ma dodatkowego ograniczenia. 

 

2154 

02:21:12.300 --> 02:21:16.500 

Państwo nie zaczęliście, 

nie rozpoczęliście głosowania, nad tym trwa tylko 

dyskusja. 

 

2155 

02:21:16.500 --> 02:21:20.900 

- Czyli może być według Pani Mecenas zmiana usunięcia z 

tego punktu 

 

2156 

02:21:20.900 --> 02:21:22.400 

z porządku obrad. 

 

2157 

02:21:22.400 --> 02:21:27.100 

Bez względu 11, tak. 

 

2158 

02:21:27.100 --> 02:21:31.400 

Szanowni Państwo, przejdźmy do głosowania. 

 

2159 

02:21:31.400 --> 02:21:37.700 

Wniosek Pana radnego Piotra Miszkiewicza o usunięcie 

punktu 9.16, 

 

2160 

02:21:37.700 --> 02:21:41.800 

czyli druk nr 583 z porządku obrad, 

 

2161 

02:21:41.800 --> 02:21:45.500 

tak? 

 

2162 

02:21:45.500 --> 02:21:50.400 

Panie Marku. 

 

2163 

02:21:50.400 --> 02:21:53.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu jak już 

tylko to będzie możliwe. 

 

2164 

02:22:39.300 --> 02:22:40.800 

Panie Piotrze? 

 

2165 

02:22:40.800 --> 02:22:42.900 

Jest tam zapisane. Czy to jest poprawnie według Pana? 

 

2166 

02:22:42.900 --> 02:22:44.400 

Dobrze. 

 

2167 

02:22:44.400 --> 02:22:48.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2168 

02:22:48.100 --> 02:22:50.400 

Przypominam, że tutaj musi być 11 radnych, tak? 

 

2169 

02:22:50.400 --> 02:22:54.200 

Bezwzględna większość, żeby usunąć z porządku obrad. 

 

2170 

02:22:54.200 --> 02:22:59.600 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. 

 

2171 

02:22:59.600 --> 02:23:01.300 

Pani Elżbieto, jeszcze Pani. 

 

2172 
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02:23:01.300 --> 02:23:02.600 

Mam tutaj. 

 

2173 

02:23:02.600 --> 02:23:06.300 

Za ośmiu radnych, przeciw 7, dwóch radnych się 

wstrzymało. 

 

2174 

02:23:08.000 --> 02:23:11.400 

Czyli nie usunęliśmy z porządku obrad Pani Mecenas, nie? 

 

2175 

02:23:11.400 --> 02:23:13.300 

- Nie Panie Przewodniczący. 

 

2176 

02:23:13.300 --> 02:23:14.500 

- Nie usunęliśmy. 

 

2177 

02:23:14.500 --> 02:23:17.500 

- Czyli poddajemy pod głosowanie. 

 

2178 

02:23:17.500 --> 02:23:23.100 

Tak, czyli idziemy dalej. 2. zmiana do tej uchwały była 

taka, 

 

2179 

02:23:23.100 --> 02:23:24.400 

którą ja zaproponowałem. 

 

2180 

02:23:24.400 --> 02:23:30.500 

Czyli chodziło o §3 komu ta deklaracja zostanie 

przekazana. 

 

2181 

02:23:30.500 --> 02:23:32.800 

Tak? Więc proponuję jeszcze raz, 

 

2182 

02:23:32.800 --> 02:23:34.800 

żeby tutaj już wpisać, jeżeli byśmy mieli przyjąć, 

 

2183 

02:23:34.800 --> 02:23:35.900 

żeby to miało ręce i nogi. 

 

2184 

02:23:35.900 --> 02:23:37.500 

Paragraf, tak? 

 

2185 

02:23:39.500 --> 02:23:42.400 

Dopisanie, znaczy to będziemy głosować. 

 

2186 

02:23:42.400 --> 02:23:44.500 

No, bo przegłosowaliśmy bez tego, 

 

2187 

02:23:44.500 --> 02:23:49.100 

ale musimy, no, żeby to, tak. 

 

2188 

02:23:49.100 --> 02:23:53.200 

W §3, pkt 1., tak? 

 

2189 

02:23:53.200 --> 02:23:56.100 

Deklaracja przekazana zostanie punkt pierwszy i 

proponuję, 

 

2190 

02:23:56.100 --> 02:23:58.900 

żeby tu wpisać Prezesa Rady Ministrów. 

 

2191 

02:23:58.900 --> 02:24:04.500 

Punkt 2, Ministra Aktywów Państwowych. 

 

2192 

02:24:04.500 --> 02:24:08.800 

Punkt 3, Ministra Klimatu i Ochrony Środowiska. 

 

2193 

02:24:08.800 --> 02:24:14.900 

Punkt 4, Prezesa Urzędu Regulacji Energetyki i to 

wszystko. 

 

2194 

02:24:57.400 --> 02:25:09.600 

Szanowni Państwo, widzimy wszyscy zmianę w tej 

uchwale? 

 

2195 

02:25:09.600 --> 02:25:13.600 

Jest widoczne, zatem przejdźmy do głosowania. 

 

2196 

02:25:13.600 --> 02:25:20.600 

Punkt, wniosek o zmianę w druku nr 583. 

 

2197 

02:25:20.600 --> 02:25:21.700 

- To jest autopoprawka Pana Przewodniczącego. 

 

2198 

02:25:21.700 --> 02:25:25.200 

- Dobrze. 

 

2199 

02:25:25.200 --> 02:25:33.000 

Autopoprawka przewodniczącego dotycząca druku 

numer 583 §3. 
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2200 

02:25:33.000 --> 02:25:36.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2201 

02:25:39.300 --> 02:25:47.100 

Panie Bartku, proszę uruchomić głosowania, a Państwa 

radnych 

 

2202 

02:25:47.100 --> 02:25:58.500 

o oddanie głosu. 

 

2203 

02:25:58.500 --> 02:26:01.800 

Panie Wiesławie. 

 

2204 

02:26:01.800 --> 02:26:06.400 

Pan Wiesław jeszcze. 

 

2205 

02:26:06.400 --> 02:26:10.700 

Za 12 radnych, 1 radny przeciw, 4 radnych się 

wstrzymało. 

 

2206 

02:26:10.700 --> 02:26:15.900 

Stwierdzam, że wniosek został uwzględniony i 

przechodzimy 

 

2207 

02:26:15.900 --> 02:26:21.000 

do głosowania druku nr 583 wraz z przyjętymi zmianami. 

 

2208 

02:26:21.000 --> 02:26:24.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2209 

02:26:24.400 --> 02:26:27.900 

Deklaracja wraz z uzupełnionym §3. 

 

2210 

02:26:31.200 --> 02:26:34.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na 

swoich urządzeniach. 

 

2211 

02:26:38.500 --> 02:26:43.700 

Pan radny Wiesław znowu. 

 

2212 

02:26:44.500 --> 02:26:46.300 

Jest. 

 

2213 

02:26:46.300 --> 02:26:48.500 

Za 10 radnych, przeciw dwóch radnych, 

 

2214 

02:26:48.500 --> 02:26:50.200 

pięciu radnych się wstrzymało od głosu. 

 

2215 

02:26:51.100 --> 02:26:53.500 

Stwierdzam, że deklaracja została przyjęta. 

 

2216 

02:26:53.500 --> 02:26:55.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

2217 

02:26:55.000 --> 02:26:56.400 

punkt 10. 

 

2218 

02:26:56.400 --> 02:26:58.400 

Przerwa. 

 

2219 

02:26:58.400 --> 02:27:03.400 

Ile? 

 

2220 

02:27:03.400 --> 02:27:05.100 

Szanowni Państwo, ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

2221 

02:27:05.100 --> 02:27:07.500 

Jest 12.22, 12.32. 

 

2222 

02:37:07.800 --> 02:37:22.400 

Szanowni Państwo, bardzo proszę już zająć miejsce. 

 

2223 

02:37:29.500 --> 02:37:36.100 

Szanowni Państwo, wznawiam obrady LVIII zwyczajnej 

sesji Rady 

 

2224 

02:37:36.100 --> 02:37:37.800 

Miejskiej w Sulechowie VIII kadencji. 

 

2225 

02:37:37.800 --> 02:37:42.700 

Jesteśmy w punkcie zapytania sołtysów i mieszkańców 

oraz udzielenie 

 

2226 

02:37:42.700 --> 02:37:44.800 

odpowiedzi. 

 

2227 

02:37:44.800 --> 02:37:47.700 
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Czy ktoś z sołtysów lub mieszkańców chciałby zabrać głos 

w tym 

 

2228 

02:37:47.700 --> 02:37:48.800 

punkcie? Mamy pytania. 

 

2229 

02:37:52.000 --> 02:37:55.600 

Bardzo proszę, Pan radny Wiesław Kołakowski i pan jako 

sołtys. 

 

2230 

02:37:55.600 --> 02:38:02.400 

- Tak, jako sołtys, ale może niezupełnie, bo sprawa 

dotyczy nie tylko 

 

2231 

02:38:02.400 --> 02:38:05.100 

jednej wioski. 

 

2232 

02:38:05.100 --> 02:38:06.600 

Dziękujemy za ulicę. 

 

2233 

02:38:06.600 --> 02:38:08.400 

Dziękujemy za tablicę. 

 

2234 

02:38:08.400 --> 02:38:11.000 

Dostaliśmy po jednej tabliczce z nazwą ulicy. 

 

2235 

02:38:11.000 --> 02:38:13.700 

No i w większości przypadków to wystarcza. 

 

2236 

02:38:13.700 --> 02:38:17.500 

Natomiast takie ulice jak ulica Zielonogórska jest dosyć 

długa. 

 

2237 

02:38:17.500 --> 02:38:20.900 

Przydałyby się z dwóch stron czy ulica Cigacicka również. 

 

2238 

02:38:20.900 --> 02:38:25.000 

A ulica Rubinowa, tam przydałyby się trzy tabliczki, 

 

2239 

02:38:25.000 --> 02:38:31.400 

bo stoi z 1 strony i tak naprawdę to nikt nie wie z 

tutejszych. 

 

2240 

02:38:31.400 --> 02:38:34.200 

Nikt nie wie gdzie ona jest, także w miarę możliwości 

chciałbym 

 

2241 

02:38:34.200 --> 02:38:37.800 

prosić o uzupełnienie tych tablic. 

 

2242 

02:38:37.800 --> 02:38:40.400 

I ta sama sprawa dotyczy Cigacic. 

 

2243 

02:38:40.400 --> 02:38:43.500 

Tam mi zgłaszali mieszkańcy, sołtys również, 

 

2244 

02:38:43.500 --> 02:38:48.100 

że tak naprawdę to w większości, chyba w większości ulic 

są 

 

2245 

02:38:48.100 --> 02:38:49.400 

nieoznakowane. Nie ma tych tabliczek, 

 

2246 

02:38:49.400 --> 02:38:55.300 

także w miarę możliwości oczywiście chciałbym prosić o 

jakąś tam uzupełnienie. 

 

2247 

02:38:55.300 --> 02:38:56.900 

- Dziękuję. 

 

2248 

02:38:56.900 --> 02:38:58.500 

Czy ktoś jeszcze z mieszkańców może? 

 

2249 

02:38:58.500 --> 02:38:59.700 

Nie widzę. 

 

2250 

02:38:59.700 --> 02:39:01.100 

Panie Burmistrzu, odpowiemy od razu chyba, 

 

2251 

02:39:01.100 --> 02:39:02.600 

nie? Bardzo proszę. 

 

2252 

02:39:03.700 --> 02:39:09.300 

- Oczywiście w miarę możliwości finansowych Panie 

Wiesławie. 

 

2253 

02:39:09.300 --> 02:39:14.100 

No dzisiaj dużo będziemy mówić pewnie o finansach. 

 

2254 

02:39:14.100 --> 02:39:19.700 
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Wiecie przed jakimi wyzwaniami jesteśmy i na ile uda 

nam się, 

 

2255 

02:39:19.700 --> 02:39:22.000 

że tak powiem zwiększać budżet bieżący to mam 

poważne wątpliwości. 

 

2256 

02:39:22.000 --> 02:39:25.000 

Więc, ale na pewno o tym porozmawiamy. 

 

2257 

02:39:25.000 --> 02:39:26.500 

No przyznam się szczerze, ze na pewno dobrze to 

wygląda, 

 

2258 

02:39:26.500 --> 02:39:30.400 

tak? Bo miałem okazję trochę pojeździć i nawet się 

ucieszyłem. 

 

2259 

02:39:30.400 --> 02:39:34.400 

Zresztą nawiasem mówiąc taka uwaga, 

 

2260 

02:39:34.400 --> 02:39:36.600 

prośba może do Pani Marzeny. 

 

2261 

02:39:36.600 --> 02:39:39.700 

Pani Marzeno, chyba też warto by było zasygnalizować i 

poprosić 

 

2262 

02:39:39.700 --> 02:39:41.000 

o to, żeby one były szanowane? 

 

2263 

02:39:41.000 --> 02:39:45.100 

Bo z tym też bywało w historii różnie. 

 

2264 

02:39:45.100 --> 02:39:48.100 

A mamy naprawdę po raz pierwszy tak bym powiedział 

takie tabliczki 

 

2265 

02:39:48.100 --> 02:39:52.800 

bardzo wyróżniające się, ładne po prostu graficznie 

również. 

 

2266 

02:39:52.800 --> 02:39:58.400 

Tak mi się przynajmniej wydaje, więc tym bardziej, no 

popieram Pana 

 

2267 

02:39:58.400 --> 02:40:02.300 

wniosek. To jest tylko pytanie ile będziemy w stanie 

dodatkowo wyprodukować, tak? 

 

2268 

02:40:03.600 --> 02:40:05.500 

- Dziękuję. 

 

2269 

02:40:05.500 --> 02:40:08.300 

W międzyczasie Państwa radnych poprosiłem o kliknięcie 

kworum, 

 

2270 

02:40:08.300 --> 02:40:12.700 

bo zmienił nam się skład osób, które uczestniczą w sesji. 

 

2271 

02:40:12.700 --> 02:40:15.100 

Więc ustalmy go, żeby był w protokole. 

 

2272 

02:40:16.700 --> 02:40:18.100 

Panie Bartku, ilu radnych? 

 

2273 

02:40:19.300 --> 02:40:23.200 

13, tak? 

 

2274 

02:40:24.200 --> 02:40:26.500 

Dobrze. Mamy 13 radnych. 

 

2275 

02:40:26.500 --> 02:40:28.000 

Panie Burmistrzu. To jest do tego historycznego, 

 

2276 

02:40:28.000 --> 02:40:31.100 

bo zgłasza się Pan, ale to jest jakby wcześniejszy. 

 

2277 

02:40:31.100 --> 02:40:32.200 

Już nie zgłasza się, dobra. 

 

2278 

02:40:32.200 --> 02:40:34.800 

Więcej głosów w tym punkcie nie widzę, 

 

2279 

02:40:34.800 --> 02:40:36.200 

zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

2280 

02:40:36.200 --> 02:40:37.400 

Punkt 12. 

 

2281 

02:40:37.400 --> 02:40:38.600 
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Wolne wnioski i informacje oraz dyskusja. 

 

2282 

02:40:38.600 --> 02:40:41.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz chciałby 

zabrać głos 

 

2283 

02:40:41.900 --> 02:40:43.800 

w tym punkcie? Bardzo proszę Pan radny Jan Rerus. 

 

2284 

02:40:47.200 --> 02:40:48.300 

- Dziękuję bardzo. 

 

2285 

02:40:48.300 --> 02:40:49.700 

Ja mam dwa pytania. 

 

2286 

02:40:49.700 --> 02:40:52.900 

Właściwie jedno pytanie do Pana Burmistrza. 

 

2287 

02:40:54.000 --> 02:40:57.000 

Kiedyś złożyłem interpelację. 

 

2288 

02:40:57.000 --> 02:41:02.100 

Nie wiem dwa, trzy miesiące temu w sprawie przejść dla 

pieszych. 

 

2289 

02:41:02.100 --> 02:41:04.700 

Tam ulica Morelowa i inne. 

 

2290 

02:41:04.700 --> 02:41:08.600 

Wiem, że komisja rozpatrywała podobno negatywnie. 

 

2291 

02:41:08.600 --> 02:41:13.000 

No, ale odpowiedzi od Pana Burmistrza nie otrzymałem, 

 

2292 

02:41:13.000 --> 02:41:16.100 

bo bym chciał może zareagować na tą odpowiedź, 

 

2293 

02:41:16.100 --> 02:41:19.400 

ale skoro nie mam odpowiedzi to nie wiem nawet co 

napisać. 

 

2294 

02:41:20.100 --> 02:41:23.100 

Drugie to mam do Pana Przewodniczącego. 

 

2295 

02:41:23.100 --> 02:41:32.100 

No z przykrością muszę stwierdzić, że udział w sesjach jak 

widać jest 

 

2296 

02:41:32.100 --> 02:41:33.800 

bardzo słaby. 

 

2297 

02:41:33.800 --> 02:41:34.900 

Jest to ważne. 

 

2298 

02:41:34.900 --> 02:41:38.400 

To jest raz w miesiącu. Bardzo ważne sprawy są zresztą 

rozpatrywane. 

 

2299 

02:41:38.400 --> 02:41:42.700 

Część osób jakby z natury funkcjonowania powinni 

wiedzieć, 

 

2300 

02:41:42.700 --> 02:41:46.800 

a część powinna chociaż z przyzwoitości przyjść. 

 

2301 

02:41:46.800 --> 02:41:50.500 

Mam tu na myśli na przykład sołtysów. 

 

2302 

02:41:50.500 --> 02:41:55.900 

Mam na myśli różne osoby funkcyjne jak mundurowe. 

 

2303 

02:41:55.900 --> 02:41:59.800 

Na przykład jednego mundurowego widzę zawsze i 

bardzo się cieszę. 

 

2304 

02:41:59.800 --> 02:42:02.300 

Słucha uważnie co mówimy tutaj. 

 

2305 

02:42:02.300 --> 02:42:04.300 

Wyciąga na pewno wnioski, no, 

 

2306 

02:42:04.300 --> 02:42:05.900 

ale inni też by mogli być. 

 

2307 

02:42:05.900 --> 02:42:12.300 

Także bardzo bym prosił w jakiś sposób zmobilizowanie 

tutaj do tego, 

 

2308 

02:42:12.300 --> 02:42:13.400 

żeby jednak przychodzili. 
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2309 

02:42:13.400 --> 02:42:14.900 

Może telefon wykonać czy coś. 

 

2310 

02:42:14.900 --> 02:42:18.900 

No to już tak by już tutaj prośba do Pana 

 

2311 

02:42:18.900 --> 02:42:24.500 

Przewodniczącego, żeby jednak w sesjach Rady Miejskiej 

uczestniczyła 

 

2312 

02:42:24.500 --> 02:42:25.900 

większa ilość, ci co powinni. 

 

2313 

02:42:25.900 --> 02:42:27.400 

Tu tych co powiedziałem. Dziękuję. 

 

2314 

02:42:27.400 --> 02:42:28.600 

- Dziękuję. 

 

2315 

02:42:28.600 --> 02:42:30.500 

Tylko uzupełniając od razu odpowiem. 

 

2316 

02:42:30.500 --> 02:42:32.000 

Zaproszenia tak jak były wysyłane (...) 

 

2317 

02:42:32.000 --> 02:42:34.000 

- Ale nie tylko same zaproszenia mówię, tak? 

 

2318 

02:42:34.000 --> 02:42:36.400 

- Nie, nie. Ja wiem, tylko sołtysi na pewno są 

poinformowani. 

 

2319 

02:42:36.400 --> 02:42:43.500 

Nie mamy instrumentu, żeby, bo nie no mamy dwóch 

przy stole jeszcze. 

 

2320 

02:42:48.000 --> 02:42:49.600 

- Pani Sołtys Pomorska jest. 

 

2321 

02:42:53.400 --> 02:42:55.600 

- Nie ma powiatu rzeczywiście. 

 

2322 

02:42:55.600 --> 02:42:57.300 

To tutaj trzeba będzie zainterweniować. 

 

2323 

02:42:57.300 --> 02:43:00.600 

Dobrze. 

 

2324 

02:43:00.600 --> 02:43:07.200 

Postaramy się coś, że tak powiem bardziej to 

wyartykułować niż 

 

2325 

02:43:07.200 --> 02:43:10.400 

zazwyczaj. Panie Burmistrzu, bardzo proszę. 

 

2326 

02:43:10.400 --> 02:43:13.500 

- Panie Janie, sprawdzę, zweryfikuję. 

 

2327 

02:43:13.500 --> 02:43:15.400 

Byłem pewny, że ta odpowiedź była, 

 

2328 

02:43:15.400 --> 02:43:20.600 

ale być może kojarzę odpowiedź związaną z 

korespondencją z Radą 

 

2329 

02:43:20.600 --> 02:43:23.600 

Miejską i komisją. 

 

2330 

02:43:23.600 --> 02:43:25.100 

To muszę to po prostu zweryfikować. 

 

2331 

02:43:27.900 --> 02:43:29.500 

- Dziękuję. 

 

2332 

02:43:29.500 --> 02:43:30.600 

Bardzo proszę Pan radny Piotr Miszkiewicz. 

 

2333 

02:43:30.600 --> 02:43:34.200 

- Ja tylko krótko, bo w przerwie rozmawialiśmy z Panem 

 

2334 

02:43:34.200 --> 02:43:36.800 

Przewodniczącym, z Panią Przewodniczącą Komisji Skarg, 

 

2335 

02:43:36.800 --> 02:43:39.000 

Wniosków i Petycji. 

 

2336 

02:43:39.000 --> 02:43:43.300 

Chcielibyśmy jako rada w najbliższym czasie podjąć 

dokument w formie 
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2337 

02:43:43.300 --> 02:43:47.800 

apelu, deklaracji skierowany do Sejmiku Województwa 

Lubuskiego 

 

2338 

02:43:47.800 --> 02:43:53.100 

o pochylenie się nad zapisami uchwały dotyczące 

materiałem jakim 

 

2339 

02:43:53.100 --> 02:43:54.800 

opalamy kominki. 

 

2340 

02:43:54.800 --> 02:43:59.600 

Te zapisy są trochę sprzeczne w ogóle z logiką oraz z 

rzeczywistością 

 

2341 

02:43:59.600 --> 02:44:01.500 

jaka nas teraz dotyka. 

 

2342 

02:44:01.500 --> 02:44:06.700 

Także na pewno członkowie Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji będą przy 

 

2343 

02:44:06.700 --> 02:44:08.600 

tym jakby procedować. 

 

2344 

02:44:08.600 --> 02:44:12.800 

Ale zapraszam wszystkich chętnych, aby wzięli udział w 

pracach tego 

 

2345 

02:44:12.800 --> 02:44:15.800 

dokumentu, ponieważ podejmować tą uchwałę będzie 

cała Rada Miejska. 

 

2346 

02:44:15.800 --> 02:44:16.900 

Dziękuję. 

 

2347 

02:44:16.900 --> 02:44:18.300 

- Dziękuję. 

 

2348 

02:44:18.300 --> 02:44:20.100 

Bardzo proszę Pan radny Przemysław Pokład. 

 

2349 

02:44:20.100 --> 02:44:22.400 

- To dziękuję za głos. 

 

2350 

02:44:22.400 --> 02:44:24.800 

Panie Przewodniczący, też sprawa do Pana. 

 

2351 

02:44:24.800 --> 02:44:29.000 

Tutaj taki wniosek padł i z mojej strony, 

 

2352 

02:44:29.000 --> 02:44:33.100 

żeśmy już kiedyś o tym rozmawiali, ale też od kolegów 

tutaj ze 

 

2353 

02:44:33.100 --> 02:44:36.800 

stowarzyszenia Pana radnego Rakowskiego i Czesława 

Grzeszyńskiego. 

 

2354 

02:44:36.800 --> 02:44:38.800 

I też byli inni radni. 

 

2355 

02:44:38.800 --> 02:44:41.500 

Może to nie jest wniosek na teraz, 

 

2356 

02:44:41.500 --> 02:44:45.000 

ale chciałbym, żeby to większość radnych się 

wypowiedziała, 

 

2357 

02:44:45.000 --> 02:44:49.100 

żeby jednak połączyć komisję w jedne posiedzenie. 

 

2358 

02:44:49.100 --> 02:44:52.600 

Bo, jeżeli no, jeżeli ktoś ma inne argumenty, 

 

2359 

02:44:52.600 --> 02:44:54.600 

to też zapraszam na komisję na przykład czwartkową. 

 

2360 

02:44:55.300 --> 02:44:59.000 

To nie tylko prośba radnych, ale też i pracowników 

urzędu. 

 

2361 

02:44:59.000 --> 02:45:03.300 

Jeżeli na przykład są takie sprawy dotyczące, nie wiem, 

 

2362 

02:45:03.300 --> 02:45:06.200 

w cudzysłowie znaków, tak. 

 

2363 

02:45:06.200 --> 02:45:08.000 

Jakieś zmiany organizacji ruchu, 

 



Strona 88 z 96 

Załącznik do Protokołu nr BR.0002.12.2022 

Z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

w dniu 20 września 2022 r. 

 

2364 

02:45:08.000 --> 02:45:12.000 

no to komisja, której jestem przewodniczącym, 

 

2365 

02:45:12.000 --> 02:45:14.100 

to my się spotkamy w osobnym czasie. 

 

2366 

02:45:14.100 --> 02:45:15.600 

Na pewno znajdziemy czas. 

 

2367 

02:45:15.600 --> 02:45:20.500 

Ale, jeżeli jest uchwalanie, czyli przepraszam. 

 

2368 

02:45:20.500 --> 02:45:23.800 

Opiniowanie projektów uchwał, tak czy inne sprawy, 

 

2369 

02:45:23.800 --> 02:45:24.900 

które wszystkich dotyczą. 

 

2370 

02:45:24.900 --> 02:45:29.900 

To naprawdę, no może jakąś taką rozważnie, 

 

2371 

02:45:29.900 --> 02:45:33.500 

żebyśmy coś może zagłosowali, większością podjęli 

decyzję. 

 

2372 

02:45:33.500 --> 02:45:38.100 

Ale ja i na mojej komisji, większość radnych jest za tym, 

 

2373 

02:45:38.100 --> 02:45:42.700 

żeby po prostu połączyć wszystkie te komisje i żeby one 

obradowały 

 

2374 

02:45:42.700 --> 02:45:44.100 

w jednym terminie wspólnie. Dziękuję. 

 

2375 

02:45:44.100 --> 02:45:45.600 

- Dziękuję. 

 

2376 

02:45:45.600 --> 02:45:49.300 

Ale to też, żeby nie było to dyskutowaliśmy kiedyś o tym i 

decyzja 

 

2377 

02:45:49.300 --> 02:45:52.700 

była wcześniej taka, że robimy 2 posiedzenia. 

 

2378 

02:45:52.700 --> 02:45:57.000 

Z dwóch komisji we wtorek i 2 komisji w czwartek i one 

sobie, 

 

2379 

02:45:57.000 --> 02:46:00.300 

że tak, to jest, że tak powiem dla każdego radnego 

szansa, 

 

2380 

02:46:00.300 --> 02:46:02.000 

jeżeli ktoś w jednym posiedzeniu nie może wziąć, 

 

2381 

02:46:02.000 --> 02:46:03.900 

to może wziąć w drugim posiedzeniu udział, nie? 

 

2382 

02:46:04.100 --> 02:46:08.100 

Ale, jeżeli Państwo radni zadeklarują taką wolę, 

 

2383 

02:46:08.100 --> 02:46:10.000 

to przecież to możemy zmienić, tak? 

 

2384 

02:46:10.000 --> 02:46:13.500 

Tylko na razie jest to wyartykułowane przez radnego 

Przemysława 

 

2385 

02:46:13.500 --> 02:46:15.500 

Pokłada. A jak pozostali radni, nie wiemy. 

 

2386 

02:46:16.100 --> 02:46:18.500 

Możemy zrobić głosowanie nawet jak chcecie, 

 

2387 

02:46:18.500 --> 02:46:19.600 

nie? 

 

2388 

02:46:19.600 --> 02:46:20.900 

Nie wiem, do przemyślenia. 

 

2389 

02:46:20.900 --> 02:46:23.100 

Bardzo proszę Pan radny Stanisław Kaczmar. 

 

2390 

02:46:23.100 --> 02:46:26.300 

- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

2391 

02:46:26.300 --> 02:46:27.400 

Panie Burmistrzu. 
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2392 

02:46:27.400 --> 02:46:33.600 

Z portali internetowych i z informacji te, 

 

2393 

02:46:33.600 --> 02:46:39.300 

które płyną z Polski, niektóre po prostu szkoły, 

 

2394 

02:46:39.300 --> 02:46:45.500 

dyrektorzy szkół nie stosują równych kar dla uczniów z 

Ukrainy 

 

2395 

02:46:45.500 --> 02:46:47.100 

i z Polski. 

 

2396 

02:46:47.100 --> 02:46:52.000 

I dlatego jest też ta kara. 

 

2397 

02:46:52.000 --> 02:47:02.400 

Jeżeli Polski uczeń po prostu coś zawini i ukraiński tego 

samego 

 

2398 

02:47:02.400 --> 02:47:06.100 

wymiaru, to po prostu uczniowie są inaczej karani. 

 

2399 

02:47:06.100 --> 02:47:14.000 

Myślę, że to powoduje wrogość polskich uczniów do 

uczniów ukraińskich 

 

2400 

02:47:14.000 --> 02:47:17.700 

i moje pytanie jest czy u nas w szkołach. 

 

2401 

02:47:17.700 --> 02:47:21.100 

Szkoda, że dyrektorzy tutaj odeszli już od nas, 

 

2402 

02:47:21.100 --> 02:47:28.900 

jest równe traktowanie polskiego ucznia i ukraińskiego? 

 

2403 

02:47:28.900 --> 02:47:33.200 

Nie mówię do wyników nauczania, bo może być to różnie, 

 

2404 

02:47:33.200 --> 02:47:40.800 

ale do zachowania i stosowania kar w stosunku do 

uczniów. Dziękuję bardzo. 

 

2405 

02:47:40.800 --> 02:47:42.100 

- Dziękuję. Bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

2406 

02:47:42.100 --> 02:47:46.700 

- No tak z marszu to bym odpowiedział, że absolutnie nie 

wiadomo mi 

 

2407 

02:47:46.700 --> 02:47:48.200 

o tym, żeby była rozbieżność. 

 

2408 

02:47:48.200 --> 02:47:50.900 

Natomiast tu musimy zapytać po prostu, 

 

2409 

02:47:50.900 --> 02:47:52.000 

tak? 

 

2410 

02:47:52.000 --> 02:47:54.900 

No musimy to zweryfikować, Pani Kierownik na pewno 

sobie zanotowała 

 

2411 

02:47:54.900 --> 02:47:59.700 

temat i przy najbliższej okazji takie pytanie zostanie 

zadane. 

 

2412 

02:47:59.700 --> 02:48:02.500 

Chyba za tydzień, a Pani, o właśnie, 

 

2413 

02:48:02.600 --> 02:48:03.800 

jutro. To tak, no tak. 

 

2414 

02:48:05.700 --> 02:48:07.400 

- Dziękuję. 

 

2415 

02:48:07.400 --> 02:48:08.800 

Bardzo proszę Pan radny Zbigniew Trompa. 

 

2416 

02:48:08.800 --> 02:48:12.800 

- Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. 

 

2417 

02:48:12.800 --> 02:48:17.000 

Tak informacyjnie odnośnie funkcjonowania naszego 

szpitala. 

 

2418 

02:48:17.000 --> 02:48:22.200 

Ten temat nam się pojawia tutaj co jakiś czas i też tutaj 

podzielam 

 

2419 
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02:48:22.200 --> 02:48:23.400 

to zdanie szkoda. 

 

2420 

02:48:23.400 --> 02:48:26.400 

Że nie ma tutaj na sesji przedstawicieli powiatu. 

 

2421 

02:48:26.400 --> 02:48:32.900 

No mam takie sygnały odnośnie właśnie braku pomocy w 

stosunku 

 

2422 

02:48:32.900 --> 02:48:35.200 

do naszych mieszkańców. 2 konkretne przypadki. 

 

2423 

02:48:35.200 --> 02:48:41.300 

Mieszkanka Pomorska złamała rękę w niedzielę i 

skorzystała tutaj 

 

2424 

02:48:41.300 --> 02:48:42.800 

z doraźnej pomocy. 

 

2425 

02:48:42.800 --> 02:48:45.800 

Ręka została ustabilizowana, ustabilizowana. 

 

2426 

02:48:45.800 --> 02:48:49.700 

Nie opatrunek, tylko ustabilizowana i dostała skierowanie 

 

2427 

02:48:49.700 --> 02:48:50.900 

do ortopedy. 

 

2428 

02:48:50.900 --> 02:48:54.700 

I zaczęła się praktycznie dwutygodniowa gehenna tej 

kobiety, 

 

2429 

02:48:54.700 --> 02:48:56.000 

bo ręka puchnie, boli. 

 

2430 

02:48:56.000 --> 02:49:00.400 

Natomiast nie ma w Sulechowie specjalisty, 

 

2431 

02:49:00.400 --> 02:49:05.700 

nie ma ortopedy, nie ma chirurga, który mógłby udzielić 

dalej pomocy. 

 

2432 

02:49:05.700 --> 02:49:09.500 

Zaczyna się poszukiwanie, w tym przypadku było to 

poszukiwanie 

 

2433 

02:49:09.500 --> 02:49:10.800 

w Świebodzinie. 

 

2434 

02:49:10.800 --> 02:49:14.000 

Tam odległe terminy nawet, kiedy proponowała, 

 

2435 

02:49:14.000 --> 02:49:17.600 

że jakąś wizytę prywatną to również to było dosyć 

odległe. 

 

2436 

02:49:17.600 --> 02:49:22.700 

No i przypadek skończył się z tego co wiem wizytą w 

Wolsztynie. 

 

2437 

02:49:22.700 --> 02:49:26.100 

Tam też jest szpital powiatowy, a jednak tych, 

 

2438 

02:49:26.100 --> 02:49:28.800 

z tych porady specjalistów można skorzystać. 

 

2439 

02:49:28.800 --> 02:49:33.000 

I drugi również pokrewny przypadek, dziewczyna, 

 

2440 

02:49:33.000 --> 02:49:37.600 

również nasza mieszkanka Sulechowska przewróciła się 

jadąc 

 

2441 

02:49:37.600 --> 02:49:39.700 

na rowerze. 

 

2442 

02:49:39.700 --> 02:49:43.300 

Zgłosiła się do właśnie tutaj też na nasze pogotowie do 

doraźnej 

 

2443 

02:49:43.300 --> 02:49:45.000 

pomocy. 

 

2444 

02:49:45.000 --> 02:49:49.800 

Tylko został założony taki usztywniacz na nadgarstek i 

również 

 

2445 

02:49:49.800 --> 02:49:52.600 

skierowanie do ortopedy. 

 

2446 
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02:49:52.600 --> 02:49:57.400 

Po tygodniu została przyjęta w Zielonej Górze i dopiero 

po tygodniu 

 

2447 

02:49:57.400 --> 02:50:03.500 

jest tam w Zielonej Górze robione zdjęcie rentgenowskie i 

jakaś 

 

2448 

02:50:03.500 --> 02:50:06.800 

diagnoza. No to są, na szczęście tam nie było złamania, 

 

2449 

02:50:06.800 --> 02:50:08.400 

tylko stłuczenie. 

 

2450 

02:50:08.400 --> 02:50:13.400 

Ale no właśnie jesteśmy tak jak tutaj radny z boku 

podpowiada, 

 

2451 

02:50:13.400 --> 02:50:14.600 

jesteśmy w XXI wieku. 

 

2452 

02:50:14.600 --> 02:50:19.700 

A śmiem twierdzić właśnie, że nasi mieszkańcy w takiej, 

 

2453 

02:50:19.700 --> 02:50:22.000 

w tej części urazowej to, no niestety, 

 

2454 

02:50:22.000 --> 02:50:26.200 

ale pomimo tego, że mamy szpital, jesteśmy takiej 

pomocy pozbawieni. 

 

2455 

02:50:26.200 --> 02:50:29.100 

Także bardzo proszę o zwrócenie uwagi i interwencję. 

 

2456 

02:50:29.100 --> 02:50:33.200 

- To ja może jeszcze dopowiem tutaj do wypowiedzi Pana 

radnego. 

 

2457 

02:50:33.200 --> 02:50:37.300 

Mieliśmy to spotkanie na co Pani radna Krystyna zwróciła 

uwagę 

 

2458 

02:50:37.300 --> 02:50:39.400 

w trakcie dyskusji nad diagnozą. 

 

2459 

02:50:39.400 --> 02:50:43.300 

Ankieta, która została zrobiona wśród mieszkańców i 

największy 

 

2460 

02:50:43.300 --> 02:50:46.100 

problem na jaki zwrócili uwagę to jest właśnie służba 

zdrowia. 

 

2461 

02:50:46.100 --> 02:50:49.900 

I rzeczywiście jest tak, że usługa publiczna, 

 

2462 

02:50:49.900 --> 02:50:52.800 

która jest dzisiaj to ja powiem tak. 

 

2463 

02:50:52.800 --> 02:50:55.900 

20 lat temu było lepiej i to było dużo lepiej. 

 

2464 

02:50:55.900 --> 02:50:59.100 

I nie potrafimy sobie, oczywiście szpital nie jest nasz. 

 

2465 

02:50:59.100 --> 02:51:00.700 

To jest powiatowy szpital, ale było lepiej. 

 

2466 

02:51:00.700 --> 02:51:04.200 

Ja w jednym dniu wychodziłem już z gipsem i wszystko 

miałem 

 

2467 

02:51:04.200 --> 02:51:07.900 

załatwione. A dzisiaj jak słyszę takie przypadki to aż strach 

łamać 

 

2468 

02:51:07.900 --> 02:51:10.600 

nogę czy coś w tym stylu. 

 

2469 

02:51:10.600 --> 02:51:11.700 

A ja powiem tak. 

 

2470 

02:51:11.700 --> 02:51:14.200 

A mamy te nasze dzieci, które często grają gdzieś tam w 

piłkę, 

 

2471 

02:51:14.200 --> 02:51:16.800 

bo ja teraz nie łamię nogi, ale kiedyś właśnie jak gdzieś, 

 

2472 

02:51:16.800 --> 02:51:20.500 

no to jest poważniejsza dyskusja. 
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2473 

02:51:20.500 --> 02:51:24.100 

Ale to, bo to dotyczy szpitala, który nie jest pod naszym 

zarządem, 

 

2474 

02:51:24.100 --> 02:51:33.000 

ale no, ale służba zdrowia, bardzo proszę Panie 

Burmistrzu ad vocem, tak? 

 

2475 

02:51:35.100 --> 02:51:37.800 

- Znaczy z tego co wiem o to poradni ortopedycznej nigdy 

nie było 

 

2476 

02:51:37.800 --> 02:51:40.500 

tutaj u nas przy szpitalu chirurgiczna, 

 

2477 

02:51:40.500 --> 02:51:41.600 

chirurgiczna, tak? 

 

2478 

02:51:41.600 --> 02:51:45.300 

Więc z tej perspektywy jak gdyby to dwie różne jednak 

rzeczy. 

 

2479 

02:51:45.300 --> 02:51:49.800 

Natomiast oczywiście przy najbliższej okazji 

wyartykułujemy to. 

 

2480 

02:51:49.800 --> 02:51:53.600 

Myślę, że też na społecznej radzie jako sygnał. 

 

2481 

02:51:53.600 --> 02:51:59.300 

No tylko nie chciałbym jak gdyby usprawiedliwiać nie nam 

podległe 

 

2482 

02:51:59.300 --> 02:52:00.500 

jednostki. 

 

2483 

02:52:00.500 --> 02:52:02.800 

Tylko to jest kwestia jednak kontaktowania, 

 

2484 

02:52:02.800 --> 02:52:04.400 

nie? 

 

2485 

02:52:04.400 --> 02:52:08.200 

Czyli tego na jakie kontrakty szpital może liczyć? 

 

2486 

02:52:08.200 --> 02:52:11.900 

Co jak gdyby absolutnie nie umniejsza rangi problemu, 

 

2487 

02:52:11.900 --> 02:52:13.700 

o którym przed chwileczką była mowa, 

 

2488 

02:52:13.900 --> 02:52:18.500 

bo to, że dostęp szczególnie do takiej powiedzmy nagłej 

pomocy, 

 

2489 

02:52:18.500 --> 02:52:21.300 

no powinien być dla naszych mieszkańców jak najszerszy. 

 

2490 

02:52:22.300 --> 02:52:23.900 

- Dziękuję. 

 

2491 

02:52:23.900 --> 02:52:25.400 

Bardzo proszę ad vocem Pan radny Zbigniew Trompa. 

 

2492 

02:52:25.700 --> 02:52:29.100 

- Panie Burmistrzu. Ja sobie oczywiście zdaję sprawę kto 

jest, 

 

2493 

02:52:29.100 --> 02:52:31.500 

kto odpowiada za zarząd naszego szpitala. 

 

2494 

02:52:31.500 --> 02:52:36.100 

Natomiast powiedziałem o tym w kontekście naszej 

współpracy 

 

2495 

02:52:36.100 --> 02:52:37.400 

z Samorządem Powiatowym. 

 

2496 

02:52:37.400 --> 02:52:43.300 

Wielokrotnie wspieraliśmy się czy my wspieraliśmy 

Starostwo Powiatowe 

 

2497 

02:52:43.300 --> 02:52:47.400 

w różnych działaniach i sam szpital również imiennie 

wspieraliśmy. 

 

2498 

02:52:47.400 --> 02:52:50.500 

Dlatego jako odpowiedzialni za nasze społeczeństwo 

uważam, 

 

2499 

02:52:50.500 --> 02:52:52.900 
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że mamy prawo takie tematy podnosić. Dziękuję. 

 

2500 

02:52:52.900 --> 02:52:54.500 

- Dziękuję. 

 

2501 

02:52:54.500 --> 02:52:57.400 

Bardzo proszę Pani radna Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak. Bardzo proszę. 

 

2502 

02:53:00.100 --> 02:53:05.900 

- Na temat właśnie takich sytuacji, o których Pan radny 

Trompa 

 

2503 

02:53:05.900 --> 02:53:07.100 

zgłasza. 

 

2504 

02:53:07.100 --> 02:53:09.100 

To jest rzeczywiście ogromny problem. 

 

2505 

02:53:09.100 --> 02:53:13.600 

Ja zwracałam uwagę na komisjach społecznych, 

 

2506 

02:53:13.600 --> 02:53:19.700 

że w Sulechowie nie ma państwowej, podstawowej opieki 

zdrowotnej. 

 

2507 

02:53:19.700 --> 02:53:25.100 

Mam tu na myśli obsługę pierwszego kontaktu, 

 

2508 

02:53:25.100 --> 02:53:27.800 

czyli między innymi o tym co Pan mówi. 

 

2509 

02:53:27.800 --> 02:53:33.200 

W naszym szpitalu takiej, takich przychodni nie ma. 

 

2510 

02:53:33.200 --> 02:53:35.300 

Nie ma lekarza pierwszego kontaktu. 

 

2511 

02:53:35.300 --> 02:53:38.200 

Wątpię, żeby była gipsownia. 

 

2512 

02:53:38.200 --> 02:53:39.700 

Kiedyś była przy chirurgii. 

 

2513 

02:53:40.200 --> 02:53:43.000 

Prawdopodobnie tej gipsowni już nie ma. 

 

2514 

02:53:43.000 --> 02:53:49.600 

W związku z tym szpital jak gdyby nie dysponuje na dzień 

dzisiejszy 

 

2515 

02:53:49.600 --> 02:53:53.200 

możliwością udzielenia pomocy w takim zakresie, 

 

2516 

02:53:53.200 --> 02:53:54.500 

o którym Pan Zbyszek mówi. 

 

2517 

02:53:54.500 --> 02:53:57.200 

Ale to niczego nie usprawiedliwia. 

 

2518 

02:53:57.200 --> 02:54:01.000 

Cały czas, ja cały czas apeluję o to, 

 

2519 

02:54:01.000 --> 02:54:04.700 

żeby przy szpitalu powiatowym powstała państwowa, 

 

2520 

02:54:05.100 --> 02:54:06.900 

podstawowa opieka zdrowotna. 

 

2521 

02:54:06.900 --> 02:54:13.800 

I wtedy jak taki punkt jest to mamy pobór badań 

podstawowych, 

 

2522 

02:54:13.800 --> 02:54:15.500 

mamy gipsownię. 

 

2523 

02:54:15.500 --> 02:54:21.500 

Mamy te wszystkie obiekty, które są jak gdyby ustawowo 

ukształtowane 

 

2524 

02:54:21.500 --> 02:54:24.500 

co się musi znajdować, żeby takie coś było. 

 

2525 

02:54:24.500 --> 02:54:28.200 

Natomiast na szpital nawet się nie pochylam nad takim, 

 

2526 

02:54:28.200 --> 02:54:30.800 

no trudno powiedzieć na szpital. 

 

2527 

02:54:30.800 --> 02:54:33.900 
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Starostwo się nie pochyla nad rozwiązaniem tego 

problemu. 

 

2528 

02:54:33.900 --> 02:54:39.500 

Utrzymuje ten swój konsensus i mówi tak, 

 

2529 

02:54:39.500 --> 02:54:42.800 

że oni nie myślą o tym. 

 

2530 

02:54:42.800 --> 02:54:44.600 

A dlaczego tak się dzieje? 

 

2531 

02:54:44.600 --> 02:54:50.600 

A dlatego tak się dzieje, że mamy kilkanaście 

niepublicznych zakładów 

 

2532 

02:54:50.600 --> 02:54:52.200 

podstawowej opieki zdrowotnej. 

 

2533 

02:54:52.200 --> 02:54:57.800 

A to są spółki, czyli są to organizacje prywatne. 

 

2534 

02:54:57.800 --> 02:55:03.600 

I oni w zakresie umów z Narodowym Funduszem Zdrowia 

nie mają takiego 

 

2535 

02:55:03.600 --> 02:55:07.100 

tematu jak udzielenie pierwszej pomocy powypadkowej, 

 

2536 

02:55:07.100 --> 02:55:12.500 

jakakolwiek by ona nie była czy urazy w postaci stłuczeń, 

 

2537 

02:55:12.500 --> 02:55:14.600 

czy złamań. Tak? 

 

2538 

02:55:14.600 --> 02:55:19.700 

W tych przychodniach niepublicznych nie ma takiego 

zakresu badań. 

 

2539 

02:55:19.700 --> 02:55:23.700 

I powiem szczerze, że chyba jesteśmy jedyną gminą, 

 

2540 

02:55:24.200 --> 02:55:27.200 

w której nie ma tej podstawowej opieki. 

 

2541 

02:55:27.200 --> 02:55:29.400 

My nie mamy tej podstawowej opieki. 

 

2542 

02:55:29.400 --> 02:55:33.700 

Natomiast na pewno przebija, na pewno przebija w 

całym, 

 

2543 

02:55:33.700 --> 02:55:37.700 

w strukturze naszej sulechowskiej, naszej gminie w ogóle, 

 

2544 

02:55:37.700 --> 02:55:43.700 

fakt, że no nawet nie mamy dostępu do lekarzy 

podstawowej opieki 

 

2545 

02:55:43.700 --> 02:55:45.100 

zdrowotnej. 

 

2546 

02:55:45.100 --> 02:55:46.200 

Bo ci Państwo mają tak. 

 

2547 

02:55:46.200 --> 02:55:50.200 

Mają umowy w spisane z Narodowym Funduszem 

Zdrowia w jakimś tam 

 

2548 

02:55:50.200 --> 02:55:53.800 

określonym zakresie, ale gorsze jest jeszcze to, 

 

2549 

02:55:53.800 --> 02:55:56.000 

że oni mogą lub nie muszą przyjmować. 

 

2550 

02:55:57.200 --> 02:56:03.000 

Po prostu pieniądze idą za pacjentem i najczęściej bywa 

tak o czym 

 

2551 

02:56:03.000 --> 02:56:05.500 

nawet sygnalizowała lub inaczej. 

 

2552 

02:56:05.500 --> 02:56:10.000 

Potwierdzała moją wypowiedź Pani dyrektor szpitala, 

 

2553 

02:56:10.000 --> 02:56:14.900 

że jeżeli przypadek osoby chorej trafi do Niepublicznego 

Zakładu 

 

2554 

02:56:14.900 --> 02:56:18.100 

Opieki Zdrowotnej i ci lekarze przecież nie są, 
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2555 

02:56:18.100 --> 02:56:21.800 

oni doskonale wiedzą jaki pacjent przychodzi i w jakim 

jest stanie. 

 

2556 

02:56:21.800 --> 02:56:23.800 

To robią coś takiego. 

 

2557 

02:56:23.800 --> 02:56:29.600 

Wypisują skierowanie do szpitala na CITO i wszystkie 

badania 

 

2558 

02:56:29.600 --> 02:56:32.500 

podstawowe nie odbywają się w tej przychodni, 

 

2559 

02:56:32.500 --> 02:56:36.600 

do której się zgłosił pacjent, tylko odbywają się w szpitalu. 

 

2560 

02:56:37.200 --> 02:56:39.600 

Podraża to koszty utrzymania szpitala i to jest bezsporne, 

 

2561 

02:56:39.600 --> 02:56:43.800 

ale nie ma na dzień dzisiejszy ani chęci, 

 

2562 

02:56:43.800 --> 02:56:51.000 

ani pochylenia się nad problemem, żeby jednak ten 

zakres podstawowej 

 

2563 

02:56:51.000 --> 02:56:52.900 

opieki zdrowotnej w Sulechowie zwiększyć. 

 

2564 

02:56:52.900 --> 02:56:56.400 

Są oczywiście specjaliści w różnych tych takich tam 

punktach, 

 

2565 

02:56:56.400 --> 02:57:01.500 

ale nawet jak tam się pójdzie to tam też nie ma nikogo 

kto by jak 

 

2566 

02:57:01.500 --> 02:57:04.800 

gdyby zapewnił od razu wejścia. 

 

2567 

02:57:04.800 --> 02:57:06.300 

Tak jak kiedyś w Sulechowie było, 

 

2568 

02:57:06.300 --> 02:57:09.900 

w Sulechowie były, takie punkty były, 

 

2569 

02:57:09.900 --> 02:57:13.500 

że jak ktoś sobie złamał rękę to nie odsyłał go na dwa 

tygodnie, 

 

2570 

02:57:13.500 --> 02:57:14.700 

tydzień czy gdzieś. 

 

2571 

02:57:14.700 --> 02:57:16.400 

Tylko od razu szedł do gipsowni, tak? 

 

2572 

02:57:16.400 --> 02:57:17.500 

To było. 

 

2573 

02:57:17.500 --> 02:57:23.200 

Tego teraz nie ma i nikt się z nas w sumie nie upomina o 

to. 

 

2574 

02:57:24.600 --> 02:57:30.000 

No może i dlatego, ale my powinniśmy się jednak 

przyjrzeć się bliżej 

 

2575 

02:57:30.000 --> 02:57:33.500 

tej całej sprawie i jakoś spowodować, 

 

2576 

02:57:33.500 --> 02:57:38.500 

żeby choćby 1, choćby 1 niepubliczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej miał 

 

2577 

02:57:38.500 --> 02:57:41.300 

taką gipsownię i to zrobił i udzielał im pomocy. 

 

2578 

02:57:41.300 --> 02:57:43.400 

No nie ma tego, także tak wygląda sytuacja, 

 

2579 

02:57:43.400 --> 02:57:48.200 

jeśli chodzi o to co Pan radny zauważa. 

 

2580 

02:57:48.200 --> 02:57:52.000 

Ja też to zauważam i chciałabym, żeby się jednak nad tym 

problemem pochylić. 

 

2581 

02:57:54.800 --> 02:57:56.500 

Dziękuję. 
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2582 

02:57:56.500 --> 02:58:00.200 

- Dziękuję. 

 

2583 

02:58:00.200 --> 02:58:02.000 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym punkcie. 

 

2584 

02:58:02.000 --> 02:58:03.900 

Temat poważny. 

 

2585 

02:58:05.100 --> 02:58:09.200 

Tak patrzę sobie jakby nas było stać to moglibyśmy zostać 

udziałowcem 

 

2586 

02:58:09.200 --> 02:58:10.400 

szpitala, ale nas nie stać, nie? 

 

2587 

02:58:10.400 --> 02:58:13.000 

I wtedy byśmy żądali jako (...) 

 

2588 

02:58:13.000 --> 02:58:14.100 

- My byśmy nawet nie zapłacili za 1 pensję lekarza. 

 

2589 

02:58:14.100 --> 02:58:21.000 

Bo tam jest problem taki i tam nie ma pomocy. 

 

2590 

02:58:21.000 --> 02:58:23.400 

Tam jest statystyka i kasa dla lekarzy. 

 

2591 

02:58:24.900 --> 02:58:27.400 

- Kończymy. 

 

2592 

02:58:27.400 --> 02:58:30.100 

- Smutne, ale prawdziwe. 

 

2593 

02:58:30.100 --> 02:58:34.500 

- Nie widzę więcej zgłoszeń w punkcie 12. 

 

2594 

02:58:34.500 --> 02:58:36.000 

Przechodzimy do punktu 13. 

 

2595 

02:58:36.000 --> 02:58:37.600 

Wysoka Rado. 

 

2596 

02:58:37.600 --> 02:58:40.200 

Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został 

zrealizowany. 

 

2597 

02:58:40.200 --> 02:58:43.200 

Zamykam LVIII sesję Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

2598 

02:58:43.200 --> 02:58:44.300 

Dziękuję bardzo. 

 


